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By involving yourself in a sexual relationship with a defendant you charged has potentially
damaged the murder case against her and her co-defendants. This has also placed increased
scrutiny on your past and current cases. Your actions have tamished your reputation and your
ability to be relied upon in active and upcoming cases. This places you in violation of
Memphis Police Department DR 304 Compromising Criminal Cases which states:

DR 304 Compromising Criminal Cases

A member shall not make any promises or arrangements with prisoners or between a suspect
and his victim intended to permit the offender to escape the full penalty provided by law, or
interfere with the courts, or for personal gain or benefit, use their official position to make
any arrangements for any suspect or prisoner to escape prosecution.

In your statement to ISB investigators you stated you did not buy or provide marijuana to the
defendant, You also stated you did not refer her to anyone to purchase marijuana. In text
messages you sent to the defendant you give the name and address of a person for the
defendant to meet and purchase marijuana. You tell the defendant you will get her some
“green”. You were also deceitful in telling investigators the defendant would be used as &
witness in the murder case. You allowed the defendant to travel with you and another
investigator on a City of Memphis sponsored out of state trip. You advised the defendant
slept in your hotel room but in a separate bed. The defendant refuted that statement and
advised there was only one bed and you shared it with her. This places you in violation of
Memphis Police Department DR 108 Truthfulness, which states:

DR 108 Truthfulness

A member shall not give any information, either oral or written, in connection with any
assignment or investigation that is either knowingly incorrect, faise, or deceitful.

The defendant informed you she had a warrant in Haywood County. In text messages you
asked for her date of birth, social security number and driver’s license number. You queried
the defendant on December 12, 2018, at 11:08 pm, 11:09 pm, 11:20 pm and 11:21 pm. You
informed the defendant she only had a suspended driver’s license. Your queries did not have
anything to do with the murder investigation but was relative to your personal relationship. In
your statement to investigators you stated your query was personal. This places you in
violation of Memphis Police Department DR 608 Accessing Reports & Records with No
Legitimate Purpose, which states:

DR 608 Accessing Reports & Records with No Legitimate Purpose

A member shall not access official offense reports, departmental records or information
concerning police matters without a legitimate law enforcement purpose.

The defendant traveled with you on a work related trip to Montgomery, Alabama in a vehicle
issued to you by the City of Memphis. You did not receive authorization for the defendant to
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travel in the vehicle. This places you in violation of Mempbhis Police Department DR 903
Unauthorized Passengers, which states in part: ‘

DR 903 Unauthorized Passengers

A member shall not allow unauthorized passengers to ride in any vehicle of this Department,
unless specifically authorized by competent authority and in compliance with Department

orders and directives.

While on the trip you were issued a traffic citation for Speeding. Upon returning to Memphis
you did not inform your supervisor in a written memo that you were issued the citation. This
places you in violation of Memphis Police Department DR 125 Member Under

Investigation which states in part:
DR 125 Member Under Investigation

A member shall immediately submit a written memo to their supervisor/ commanding officer
that they have been issued a misdemeanor citation or citation for any misdemeanor offense
(including traffic citations while off-duty), arrested for any misdemeanor/felony offense or is

being sued in a court of law.

You were involved in a sexual relationship with a defendant who had been arrested ten (10)
times before you charged her with Accessory after the Fact to wit: First Degree Murder. The
defendant’s charges range from Possession of a Controlled Substance, Driving Offenses,
Shoplifting, and Drug Paraphernalia to Underage Drinking. You stated to investigators you
were aware of her criminal history and gang affiliation. You stated police in Haywood
county were aware of her criminal history. This places you in violation of Memphis Police
Department DR 110 Consorting With Persons of Bad or Criminal Reputation, which

states:

A member of this department shall not knowingly socialize or have a business relationship
with another person, who has been imprisoned or convicted of a felony, or who are known
criminals, except in the performance of their official police duties.

(The officer’s disciplinary resume will be reviewed and become a part of this file)
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Charging Officer
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] acknowledge receipt of this notice and understand that further investigation may result in
additional charges, amendment of the above charges, or dismissal of these charges.

Written Response Ordered? Yes No

Was officer relieved of drty" Yes No
A liG 5y o0
Reviewed by: E Dep. Dir ep. Chief | ork Station Commander

Delegated to: Dep. Chief Station/Bureau

C’ éA}-t um\’a‘

Major/Lt. Colonel/Colonel



City of Memphis
Police Division
Inspectional Services Bureau

Memphis Police Department VS. Date: June 18, 2019
Kelly, Eric IBM: 4679 ISB Case #: S2019-015
1. Allegation

You were involved in a sexual relationship with a defendant whom you charged in a
murder case.

Your involvement has potentially jeopardized the on-going legal proceedings against the
defendant and co-defendants. Your current and upcoming cases are tarnished.

You stated you did not provide the defendant with marijuana. You stated you did not
refer the defendant to anyone to purchase marijuana. Your text message exchanges
contradict your statements. You stated the defendant was charged in this case but would
be used as a witness instead. The defendant’s role in this case has not changed.

You queried the defendant on December 12, 2018, without a legitimate law enforcement
purpose admitting in your statement that is for personal use.

You took a defendant on a work related trip to Montgomery, Alabama, in a city issued
vehicle. You did not receive permission for the defendant to travel in the vehicle or spend

the night with you in a hotel paid for by the City of Memphis.

You were issued a traffic citation for Speeding while on the trip. You failed to adhere to
policy and did not inform your supervisor by memo.

You were involved in a relationship with a defendant that has been arrested a total of
eleven (11) times. The defendant is a known gang member. You were aware of her
criminal history and gang affiliation.

I1. Rules, regulations or orders violated.
DR 104 Personal Conduct
DR 304 Compromising Criminal Cases
DR 108 Truthfulness

DR 608 Accessing Reports & Records With No Legitimate Purpose
Page: 1
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DR 903 Upauthorized Passengers
DR 125 Member Under Investigation
DR 110 Consorting With Persons Of Bad Or Criminal

IIl. Hearing
Date: [?
Place:
T::: 373 C;Umma. nst.Ste./J-of

You are entitled to representation during this hearing.

Served by: VG O \ - w
= NamelRanklAssiElfmentIIBM

Date: {0]io}l 9

Signature of Officer:

[~ -t 1
YOUR ATTENDANCE AT THE HEARING Wﬁ REQUIRED, UNLESS EXCUSEDDUETO A
MEDICAL EMERGENCY. FAILURE TO A WILL BE CONSTRUED BY THE HEARING OFFICER AS A
WAIVER OF YOUR RIGHT TO BE HEARD. ATTENDANCE WILL BE EXCUSED DUE TO A MEDICAL
EMERGENCY IN THE SOLE DISCRETION OF THE HEARING OFFICER, AND ONLY IF YOU HAVE
DELIVERED, OR CAUSED TO BE DELIVERED, TO THE HEARING OFFICER, PRIOR TO THE HEARING DATE,
A WRITTEN STATEMENT OF MEDICAL CONDITION, PREPARED AND SIGNED BY THE YOUR TREATING
PHYSICIAN, DESCRIBING YOUR MEDICAL CONDITION AND ADVISING THAT YOU ARE NOT ABLE TO

ATTEND THE HEARING AS A RESULT OF SAID CONDITION.




NEARING SUMMARY FORM

#0348-19
Hearing: 10/18/19 0335 hours Location: 170 N Main Room 12-08

Date Time

Hearing Officer: Deputy Chief Samuel Hines, Jr.,

#3713
Attended by: Lieutenant Eric Kelly, #4679

Colonel Joe Oakley, #6493
Lt. Colone] Debbie Jackson, #4392

Statement of Hearing Officer: On Friday, October 18, 2019, at 0335 hours, Deputy Chief Samuel
Hines, Jr., #3713 held an Administrative Hearing for Lt. Eric Kelly, #4679 (Mt. Moriah Delta), resulting
from a Statement of Charges issued to Lt. Kelly by the Inspectional Service Bureau for violations of
policy, law or regulations: DR-104 Personal Conduct, DR- 304 Compromising Criminal Cases,
DR-108 Truthfulness, DR-608 Accessing Reports &Records With No timate se, DR-903
Unauthorized Passengers, DR-125 Member Under Investigation, DR-110 Consorting With

Persons of Bad or Criminal Reputation.

(Continued on Page 2)
Action Ordered: Held in Abeyance
;9 Q JMMJ ]4(:-,\4,\_3 U5
Hearing Officer ' / (:__ _ /?

Any employee holding a position not exempted from the provisions of Article 34 Civil Service, and not in the initial
probationary period, who has been suspended in excess of fen, (10) days, terminated, or demoted, may appeal to the Civil
Service Commission within ten, (10) calendar days after notification in writing of such action. In the event of multiple
suspensions, only that suspension which causes the total number of days suspended to exceed five, (5) days within a six
month period, and any subsequent suspension within said period shall be appeal able to the Commission. If the disciplinary
action is 10 days or less, the officer may submit to a grievance procedure or an internal appeal, but not to both.

In addition Chapter 1 Section 5 page 4 states in part: “Commissioned police officers with a status of suspension, probation,
non-enforcement, relieved of duty, or leave of absence are not permitted to engage in any Secondary Employment and/or any
Off Duty Security Employment where the officer’s status is dependant on his/her state commissioned status. No
commissioned police officer is permitted to engage in any Secondary Employment and/or Off duty Security Employment for
a period of thirty (30) days after the final disposition of (1) any sustained Statement of Charges for violation of the Sick
Abuse policy or (2) any sustained Statement of Charges resulting in a suspension and/or reduction in rank” Notification will
be made to the Secondary Employment Office regarding this suspension. Violation of the above listed policy could result in
additional charges.

Appeal: Will Will Not  Be Filed
Grievance: Will Will Not Be Filed

I understand that by requesting the grievance procedure that I am waiving my right to recourse through the Internal
or Civil Service Commission Appeal Process.

Date . Employee Signature




- Hearing Summary SOC #dwf8-19 st Page 2

Deputy Chief Samuel Hines, Jr. read the allegations of the complaint that said in part: On March
1, 2018 you were the lead investigator of a murder case and began a sexual relationship with a
defendant you charged in this case you.provided the defendant with marijuana and allow her to
take photos inside your residence with several of your firearms. This conduct is unbecoming of a
law enforcement officer and places you in violations Memphis Police Department DR-104
Personal Conduct which states: The conduct of each member, both on and off-duty, is expected to
be such that it will not reflect adversely on other members, the Department, the City of Memphis,
or the Jaw enforcement profession. This regulation applies to both the professional and private
conduct of all members. It includes not only all unlawful acts by members but also acts which,
although not unlawful in themselves, would violate either the Law Enforcement or Civilian Code
of Ethics, and would degrade or bring disrespect upon the member or the Department.

Lt. Eric Kelly was offered an opportunity to comment on the allegations. Lt. Kelly began by
apologizing to Chief Hines, Colonel Oakley and Lt. Col. Jackson for this entire situation. He explained,
it was not on their watch that this happened. It occurred over a year ago before 1 even got promoted. I
know that this is at a minimum a total embarrassment on a certain level for this to be dropped in you
guys lap. I’'m not here to “bs” or snowball, there’s stuff that occurred that I have to take full
responsibility for that I will do. But, I do have a problem with the categorization of certain things that
in regards to other Statement of Charges that are in there. Addressing the first one Personal Conduct,
the way they have it written here 1 would say that on a certain level that I would acknowledge that it was
Personal Conduct. But again, I take issue with how it was categorized. It reads as if I was in a sexual
relationship with this woman... the way it was presented to me from the gentiemen from ISB was that |
had forced a statement out of a person in exchange for sexual favors. That’s how it was presented to
me. That is inaccurate and not true. They eventually...again I admitted to them that there was some
sexual contact between me and her. But it was not as if I entered into this situation to just bave sex with
a girl. The genesis of my involvement with even becoming personally involved with her was in regards
to the homicide case that... she was technically a witness case, who I tried to make multiple efforts to
contact her to get her to come in to speak with me to confirm some stuff involved in the case. She

had no direct involvement with the homicide at all. And the prosecutor on the case at the time who has
since quit and the prosecutor who has it now is Jose Leon and... (Lt. Kelly unable to recall the name of
the other prosecutor) there was a warrant that was issued for her and it was what we refer to as a “twist
of arm”... it was a warrant that I issued by gleaming over the facts. 1 am very good at writing stuff to
get stuff accomplished. It was written up, and if you read the warrant it does not directly say that she
did anything it just alludes to and it passed the mustard with the judicial commission and it was issued.
She’s arrested and brought to the office and there’s an interview. As I do with anybody that I talk to
even with suspects I tell them, I give a card and I tell them look. . .if they are garbage completely, if they
were heinous, or if what they did is totally jacked up, then there’s no hope for them. 1on many
occasions have offered my business card to people and tell them if you need some help with stuff, holler
at me and I will see what I can do to help you get to where you trying to get to, which is what happened
in this particular situation. That evolved into contact with her, interpersonal contact with her. And
actually the first time I came into contact with her was down in court. Ihad court and something and
she had court and actually Jose Leon met up with her and spoke with her down there in court. And
that’s where she asked me for my number and called again because she was trying to get herself
together. This information about her taking photos inside my residence with my firearms, I had no clue.
But I do have several firearms, they showed me pictures but ] was not aware of and didn’t know that she
had taken pictures with the firearms. So again, they are listing that up under the Personal Conduct
thing, which I guess it’s all about interpretation in regards to it. But I did not allow her to do it. |




" . wasn’t like I said hey, go in Mre and do this that and another. If you o to the picture, it’s not Jike 1
took the picture, it’s a picture that she took of herself.

Chief Hines: Were those photos taken inside of your apartment?

Lt. Kelly: Yes sir.

Chief Hines: With firearms that belong to you?

Lt. Kelly: Yes sir.

Chief Hines: Did you have a sexual relationship with this defendant and the defendant’s name is
Stafford?

Lt. Kelly: Yes sir, that’s her name.

Chief Hines: What’s her first name?

Lt. Kelly: Bridgett

Chief Hines: Bridgett Stafford, which was the person mentioned in this case?

Lt. Kelly: Correct

Chief Hines: Did you have a sexual relationship with her while this homicide case was going on?

Lt. Kelly: There was sexual contact between me and her, yes sir.

Chief Hines: I will probably come back to this question again. Did this suspect or defendant travel out
of town with you during the investigation of this homicide?

Lt. Kelly: She did travel out of town with me, yes sir. It wasn’t in relationship to that particular case, it
was in relationship to another case; but she did travel in the city vehicle with me.

Chief Hines: So how did you assist with helping her?

Lt. Kelly: When she saw me in court and told me she wanted to try to get together she told me and
explained to me what her living and family situation was and I told her that I would assist. The first
thing that I did was when after we talked on the phone a couple of times, I had her to meet me back
down at 201 Poplar. Because she explained that she had a history years ago of taking pills and that she
didn’t anymore but that she still regularly smoked weed. So I said well look, what you need to do is
this, you need to be able to show and tell people what you trying to do, what you need to do to
rehabilitate yourself. So I took her down and had her to meet me at 201 Poplar. I know Judge Dwyer,
but not a personal level but I know him very well from years ago, all the drug busts I used to make. Me
and him developed a really nice relationship what have you. I knew that he ran this drug court and said
this is what we are going to do. We are going to go down there and I'm going to introduce you to Judge
Dwyer in the drug court and we’re going to see what programs they have to offer that you can enter into
or go from to so you can be able to say I did this, I completed this. She agreed we went down there I
introduced her to Judge Dwyer, we spoke. Judge Dwyer offered some suggestions and some things that
she could do. Because she did not have an active case in his court room, he could not directly speak on
behalf. Normally how I think it works over there, you get paperwork, you complete this everything is
good. But what he did he had his secretary to call around to a couple of places and got the information
from some facilities and programs and provided that to me and to her. For her to contact these people on
her own and for her to do that. Her living situation was that she was back and forth between her
mother’s home who she said she did not regularly get along with and that the home she shared with
another a girl that was basically from right around the comer and that she was in the middle of and was
trying to keep that up with or what have you. She said there were no job opportunities up there. So me
and her started discussing so we’ll start trying to find you a job. And so I would say you need to register
to go back to school. From what she told me she had started the process to enroll back into school and I
sat and directed her to places to try and get jobs so that she would start getting an income that would
help her to be able to provide a place. Through the conversations that I had with her, it became clear
that, she’s from Tipton County that were no jobs in Tipton County that were to be had that she could get
back and forth to because she did not have a working vehicle. She had one that she was trying to work
on.



Chief Hines: The case that*ﬁs in question that’s being investi gated,&g homicide occurred the last of

" July 20172 .
Lt. Kelly: Yes sir, I believe I think that’s about right. . '
Chief Hines: Have that case gone to court and been prosecuted? Or is that still a pending case?
Lt. Kelly: Yes sir, it’s still a pending case.
Chief Hines When did you start having a relationship with Ms. Stafford?
If I can break it down into 2 categories. I didn’t come into physical contact with her until
Chief Hines: When was she brought in as a witness?
Lt. Kelly: She was brought in and I took a statement from her April 27, 2018.

Chief Hines: April 27, 2018. |
Lt. Kelly: Yes sir. It was several weeks after that when I came back in contact with her down there at

201 Poplar.

Chief Hines: Was there any personal relationships established at that point?

Lt Kelly: Aside from me and her talking about this is what you need to do to try to get yourself on a
better footing. She has 3 children so that was the extent of the conversation,

Chief Hines: What was the next contact?

Lt. Kelly: The next contact with her? I would say a week. I spoke to her on the phone several times.
But as far as physically actually. ..

Chief Hines: When you spoke her was she in Jail or was she free?

Lt. Kelly: She was out of jail.

Chief: Ok.
Lt. Kelly: She was out of jail when I spoke to her, we spoke on the phone, I’d say a day or 2 ater.

Chief Hines: Ok so let’s go from April 27, 2018 (first contact), when was a relationship or a sexual

relationship established?
Lt. Kelly: The first time that was some sexual contact between me and her was when the trip to

Montgomery occurred.

Chief Hines: I have the dates on here, but do you recall? At least a month?

Lt. Kelly: August? July, end of July, August somewhere around there.

Chief Hines: Of’17? Correction, of *18?

Lt. Kelly: Yes sir. When ! first laid eyes on her was April 27, so yes that’s about right.

Chief Hines: Ok, so about August or September of ‘18, she road to Montgomery, Alabama with you?
Lt Kelly: Yessir. The way that she ended up, the way that came about, again she was back and forth,

for small things like she said she needed to eat, she needed to get something for her kids or whatever
and I provided or sent her money for that through a web based app.
Chief Hines: What was the purpose of taking her to Alabama then?
Lt. Kelly: The genesis again what was behind that was, me and Sgt. Green were preparing to go, she

Lt.'Ke]ly: Yes, sir there was some sexual contact. Yes sir.
Chief Hines: So what you’re saying DR-104 Personal Conduct. . as Personal Conduct violated?

Lt. Kelly: There was a violation of Personal Co i i
; . nduct, . i it i
explained in these ny ol e yes sir. But again not to the 1mp degree that it is

Chief Hines: Since your relationship with the defendant you charged in a case?
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" . Lt. Kelly: That did occur sit . ,
Chief Hines: Photos inside your residence with several ﬁ:eanns:
Lt. Kelly: That was done and yes sir that did occur. But that again was done unbeknownst to me.

Chief Hines: A trip out of town in a city vehicle with this defendant inside?
Lt. Kelly: That’s correct, yes sir.

DR-304 Compromising a criminal case . o
Chief Hines: gy involving yourself in a sexual relationship with the defendant your charge has

potentially a murder case against her and her codefendants. This has glso placed incrt_:gsed scrutiny on
your past and current cases. Your actions have tarnished your reputation an_d your ability to be relied
upon in active and upcoming cases. This places you in violation of Memphis P9hoe Department DR-
304 Compromising Criminal Cases states: A member shall not mak.e any promises or arrangements
with prisoners or between a suspect and his victim intended to permit the offender to escape the full
penalty provided by law, or interfere with the courts, or for personal gain or bmeﬁg use their official
position to make any arrangements for any suspect or prisoner to escape prosecution.
Chief Hines: Do you feel that this case has been compromised due to your actions?
Lt. Kelly: Itruly don’t. The reason why I don’t sir is because again the only reason a warrant was
issued is because it was done to get her to come in and give a statement. The accessory afier the fact
charge is a felony; but it was something that is a common practice that occurs and goes on between the
homicide bureau and the prosecutor’s office to get people to come in. You could speak with Jose Leon,
you could speak with Reggie Henderson, and Karen Cook is the other prosecutor in regards to it and
they will tell you that often time they are people that get that charge and it is an arm twisting tactic
because it is so difficult to get people to come in on cases, 5o if we can finagle and getting that charge
placed then what it does it basically is used through the prosecutor’s office to force people to testify,
which is what went on in this particular case. 1 would often use this as to offer an explanation as to why
she was even arrested in relationship to that particular charge. I"d ask you to speak with Karen Cook,
Jose Leon or any one of those prosecutor’s and ask them, in homicide cases do these people even
generally get prosecuted in regards to ... because what they do is they will hold the accessory charge
over them and say you guys come to court and as long as you testify truthfully in regards to whatever
their statement was then we digmiss those charges. That is something.that 1:S through and in conjunction

whp has truly worked g case, ..
Chief Hines: So that’s why she was arrested?

as a witness against the codefendants and )
: You end up h,
Was supposed to testify against the codefen dants. P having a sex
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+ Lt. Kelly: He was another person that was truly a witness, did not participate actively in the homicide,

an accessory warrant was issued.

Chief Hines: I have an Eric Curry (primary suspect)?
Lt. Kelly: Eric Curry and Nicholas W. are codefendants in the homicide.

Going back to the Personal Conduct
Chief Hines: Did Ms. Stafford also accompany you on a trip to Dallas, Texas?

Lt. Kelly: Negative

DR-108 Truthfulness
In your statement to ISB you stated you did not buy or provide marijuana to the defendant. You also

stated you did not refer her to anyone to purchase marijuana. In text messages you sent to defendant, -
you give the name and address of a person for the defendant to meet and purchase marijuana (as in the

IAB statement). You tell the defendant you will get her some green. You were also deceitful in telling

the investigators the defendant would be used as a witness in a murder case. You allowed the defendant

and another investigator to travel with you on a City of Memphis sponsored out of town trip. You

advised that the defendant slept in your hotel room but in separate beds. The defendant refuted that

statement and advised that it was only one bed and you shared with her. This places you in violation of

Memphis Police Department DR~ 108 Truthfulness which reads: A member shall not give any

information, either oral or written, in connection with any assignment or investigation that is

either knowingly incorrect, false, or deceitful.

Chief Hines: You told them (ISB) that the individual went to Montgomery, Alabama with you and it
was 2 beds in the bedroom. So, that’s what you told them.

Chief Hines: Is that true or false?
Lt. Kelly: Idid not lie to them. That’s why I'm trying to figure out how that can be Truthfulness. I had

told them in the statement.

This Hearing will be continued until November 8, 2019 at 1:00PM.

Lt. Eric Kelly 4679, abruptly retired on November 8, 2019, prior to the continuation of his Hearing
dated for November 8, 2019 at 1:00PM. This Hearing will now be held in ABEYANCE.

No further actions will be taken at this tirne.



MEMPHIS POLICE DEPARTMENT
MEMORANDUM

UNIFORM PATROL DISTRICT 1

To: Deputy Director M. Ryall Subject: Administrative Hearing
Lt. Eric Kelly - Held in Abeyance

SOC # 0348-19

From: Deputy Chief Samuel Hines Date: 11/8/19

On Friday, November 8, 2019 at 1300 hours, Deputy Chief Samuel Hines IBM 3713
scheduled an Administrative Hearing for Officer Lt. Eric Kelly 4679, after charges of:

DR-104 Personal Conduct

DR- 304 Compromising Criminal Cases
DR-108 Truthfulness

DR-608 Accessing Reports &Records With No Legitimate Purpose
DR-903 Unauthorized Passengers

DR-125 Member Under Investigation
DR-110 Consorting With Persons of Bad or Criminal Reputation

Lt. Kelly was administratively charged by the Inspectional Services Bureau with the
DR’s listed above in both on, and Off Duty incidents.

Due to Lt. Eric Kelly’s abrupt Retirement on November 8, 2019, before the schedule
time of his Administrative Hearing, the hearing will be HELD in ABEYANCE.
Please see attachment for retirement letter.



To: Col. Oakley Date : 10-31-2019
From: Lt. E. Kelly 4679 Subject. Retirement

This memo is to serve as notice as of my intent to retire effective 11-8-2019. It’s been a
blast. Thank you.

Office of the Director

Office: 901-63
Cell: ¢ MPD
RECE| VED
NOV g 4 2019
UN!FOHDME:AL?;EE -g:g:RICT f
e Zros




o o’ 0 3"/'5 -7, f
Page 1 0f 2 M

City of Mempbhis
Police Division
Inspectional Services Bureau

Case # 82019-015  Statement of Charges

Officer’s Name: Green, Sheila IBM # 0225

Rank: Sergeant

Assignment: Homicide Squad Date: June 18, 2019

Notice is hereby given that you are being charged with violation(s) of policy, law or

regulations as shown below: 5/‘ Staan é;(, ' 2_ Pﬂ%g S WOP

DR 127 Reporting Improper Conduct
Date of Occurrence: August 28, 2018

Statement of Particulars:

On August 28, 2019, you and a co-worker traveled to Montgomery, AL for a work related
trip in a city issued vehicle. Your co-worker had a civilian travel with you and you failed
inform your supervisor of this incident. This places you in violation of Memphis Police
Department DR 127 Reporting Improper Conduct, which state:

DR 127 Reporting Improper Conduct

A member shall immediately report to the Department any violation of Policies and
Regulations or any other improper conduct which is contrary to the policy, order, or

directives of the Department.

(The officer’s disciplinary resume will be reviewed and become a part of this file)

At A e Aor #4

Issuing Officer
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Agk, Cabiny Quaks oozt

Charging Officer

1 acknowledge receipt of this notice and understand that further investigation may result in
additional charges, amendment of the above charges, or dismissal of these charges.

/

Written Response Ordered? Yes No

Was officer relieved of quty? No
'!! "E\: X a5
Reviewed by: @ &l 3@ (?lnef Work Station Commander

Delegated to: [Y | Dep. Chief[ ] Station/Buresu

b{c 9#*—& Urn-‘e--

Major/Lt. Colonel/Colonel



City of Memphis
Police Division
Inspectional Services Bureau

Memphis Police Department VS. Date: June 18, 2019
Green, Sheila IBM: 0225 ISB Case #: S2019-015
1. Allegation

You failed to inform your supervisor of a civilian traveling on a work related overnight
trip to Montgomery, Alabama with you and your co-worker.

I. Rules, regulations or orders violated.
DR 127 Reporting Improper Conduct

IIl. Hearing C'

Date: /)3 -
Place: (70 A). Moun ST, Ren/d-08
Time: .00 Am

You are entitled to representaﬁon during this hearing.

Served by ol At o J+ G

e/RaniAssignment/IBM

Date: H—RQ’CQOM Time: }Dj_g MW
(LZM A" 0’\_,’\/(':

YOUR ATTENDANCE AT THE HEARING NOTICED IS REQUIRED, UNLESS EXCUSED DUE TO A
MEDICAL EMERGENCY. FAILURE TO ATTEND WILL BE CONSTRUED BY THE HEARING OFFICER AS A
WAIVER OF YOUR RIGHT TO BE HEARD. ATTENDANCE WILL BE EXCUSED DUE TO A MEDICAL
EMERGENCY IN THE SOLE DISCRETION OF THE HEARING OFFICER, AND ONLY IF YOU HAVE
DELIVERED, OR CAUSED TO BE DELIVERED, TO THE HEARING OFFICER, PRIOR TO THE HEARING DATE,
A WRITTEN STATEMENT OF MEDICAL CONDITION, PREPARED AND SIGNED BY THE YOUR TREATING
PHYSICIAN, DESCRIBING YOUR MEDICAL CONDITION AND ADVISING THAT YOU ARE NOT ABLE TO
ATTEND THE HEARING AS A RESULT OF SAID CONDITION.

Signature of Officer:
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HEARING SUMMARY FORM

# 0845-18
Hearing:
December 6, 2019 11:00 AM Location: 170 N. Main St., 12-08
Date Time

Attended by: Sgt. Sheila Green 0225 Hearing Officer: Deputy Chief Samue] Hines 3713
Officer Michael Williams 5702, Union Rep -

Statement of Hearing Officer: Initial hearing was conducted on December 3, 2019 at 3: 13pMand
concluded at 4:08PM. Hearing was continued to December 6, 2019 at 11:00AM.

On December 6, 2019 at 11:23AM, hearing for Sgt. Sheila Green continued and the charge DR 127
Reporting Improper Conduct was SUSTAINED with Sgt. Green receiving a 2 day Suspension
Without Pay. Case# S2019-015. Please see page 2, Hearing Summary Form continuation.

Action Ordered: SUSTAINED P , Z%“ ~ 3
9’ 6(/{-) Op D Q'y 5 & Hearing Ofﬁcel( 0 7L3
December 7HE J0l9

Any employee holding a position not exempted from the provisions of Article 34 Civil Service, and not in the iraitial .
probationary period, who has been suspended in excess of ten, (10) days, terminated, or demoted, may appeal tc»_the Civil
Service Commission within ten, (10) calendar days after notification in writing of such action. In the event of mmuiltiple
suspensions, only that suspension which causes the total number of days suspended to exceed five, (5) days witlan a six
month period, and any subsequent suspension within said period shall be appeal able to the Commission. If the

disciplinary action is 10 days or less, the officer may submit to a grievance procedure or an internal appeal, but 30t to both.

In addition Chapter I Section 5 page 4 states in part: “Commissioned police officers with a status of suspension,.. probation,
non-enforcement, relieved of duty, or leave of absence are not permitted to engage in any Secondary Employme=mt and/or
any Off Duty Security Employment where the officer’s status is dependant on his/her state commissioned statuss - NO
commissioned police officer is permitted to engage in any Secondary Employment and/or Off duty Security Emmployment
for a period of thirty (30) days after the final disposition of (1) any sustained Statement of Charges for violation_ ofth.e Sick
Abuse policy or (2) any sustained Statement of Charges resulting in a suspension and/or reduction in rank” Noti& ffication
will be made to the Secondary Employment Office regarding this suspension. Violation of the above listed polic=-y could
result in additional charges.

Appeal: Will X Will Not  Be Filed
Grievance: ___ Will X WillNot  Be Filed
I understand that by requesting the grievance procedure that ] am waiving-my right to recourse through  the
Internal or Civil Service Commission Appeal Process.
| () -
M To/ ‘7 | . S j— SE=T
Ddte ' | Employee Signature

Distribution: MPD Human Resources, Branch Commander/Division Commander, Precinct
HSF 07/07



HEARING SUMMARY Form Continuation
# 0845-18

DR 127 Reporting Improper Conduct is SUSTAINED for the following reasons. Sgt. Sheila Green,
although not the driver of the City Of Memphis vehicle, which was stopped lawfully for a traffic
violation, but Sgt. Green was a passenger in the vehicle on official business for the City Of
Memphis Police department. DR 127 Reporting Improper Conduct specifically states: “A
member shall immediately report to the Department any violation of Policies and Regulations or
any other improper conduct which is contrary to the policy, order, or directives of the

Department.”

When Sgt. Eric Kelly was stopped by a Law Enforcement in Alabama for speeding and given a
citation, this information should have been immediately reported to Sgt. Kelly and Sgt. Green
Supervisors. At the very least a memo should have been written by both Sgt. Kelly and Sgt.
Green immediately notifying their supervisors of the encounter.

This traffic violation was never reported to a supervisor until a case was opened against Sgt.
Kelly in another matter. Sgt green appeared to bear no responsibility in Sgt. Kelly’s driving
infraction, however Sgt. Green did have a responsibility to report the negative encounter Sgt. -
Kelly had with another law enforcement agency while on duty in her presence.
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Q:

A:

Q

HEARING SUMMARY QUESTIONS SOC # 0845-18

: On Tuesday, August 28, 2018, did you travel Montgomery, AL with your partner Sgt. Eric Kelly?

: Yes

: Were their others that traveled along on this trip with you and Sgt. Kelly?

Yes

: Name the individuals who attended this trip?
: | do not remember her name

: Was this trip official law enforcement business?

Yes

: Who were the other individuals traveling along on this trip, name and relationship to you and Kelly?

Kelly was the driver, | was a front passenger, another person in the back.

: Was permission for these individuals requested and granted for travel?

| do not know

: Was a city own vehicle used doing these travel, if so, who was it assigned to?

: The vehicle was not assighed to me.

: Was a Hold Harmless Agreement signed by these individuals releasing the City Of Memphis liability?
: 1 don’t know, she was in the car when he picked me up.

: Were you aware marijuana was in the possession of one of your passengers?

: No, | did not know she had any

Had you known marijuana was in possession your passengers, what would've been your response?

Call and report it to my supervisor.

Marijuana in possession of an unknown passenger inside a City Of Memphis vehicle being operated

by a law enforcement officer, would this constitute improper Conduct?

A:

if | knew about it, yes.



Q:
A:

Q

A:

Q:

HEARING SUMMARY QUESTIONS SOC # 0845-18

Would this improper conduct be worthy of reporting?

Yes, it would be

During your trip back to Memphis, were you all stop by Alabama Law Enforcement, if so, why?

We were stopped, | believe for speeding, | never saw a ticket found out later he got a ticket.

: Who was driving the vehicle when you all were stopped and why were you stopped?
: Eric kelly

: Did the driver receive a citation, if so, for what?

: Uitimately, | found out he did.

: What was the speed the officer says you all were traveiing?

| don’t know

: Did Sgt. Kelly or you report the citation or official detainment to your supervisor upon return?

I think Eric did, | didn’t, | wasn’t driving

: Did you know there was an obligation to do so on your part?

No, | wasn't aware. If | am driving.

: If you received a speeding ticket from a MPD Officer, what are your immediate obligations?

: Let your immediate supervisor know.

: Do you have anything else you would like to add to this statement of questions?

in a state of disbelief that Eric Kelly would sormething like this and have me in the middie.

What do you feel your violation of DR 127 Reporting Improper Conduct should constitute in

disciplinary actions?

A:

None
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MEMPHIS POLICE DEPARTMENT

MEMORANDUM ;

1

TENNUSSEE UNIFORM PATROL DISTRICT I ‘
To: Deputy Director M. Ryall Subject: Administrative Hearing

Sgt. Sheila Green
SOC # 0845-18

From: Deputy Chief Samuel Hines Date: 12/6/19
e

On Tuesday, December 3, 2019 at 1513 hours, Deputy Chief Samuel Hines IBM 3713
held an administrative hearing for Sgt. Sheila Green 0225, afier a charge of DR-127
REPORTING IMPROPER CONDUCT was administered. This hearing was
concluded at 1608 hrs and continued December 6, 2019 at 1100 hrs.

Sgt. Green’s hearing resumed at 1100 hrs on December 6, 2019 and concluded at 1135
hrs. Sgt. Green’s Administrative Charged by the Inspectional Services Bureau was
SUSTAINED with 2 SWOP Days.

Sgt. Sheila Green will serve the following SWOP days listed below dates:

SWOP: December 7,2019  Day 1
SWOP: December 8, 2019  Day 2
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City of Memphis
Police Division, Inspectional Services Bureau
Case Management

Investigative Report

Case # S2019-015

Investigator Name Sergeant Calvin Austin

Incident Date March 1, 2018
Current Status Active
Case Type Security
VIOLATIONS  Keily, Eric DR 104 Personal Conduct
DR 108 Truthfulness
DR 110 Consorting with Persons of Bad or Criminal
Reputation
DR 125 Member Under Investigation
DR 304 Compromising Criminal Cases
DR 608 Accessing Reports & Records with No
Legitimate Purpose
DR 903 Unauthorized Passengers
Green, Shelia
DR 127 Reporting Improper Conduct
LOCATION 170 North Main Memphis, TN
6/19/2019

Sustained

Sustained

Sustained

Sustained
Sustained

Sustained

Sustained

Sustatned

Page: 1
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City of Memphis
Police Division, Inspectional Services Bureau

Case Summary §2019-015
Printed On: 6/19/2019

I) Principal Officer:
Lieutenant Eric Kelly #4679 Mt. Moriah Station - "D"

I} Administrative Regulations:

DR 104 Personal Conduct

DR 108 Truthfulness

DR 110 Consorting With Persons of Bad or Criminal Reputation
DR 125 Member Under Investigation

DR 127 Reporting Improper Conduct

DR 304 Compromising Criminal Cases

DR 608 Accessing Reports & Records with No Legitimate Purpose
DR 903 Unauthorized Passengers

III) Allegation:

It is alleged that Lieutenant Eric Kelly, when he was a Homicide Sergeant, was engaged
in an inappropriate relationship with a female co-defendant who he formally charged with
Accessory After the Fact: to wit: 1* Degree Murder.

IV) Bac und:

On March 1, 2018, Sgt. Eric Kelly issued a warrant for the arrest of Bridgett

Stafford (29 yoa), for Accessory After the Fact: to wit: 1¥ Degree Murder. On December
13, 2018, during a proffer session with the Federal Bureau of Investigation (FBI),
Bridgett Stafford’s boyfriend, Jeffrey Meadows, advised Sgt. Kelly had leveraged the
criminal charge against Stafford to initiate a sexual relationship with her.

On May 2, 2019, an administrative investigation was opened to determine if Lt. Keliy
violated any policies or procedures of the Memphis Police Department relative to his
relationship with Bridgett Stafford.

V) CAD #:

N/A

VI) Evidentiary Findings:
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A) Statements:

Civilian Witness Bridgett Stafford, stated she was arrested for Accessory to First
Degree Murder around May or June of 2018. She was interrogated by Sgt. Kelly.
When Sgt. Kelly walked into the room the first thing he said was, “I will fuck the shit
out of you.” During the interrogation Sgt. Kelly asked her if she was a stripper and
did she sell pussy. Sgt. Kelly gave her his business card and told her to call him.

Stafford called Sgt. Kelly after her court appearance and they began a relationship
which involved sexual intercourse. Sgt. Kelly never made any promises or threats
dealing with her criminal charges. The relationship evolved to the point where
Stafford had the codes to get into Sgt. Kelly’s apartment and she would stay
overnight four to five days a week. She was left alone in his apartment and had access
to his guns. She photographed herself with the guns with Kelly’s knowledge.

Stafford went with Sgt. Kelly and another female detective on a work related trip to
Alabama. Stafford and Kelly picked the detective up at the detective’s house. Stafford
was introduced to the detective’s wife and they smoked weed together before the trip.
The officers did not smoke marijuana. They were stopped by a trooper in Alabama
for speeding. She was nervous because she had marijuana on her that Kelly provided.

Kelly provided her with over $2000 during the course of their relationship. She got a
Jjob as a stripper at the Gold Club and he bought her outfits and other items she
needed. She went with him to buy marijuana from a male black several times. He aiso
would provide marijuana to her when she spent the night at his residence. She stated
he would put the marijuana in a McDonald’s bag. Stafford is a member of the

Gangster Disciples gang.

Citizen Witness Mark Jones stated to ISB investigators he and Eric Kelly are
childhood friends. They grew up together in Orange Mound. He has not talked to
Kelly since his mother died several months ago.

Witness Officer Sgt. Fausto Frias stated he participated in the interrogation of
Bridgett Stafford. He did not hear Lt. Kelly say anything inappropriate to Ms, Kelly
before, during or after the interview. He has not seen Ms. Stafford at Lt. Kelly’s
residence.

Witness Officer Sgt. Sheila Green confirmed she went on a work related trip to
Montgomery, Alabama with Lt. Kelly on August 28™. She stated a female civilian
was in the vehicle when Lt. Keily picked her up from her house. She did not know the
race of the female. The only physical characteristics she remembered were her being
light skinned and shorter than her.

She did not have any interactions with the female. Sgt. Green and Lt. Kelly stayed in
separate rooms at the Holiday Inn. Lt. Kelly drove the vehicle the entire trip. During
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the trip they were involved in a traffic stop. She did not know whether he was issued
a citation or a waming.

In her follow-up interview Witness Officer Sgt. Sheila Green stated a civilian
female went on a trip with Lt. Kelly and her to Montgomery, Alabama. She could not
remember her name but she was with Lt. Kelly and not her. She did not receive
permission to allow a civilian to go on the trip and no one went with her. Lt. Kelly
introduced the fernale but Sgt. Green could not remember her name. Sgt. Green and
Lt. Kelly had separate rooms at the Holiday Inn. Sgt. Green was unsure if the female

stayed in Lt. Kelly’s room.

Sgt. Green got reimbursed for meals she purchased. Lt. Kelly and her paid for their
meals separately. Her receipt reflected two guests purchased meals but she explained
she ordered two entrees. Lt. Kelly was stopped for speeding during the trip and was
issued either a courtesy or speeding citation. Sgt. Green was presented a Photo Line-
up of six (6) Caucasian females. She identified Photo #2 as the female that went on
the trip to Montgomery, Alabama with Lt. Kelly. (Photo #2 Bridgett Stafford)

Principal Officer Lt. Eric Kelly stated he was the case investigator in the murder
investigation of victim, Robert Glidden. He issued an Accessory Afier the Fact: to wit
1™ Degree Murder warrant on Bridgett Stafford related to the murder investigation.
Stafford was arrested on the warrant and he questioned her along with Sgt. Frias.
During the interview he talked to Stafford about the case and her life choices but he
did not say anything inappropriate. Stafford was a high ranking “GD” and Kelly gave
her his card with his work phone number ( ) and told her to call him if she
wanted help to change her life.

A friendship was developed between them and he gave her his personal phone
numbe1 He introduced her to several associates that could help her obtain
employment. Stafford stayed overnight at Kelly’s residence multiple times. Kelly
acknowledged pictures of Stafford in his apartment posing with his firearms and
pictures of them together. Their relationship involved oral sex and not intercourse.

Stafford decided she wanted to become a dancer to make money. Kelly supported her
decision but did not force her. Kelly bought her outfits and accessories for her job at
the Gold Club as a stripper. In totality he gave Stafford thousands of dollars in person
or by Cash App throughout their relationship. Kelly did not provide Stafford with
marijuana nor did he refer her to anyone to buy marijuana.

Stafford went with Kelly and Sgt. Green on a work related trip to Montgomery,
Alabama. Kelly and Stafford shared a hotel room with two beds. He did not spend
any stipend money on Stafford. On the way back to Memphis he was stopped in
Alabama on Interstate 72 or 78 by a State Trooper for Speeding. He took a driving
class in Memphis so the ticket could be reduced from $327. He did not inform his
Supervisors that a civilian went on the trip. He also did not formally inform his
Supervisors that he got a ticket.
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B) Physical Evidence:
N/A

C) Forensic Evidence:

N/A
D) Recorded Evidence:
» Principal Officer, Witness Officer and Civilian statements
e 4 CD’s of text messages and photographs
e 2 Blu-Ray video disks
» FBI Confidential files

E) Miscellaneous Evidence:

N/A

VII) AG Review:

This case file will be submitted to the Attorney General’s office for review.

VIH) Analysis:
» Lt. Eric Kelly

The primary issue related to this investigation centers upon the actions of Lt. Eric Kelly
and whether his actions transcend the standards of the Memphis Police Department.
These standards are established in the Memphis Police Department’s DR-104 Personal
Conduct, which states:

DR 104 Personal Conduct

The conduct of each member, both on and off-duty, is expected 1o be such that it will not
reflect adversely on other members, the Department, the City of Memphis, or the law
enforcement profession. This regulation applies to both the professional and private
conduct of all members. It includes not only all unlawful acts by members but also acts
which, although not unlawful in themselves, would violate either the Law Enforcement or
Civilian Code of Ethics, and would degrade or bring disrespect upon the member or the
Department.

Law Enforcement Code of Ethics states in part:
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I recognize the badge of my office as a symbol of public faith, and accept it as a public
trust to be held so long as I am true to the ethics of the police service. I will constantly
strive to achieve these objectives and ideals, dedicating myself before God to my chosen

profession ... law enforcement.”

The public demands that the integrity of its law enforcement officers be above reproach,
and the dishonesty of a single officer may impair public confidence and cast suspicion
and disrespect upon the entire Department. Succumbing fo even minor temptation can be
the genesis, which will ultimately destroy an individual's effectiveness and contribute to
the corruption of countless others. A member must scrupulously avoid any conduct,
which might compromise the integrity of themselves, their fellow members or the

Department.

It is essential that public confidence be maintained in the ability of the Department to
investigate and properly dispose of complaints against its members. Additionally, the
Department has the responsibility to seek out and discipline those whose conduct
discredits the Department or impairs its effective operation. The rights of the member, as
well as those of the public, must be conducted fairly, impartially and efficiently, with the

truth as its primary objective.”

The administrative investigation revealed Probationary Lt. Kelly entered into a sexual
relationship with a female co-defendant, Bridgett Stafford, which lasted approximately
eight {8) to nine (9) months. The homicide investigation began in July 2017, where
Stafford was developed and later arrested on April 26, 2018. Lt. Kelly was the lead
investigator who conducted her interrogation. According to Stafford, at a court
appearance, Kelly saved his personal cell mumber in her phone as, “Dirty Red Nice Ass
2”. This investigation did not show Kelly made any promises or threats concerning her
criminal case; however Kelly’s involvement in their relationship became unethical in

nature.

A forensic examination of Stafford’s cell phone conducted by the FBI revealed text
messages from Kelly arranging for Stafford to get marijuana from a third party, “ Call
my guy mark ...I’m gone tell him ur call...and u have to stop sharing ur
weed mama..what 1get for u...I get so YOU can enjoy it”. In another text message
exchange he tells Stafford, “7 will get you some green”. Photo log page 3, 4

In his statement to ISB investigators Kelly acknowledged Stafford being a “high ranking
GD” (Gangster Disciples) gang member and having an extensive criminal history.

According to both Kelly and Stafford she would stay overnight at Kelly’s residence. The
forensic examination of her phone also showed several different photographs of Stafford
and Kelly together, once at a gun range and another one as a selfie where Kelly is driving
and Stafford is on the passenger side seated in a vehicle.

Some text messages were explicit in nature, Kelly to Stafford, “Ger nasty for me
mama...let me see it all...I want to jack off so damn bad right now” Photo log page 8
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Kelly also sent Stafford a nude photo of his genitalia. Photo log page 10.

Kelly provided Stafford with over two thousand dollars during the course of their
relationship. He acknowledged in his statement to ISB the money was for clothing,
accessories for her job as a stripper at The Gold Club, to buy marijuana, pay utilities and
gifts.

{The homicide detective’s role is being the voice of a murder victim. Kelly’s official sole

purpose and focus should have been ensuring that justice would prevail. Instead he began
an unethical relationship with the suspect he arrested in the investigation. His behavior
has potentially jeopardized the on-going legal proceedings against the suspect and her co-
defendants. The actions of Kelly have also alarmed the District Attorney’s office. His
current and upcoming cases are now stained with the stench of corruption. This is a direct
violation of Memphis Police Department’s DR 304 Compromising Criminal Cases,
which states:

DR 304 Compromising Criminal Cases

A member shall not make any promises or arrangements with prisoners or between a
suspect and his victim intended to permit the offender to escape the full penalty provided
by law, or interfere with the courts, or for personal gain or benefil, use their official
position to make any arrangements for any suspect or prisoner to escape prosecution.

A secondary issue related to this investigation centers upon the actions of Lt. Eric Kelly
and whether his actions transcend the standards of the Memphis Police Department.
These standards are established in the Memphis Police Department’s DR-108

Truthfulness, which states:

DR 108 Truthfulness

A member shall not give any information, either oral or written, in connection with any
assignment or investigation that is either knowingly incorrect, false, or deceitful.

In his statement to ISB investigators, Kelly stated he did not provide marijuana to
Stafford. He also stated he did not refer her to anyone to buy marijuana. In his text
message exchanges with Stafford he clearly indicates his intent. Photo log page 2, 3, 4

Stafford was adamant in her statement to investigators that Kelly provided her with
marijuana on numercus occasions.

e She explained Kelly would bring her marijuana in a McDonald’s bag when she
would be at his apartment.

e She went with Kelly to pick up marijuana from one of Kelly’s male friends.

¢ Before they went out of town together, Kelly brought her marijuana to take on the
trip. Before they left he was present when she smoked it.
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In his statement to investigators Kelly spent a considerable amount of time attempting to
minimize the seriousness of Kelly’s charge. He was intentionally deceitful when he stated
prosecutors would use Stafford as a witness in the case. Stafford stated to investigators
she had not been contacted by the prosecutor’s office and was still a defendant in the

murder case.

A third issue related to this investigation centers upon the actions of Lt. Eric Kelly and
whether his actions transcend the standards of the Memphis Police Department. These
standards are established in the Memphis Police Depariment’s DR-608 Accessing
Reports & Records with No Legitimate Purpose which states:

DR 608 Accessing Reports & Records with No Legitimate Purpose

A member shall not access official offense reports, departmental records or information
concerning police matters without a legitimate law enforcement purpose.

Stafford informed Kelly she had a warrant in Haywood County. Kelly asked for her
date of birth, social security number and driver license number. Kelly informed Stafford,
“1 don’t sec nothing” and “ u have a suspended license..that’s all I see...” Photo Log

page 27, 28

According to Kelly’s Memphis Police Department Watson Report Audit, he queried
Stafford on December 12, 2018, at 11:08 pm, 11:09 pm, 11:20 pm and 11:21 pm.
He advised in his staterent to ISB investigators that he did this for personal reasons

which is a direct violation of the policy.

The next issue related to this investigation centers upon the actions of Lt. Eric Kelly and
whether his actions transcend the standards of the Memphis Police Department. These
standards are established in the Memphis Police Department’s DR-903 Unauthorized
Passengers, which states in part:

DR 903 Unauthorized Passengers

A member shall not allow unauthorized passengers to ride in any vehicle of this
Department, unless specifically authorized by competent authority and in compliance
with Department orders and directives.

In his statement to investigators, Kelly admitted on August 28, 2018, Stafford rode with
him in a city issued vehicle to Montgomery, Alabama on a work related trip. Kelly
advised he did not receive permission from his supervisor to aliow Stafford to travel on

the trip.

The next issue related to this investigation centers upon the actions of Lt. Eric Kelly and
whether his actions transcend the standards of the Memphis Police Department. These
standards are established in the Memphis Police Department’s DR-125 Member Under

Investigation, which states:
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DR 125 Member Under Investigation

A member shall immediately submit a written memo to their supervisor/ commanding
officer that they are under investigation by any law enforcement agency, or any
regulatory agency. A member shall immediately submit a written memo to their
supervisor/ commanding officer that they have been issued a misdemeanor citation or

citation for any misdemeanor offense (including traffic citations while off-duty), arrested
for any misdemeanor/felony offense or isbeing sued in a court of law.

In his statement to ISB investigators, Kelly advised he was issued a citation for speeding
in Alabama by a trooper on the way back to Memphis from Alabama. Upon returning to
Memphis he did not inform his supervisor in a written memo that he was issued a

citation.

The final issue related to this investigation centers upon the actions of Lt. Eric Kelly and
whether his actions transcend the standards of the Memphis Police Department. These
standards are established in the Memphis Police Department’s DR-110 Consorting with
Persons of Bad or Criminal Reputation, which states:

DR 110 Consorting With Persons of Bad or Criminal Reputation

A member of this department shall not knowingly socialize or have a business
relationship with another person, who has been imprisoned or convicted of a felony, or
who are known criminals, except in the performance of their official police duties.

Prior to being arrested for, Accessory after the Fact to wit: First Degree Murder, for
which Kelly charged her, Stafford had been arrested a total of ten (10) times. Her

charges range from Possession of a Controlled Substance, Driving Offenses,

Shoplifting, Drug Paraphernalia to Underage Drinking. Her adult criminal history started
in the year 2009 and has even continued since her arrest in the murder investigation. She
was arrested September 7, 2018, again for Shoplifting. Kelly advised ISB investigators he
was aware of her criminal history and gang affiliation. He stated police in her county
were aware of her criminal history, yet he engaged in a relationship with a known
criminal gang member.

Sgt. Sheila Green

During the investigation it was revealed Stafford traveled on a work related overnight trip
to Montgomery, Alabama with Sgt. Green and Lt. Kelly. Stafford was not authorized by
the City of Memphis to attend the trip. Stafford also stayed the night in Kelly’s hotel
room which was rented by the City of Memphis. Sgt. Green admitted in her statement she
did not report these facts to anyone of her supervisors. Green was also traveling with Lt.
Kelly when he received a traffic citation in Alabama. She also chose to not report the
improper conduct of speeding in a city vehicle to a supervisor. This is a violation of
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Memphis Police Department’s DR 127 Reporting Improper Conduet which states:

DR 127 Reporting Improper Conduct

A member shall immediately report to the Department any violation of Policies and
Regulations or any other improper conduct which is contrary to the policy, order, or

directives of the Department.

IX) Conclusion

Based on the facts of the case, the preponderance of evidence shows that, Lt. Eric Kelly
#4679 IS in violation of the stated allegation, DR-104 Personal Conduct. Therefore the
allegation is SUSTAINED.

Based on the facts of the case, the preponderance of evidence shows that, Lt. Eric Kelly
#4679 IS in violation of the stated allegation, DR-304 Compromising Criminal Cases.
Therefore the allegation is SUSTAINED.

Based on the facts of the case, the preponderance of evidence shows that, Lt. Eric Kelly
#4679 IS in violation of the stated allegation, DR-108 Truthfulness. Therefore the

allegation is SUSTAINED.

Based on the facts of the case, the preponderance of evidence shows that, Lt. Eric Kelly
#4679 IS in violation of the stated allegation, DR-608 Accessing Reports & Records
with No Legitimate Purpose. Therefore the allegation is SUSTAINED.

Based on the facts of the case, the preponderance of evidence shows that, Lt. Eric Kelly
#4679 IS in violation of the stated allegation, DR-903 Unauthorized Passengers.
Therefore the allegation is SUSTAINED.

Based on the facts of the case, the preponderance of evidence shows that, Lt. Eric Kelly
#4679 18 in violation of the stated allegation, DR-125 Member Under Investigation.
Therefore the allegation is SUSTAINED.

Based on the facts of the case, the preponderance of evidence shows that, Lt. Eric Kelly
#4679 IS in violation of the stated allegation, DR-110 Consorting with Persons of Bad
or Criminal Reputation. Therefore the allegation is SUSTAINED.

Based on the facts of the case, the preponderance of evidence shows that, Sgt. Sheila

Green #0225 1S in violation of the stated allegation, DR-127 Reporting Improper
Conduct. Therefore the allegation is SUSTAINED.
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City of Memphis

Police Division, Inspectional Services Bureau
Case Sign Off

Printed On: 6/17/19

The following case number $2019-015 has been investigated, reviewed, and approved
as represented by the signatures below.

C R (; 3.

Investigated By: Sgt. Calvin Austin

L L freon gty

Reviewed By: Lt. Ricco Robinson
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City of Memphis
Police Division, Inspectional Services Bureau

Case Notes S2019-015

Submitted by Sgt Austin
Printed On: 6/17/2019

Thursday, May 02, 2019

10:45am.  The writer received a new case assignment $2019-015 from Lt. Robinson. Sgt.
Morris and Sgt. Webb, Tarnished Badge, briefed the writer with the details of the
case. Lt. Colonel Clay and Sgt. M.Y. Williams were also in the meeting. The case

involved Lt. Eric Kelly and whether he engaged in an inappropriate relationship
with a suspect he arrested.

Thursday, May 9, 2019
8:15 am. The writer and Sgt. Morris discussed the case.

11:00a.m.  The writer and Sgt. Gibbs went to City Hall to get travel documents for Sgt.

Shelia Green.
Friday, May 10, 2019
8:30 am. The writer contacted Amy Sullivan, Communications, to see if Lt. Eric Kelly or

Sgt. Green was issued a citation in Alabama the month of August 2018.

10:00 a.m. The writer worked on the case file.

1:08 p.m. The writer received an email from Amy Sullivan regarding whether Kelly or
Green received a traffic citation. Neither one received a citation during that time

period.
Monday, May 13, 2019
9:15 am. The writer sent an email to Officer Eugene Myers, Watson Coordinator, for an

audit trail for Lt. Kelly.

9:35 am. The writer went to Communications and spoke with Karen Armstrong,
Supervisor, regarding the vebicle Lt. Kelly drove to Alabama. Armstrong
requested an off-line search through TBI te find out if the tags to the vehicle were

ran.

1:30¢ p.m. The writer sent an email to Eugene Hart, fleet manager for Homicide, to request
what vehicle was signed-out by Lt. Kelly to drive to Alabama.
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2:45 p.m. The writer received an email from Eugene Hart. Mr. Hart advised Homicide
signed out a 2013 Dodge Durango to drive to Alabama on August 27, 2019.

Tuesday, May 14, 2019
8:45 am. The writer called Homicide and spoke with Lt. Mullins and requested Sgt. Frias to
come to the office for a statement. Lt. Mullins advised Sgt. Frias would come to

the office when he finished his meeting,

10:45am. Sgt Frias arrived at the office. The writer and Sgt. Mear obtained a statement

from Sgt. Frias.
Wednesday, May 15, 2019
8:30 a.m. The writer worked on the case file.
10:00 am.  The writer called Bridgett Stafford at Her voicemail was not setup

to leave messages.

Thursday, May 16, 2019

8:15 am. The writer called Bridgett Stafford and was not able to leave a message on her
voicemail.

12:00 p.m.  The writer worked on the case file.
Friday, May 17, 2019
11:18am.  The writer received an email from Karen Armstrong.

12:19p.m.  The writer called Lt. Mullins and requested Sgt. Green come to the office to give
a statement. Lt. Mullins advised he would contact Sgt. Green and advise her to go

to the ISB office to give a statement.

1:56 p.m. Sgt. Green arrived at the office. The writer obtained a statement from Sgi. Green.

Monday, May 20, 2019

10:00 am.  The writer spoke with Detective Noquin, Montgomery Police Departinent
(Homicide Division) regarding the traffic stop in Alabama.
Detective Noquin advised he would have to know the ticket information in order
to know the location.

10:20 am.  Sgt. Gibbs spoke Alabama State Trooper, Bubba P. Smith, who advised he would
need the trooper’s name or the ticket number to locate any traffic

citations.
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10:35am.  The writer called The Alabama Highway Patrol (334-242-4393) and spoke with
Lt. Black who advised without the ticket number or exact location he would be
unable to locate any citation information. He advised to contact the Alabama
Criminal Justice Center, 334-517-2466.

10:45a.m.  The writer spoke with Julia Baudin, Alabama Criminal Justice Service Center
334-517-2466, who advised their agency does not handle citations in any form.
She advised contacting the Alabama Highway Patrol office again.

11:30am.  The writer worked on the case file.

Friday, May 24, 2019

9:30 am. Sgt. Green came to the office and signed her statement. After she signed her
statement she stated to the writer she felt Lt. Kelly would tell the truth when he
give his statement, The writer asked Sgt. Green what did she mean and she
responded she just felt like he would tell the truth.

11:30a.m.  The writer called the Holiday Inn Express, where Kelly and Green stayed
overnight. The writer spoke with representative, Deborah Dejarnett, who stated
the security cameras would not have footage from August 28 or 29™ from 2018.

Monday, May 27, 2019

9:00 am. The writer worked on the case file.

Tuesday, May 28, 2019

8:30 am. The writer worked on the case file.

10:08 a.m.  The writer called Lt. Mullins regarding the supplements related to a murder
investigation conducted by Lt. Kelly in July 2017. Lt. Mullins advised he would
contact the writer when the packet is ready.

Wednesday, May 29, 2019

9:15 am. Lt. Robinson advised the writer Sgt. Green would be coming to the office to give
a follow-up statement.

10:40 a.m.  Sgt. Green arrived at the office. She advised the writer she was waiting for her
union representative, Michael Williams.

11:13am.  The writer and Sgt. Mear obtained a follow-up statement from Sgt. Green.

(V (\’v
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Thursday, May 30, 2019
0:30 a.m. The writer worked on the case file.

2:30 p.m. Sgt. Green came to the office and signed her statement.

Friday, May 31, 2019
8:20 a.m. The writer worked on the case file.
9:00 a.m. The writer called Mark Jones, ., to arrange an interview. Mr. Jones

stated he was busy and would call the writer back.

12:00 pm.  The writer called Mark Jones and he stated to come by his residence at
and he will give a statement.

1:27 pm. The writer arrived at . and obtained a statement from Mark Jones.

4:00 p.m. Lt. Neely advised the writer Lt. Kelly will come to the office and give a statement
after Delta Shift roll call.

6:05 p.m. The writer and Sgt. Mear obtain a statement from Lt. Kelly.

Monday, June 03, 2019
£:15am. The writer worked on the case file.

Tuesday, June 4, 2019

9:30 a.m. The writer received a call from Lt. Colonel Clay. Clay advised Bridgett Stafford’s
attorney, Taurus Bailey, called and an appomtment was made for her to come to
the office and give a statement on Tuesday, June 1 1®

Monday, June 10, 2019
8:30 am. The writer worked on the case file.

1:10 p.m. The writer called Mark Jones regarding getting his statement signed. An
appointment was made for 2:00 p.m.

2:20 p.m. The writer went to Mr. Jones residence and he signed his statement.

Tuesday, June 11, 2019
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8:35am. The writer called Bridgett Stafford’s attorney, Taurus Bailey, and confirmed her
appointment for today at 11:30 a.m.

11:35am.  Taurus Bailey and Bridgett Stafford arrived at the office. The writer and Sgt.
Mear obtain a statement from Bridgett Stafford.

1:30 p.m. The writer worked on the case file.

Wednesday, June 12, 2019

8:10 am. The writer worked on the case file.

Thursday, June 13, 2019

8:35 am. The writer worked on the case file.

10:00 am.  The writer called Bridgett Stafford so that she can sign her statement. She did not
answer her phone and her voicemail was not setup to leave messages.

Friday, June 14, 2019

8:10 am. The writer called Bridgett Stafford and made an appointment for 4:00 p.m.so she
could sign her statement.

8:30 am. The writer worked on the case file.

10:00 a.m.  The writer called the Alabama Highway patrol again and spoke with Jackie
Stevens. She gave the writer the phone number to the Walker County Courthouse
(334-242-4393).

10:10 2m.  The writer cailed the Walker County Courthouse and spoke with
Tina Gilbert who stated Kelly was issued the citation ( ) in Jefferson
County (1-205-325-5309).

10:20 a.m. The writer called Jefferson County Courthouse and spoke with court
representative Summer, who stated the writer would need to
request a copy of the citation in writing. Representative Summer stated she would
send the writer an email with the address where to send the letter.

3:45 p.m. The writer received a call from Bridgett Stafford. An appointment was made for
Monday June 17, 2019, for her statement to be signed.

Monday, June 17, 2019

8:30 am. The writer sent a letter to the Jefferson County Courthouse for a copy of the

letter.
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10:30 a.m.
11:15 a.m.

12:15p.m.

3:00 p.m.

()

The writer received a call from Stafford. She will be at the office at 11:00 a.m.
Bridgett Stafford arrived at the office and signed her statement.

The writer worked on the case file.

The writer turned the case file in to Lt. Robinson for review,
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City of Memphis
Inspectional Services Bureau

Case File #: S2019-015

Complainant: Admin

Nature of Complaint:
DR 104 Personal Conduct:

Occurrence Date: December 26, 2018 Occurrence Time: 12:00 p.m.
Location of Occurrence: 167 North Main Memphis, TN 38103

Officer Involved: Lieutenant, Eric O Kelly, IBM# 4679
Investigating Officer: Sergeant Calvin Austin

Narrative:
On December 26, 2018, the Memphis office of the Federal Bureau of Investigation (FBI)

received information that Lt. Eric Kelly had initiated a sexual relationship with a
defendant he charged with, Accessory After the Fact to wit: First Degree Murder.
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City of Memphis
Police Division
Inspectional Services Bureau

Civilian Witness Statement

Name: Bridgett Stafford Sex: Female Race: White DOB: .. __.... |
Residence. ) Phone:

Statement taken at: 2714 Union Ext. 700 Date\Time: 0601112019, 11:48 a.m.

Typed By: Tiffany Brown IBM 3218 Date\Time: 06\12\2019, 8:30 a.m.

Questioned By: Sgt. Austin & Sgt. Mear
Relative to ISB File: S2019-015

Q: Please state your name for the record.
A: Bridgett Stafford.

Q: Speak up a little bit.
A: Bridgett Stafford.

Q: Are you aware that this statement is being recorded?
A: Yes sir.

Q: Ms. Stafford, what is your reason for coming here to our office today?
A: Uh Sgt. Kelly I guess 1 would say.

Q: Ok. Pertaining to?
A: Oh pertaining to?

Q: Yeah.
A: Sgt. Kelly um Eric Kelly, I don’t know what to say.

Q: Alright. But what, what made you reach out to your attorney to contact us?
A: Um I was contacted by you guys and then ok, 1 got a phone call from Internal Affairs and
then I called my attorney and he told me that I had to meet him here so.

Q: Who called you from Internal Affairs?
A: Idon’t know. I called it back and the woman couldn’t tell me.

Q: What day was this?
A: This was um hold on a second. This was um May the 15", May the 15%,
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Q: Ok so someone called you from Internal Affairs on May 152
A: Um-hmm.

Q: But you didn’t talk to them or nothing?
A: No.

Q: They left a message or something?
A: No.

Q: Well how did you...

A:1don’t have a voice mail. I called, | called the number back and whenever they answered
they said Internal Affairs and I asked her who had called me earlier and she said, she asked my
name and I told her my name. She said she had no idea so that’s when I contacted my attorney.

Q: Ok. But when did you contact your attorney?
A: Same day.

Q: On May 15™
A Yes.

Q: Ok and so, but you just, your attorney contacted us Jast week.
A: Ok.

Q: Pertaining to that same phone call?
A Yes.

Q: Ok. Ms. Stafford, when did you first meet Eric Kelly? Under what circumstances?
A: Um I first met him in the interrogation room uh when I was arrested for Accessory after the
fact, first degree murder on the uh, um Eric Curry’s case. I mean Mr. Curry, yes Curry.

Q: You know, you remember when that was?
A: That was April the 26" 2018. No wait, it was a couple days after | went to jail so I went to
jail on the 26%. 1 was arrested and then they pulled me out and took me to North Main Street and

that’s when I had met Sgt. Kelly.

Q: Ok and can you briefly explain your involvement in the criminal case involvement with Sgt.

Kelly?
A: Asin like...?

Q: Just...
A: like briefly...?

Q: What was your involvement in the case?
A: What was my involvement in the case?
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Q: In the case, yes.
A: In the case like with him or?

Q: Yes it involved the case that he, that you met him up under those circumstances when he
inter, before he interrogated you. The case when they got you out of jail.
A:I’'m, I’'m confused. Ok.

Q: What I’'m asking is, you was, what was you arrested for?
A:Um yes. Accessory after the fact, first degree murder.

Q: Who, who and who charged you with that?
A: Sgt. Eric Kelly.

Q: Ok. Can you explain that case that he charged you with accessory with?
A: The reason that 1 was charged?

Q: Yes.
A: He claims that I drove the um, um the murder, I mean the murderer to the cell phone store and
they spent um $1500 dollars on cell phones and used the dead man’s credit card.

Q: Can you explain the interrogation, when you got interrogated?

A: Uh yes. The first thing he said to me was ‘I'll fuck the shit out of you’. Yeah. And ] was like
‘sir what does that have to do with this case?’ and, and he kept on. He was like, ‘Well um what
do you do? Do you uh do you sell pussy?’ and I was like, ‘“No, I'm not a prostitute.” And he was
like, ‘Well are you a dancer?’ And I was like, ‘No I’m not a dancer.” And he was like, ‘Well
why not?” and 1 was like, ‘Well I guess I would say that it’s just like I find it’ I don’t know how
to explain it but just it’s not right you know. And well eventually he talked me into dancing and

all that stuff but yeah.

Q: Ok but after...
A: Eventually.

Q: Ok so during the interrogation he was asking you this before he interrogated you or during?
A: No, this was after we were in a relationship and all that stuff like.

Q: Ok so after the interrogation did you, when was the next time you saw him?
A: Um in court. Yep in court and downtown.

Q: Ok did y’all, did you....
A: He kept telling me to call him and text him.

Q: Did he give you his number?
A: Yeah, he did. I have two different numbers.
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Q: So he gave you the number at the when you went to court?
A: Yes.

Q: Did you...
A: He gave me the number in the interrogation room, gave me the card like.

Q: Ok.
A: Yeah.

Q: So he the number... )
A: A card.

Q: A card.
A: Yes.

Q: So he gave you his personal cell phone number?
A: Yes I have that too.

Q: When did he give you that?
A: Um, I don’t really, I don’t know which one is his personal one but I got two numbers.

Q: Which number, what’s the first number he gave you?
A: That’s in an old cell phone. Y’all should have that. 1don’t know. I mean.

Q: Ok. Alright. So.
A: 1 can look....

Q: During the interrogation he gave you a card with a number on it.
A:Yes.

Q: And then your next court appearance, how long was that before your next court appearance?
A: Uh probably a few days maybe.

Q: Ok. Then he gave you another number then?
A: Um-hmm.

Q: Ok.
A: Yes.

Q: So what, what happened, did you call him?

A: Yes ] called him. I didn’t at first but then um I sent, well wait a minute. 1 bonded out of jail,
he gave me the number, I didn’t call him at first, I waited a couple of weeks and then I called
him and he asked to take me to dinner and all that stuff and then we went to dinner and that’s

when it all started.
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Q: Ok so y’all went to dinner?
A: Um-hmm.

Q: So the, the first time you called him after court...
A: Um-hmm.

Q: There was no discussion about the case or anything like that, it was immediately do you want
to go to dinner?

A: Uh yes basically. Well he had told me if I would have come to him first, he wished that he,
that I would have come to him or come and talk to him first that way that 1 wouldn’t have never
had been arrested or he wouldn’t had to issue a warrant for my arrest and yeah that I wouldn’t

had to make bond and all that stuff so.

Q: Ok.
A: Yeah but yeah.

Q: But then after that it did turn, it was more of a social than professional?
A: Yes.

Q: Did he make any threats, promises, or coercion related to your criminal charges in exchange

for a relationship?
A: No.

Q: Now what did your relationship, what did it evolve into? You said after dinner, y’all had
dinner.

A: Well we went to the gun range and then took me to the gun range to shoot his guns. Most of
the time I just stayed in his apartment. 1 mean I knew he had a girlfriend so, so like I don’t
know. He had two different houses and yeah, 1 would stay at one in Midtown most of the time.

Q: Did y’all have sexual intercourse?
A: Yes.

Q: How often did y’all have sexual intercourse?
A: Uh several times. You mean like how often?

Q: Yeah well, well you said you stayed at his house, how often did you stay at this house?
A: Uh 1 would be back and forward during the week. Some, sometimes I would stay 4 to 5 days

a week.

Q: At a time?
A: Um-hmm.

Q: How would you get over there?
A: He would come get me.
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Q: Did you, was you over there alone?
A: Alone?

Q: Yeah was you ever at the house alone?
A: Yes.

Q: Ok. Did you have any the code or anything to his alarm?
A: Yes I know his code.

Q: Ok. do you still know his code now?
A was the fast I mean I haven’t been up there and checked. I’'m sure he’s changed it

now but.

Q: Ok. How did you get the code?
A: He gave it to me.

Q: So throughout your relationship with him did y’all evef, did he ever provide you with money

or anything?
A: Yes he use to CashApp me money all the time. He used to by me weed, just yeah.

Q: You said he use to buy you weed?
A: Yes.

Q: How would he buy you weed?
A: Oh uh some guy he knew. Um you guys have the text messages and all that other stuff. 1
don’t know really the dudes name but 1 know that some guy he knew he would get it from him

and he would bring it to me and that’s it.

Q: Did you ever meet the person?
A: Yes.

Q: You went over, how did you meet him?
A: With him. Like he took me over there.

Q: So you met him with Kelly?
A: Yes. Um-hmm.

Q: Y’ali was together?
A: Yes.

Q: So explain that. Just how, how did that happen? How did that occur?
A: We went to buy weed.

Q: What 1 mean is did you ask him or did he ask you?

A: He knows that I like to smoke weed and he bought it for me. Like he, he’d ask if I need some
weed and he went and got it.
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Q: Can you, can you describe the guy that, that you got it from?
A: He’s kind of taller, bigger, black dude. Um little heavy set but I can’t remember his name.

Q: Age range at all?
A: 1 would say he was like mid 30°s, late 30°s.

Q: Do you remember what part of town he was in?
A:1don’t. It’s in the text message and stuff it had the address and all of that stuff in there but

yeah.

Q: Ok.
A: I can’t remember off like the top of my head.

Q: Thanks.

Q: Did he, did Keliy ever provide you with any other drugs?
A: No I don’t do any other drugs. I just smoke weed.

Q: Just smoke marijuana. When you were in his apartment, did he have guns at his apartment?
A:Yes. Yes he has guns.

Q: And, and did you ever have access to those guns?
A: Of course.

Q: How did you have access to them?
A: ] mean they were laying everywhere.

Q: He didn’t keep them anywhere secure?
A: Sometimes he’d keep them put up in the case in the closet but most of the time he’d have
them laying here and there and pistol on the counter, two three here.

Q: They just be out? They just be out. So how many guns, by number?
A: Uh how many did he have in his apartment? Iknow one, two, three, four, five guns for sure

in this apartment.

Q: Did you ever take any pictures...
A: Yes.

Q: Or anything with the guns?
A:Yes.

Q: Ok. Did he know you took the pictures with them?
A: Yes. He wanted to do a photoshoot with the, with his BMW but we didn’t do that,
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Q: Oh ok. Did, did he take the pictures?
A: No I took the pictures.

Q: You took the pictures yourself?
A:Yes. Yes.

Q: But he was there?
A: No he wasn’t there when 1 took’em.

Q: Alright.
A: No.

Q: But he was aware...
A: Yes.

Q: That you had took the pictures?
A: He seen the pictures, yes.

Q: Ok. You said he provided you with money to buy, to buy weed, anything else he provide you

money for?
A: Yes he have a Cash App uh like it was like I think like $2000, $3000 dollars’ worth of Cash

App back and forward. It would say just little stuff at the bottom like please get on your hustle
or like stuff like that. Yeah. He brought all my stripper clothes.

Q: Now how did you, you said earlier that he convinced you to become a stripper. How did he

do that?
A: Like he talked me into it because really I mean it’s like telling me that I could have more than

most people and this and that and you know he was like well that I could go and be a dancer and
that 1 could have these girls do whatever 1 want them to do and so basically trying to turn me into

a female pimp. I don’t know. But yeah.

Q: So you said you eventually started stripping?

A:1did and I quit.

Q: Where?

A: At the Gold Club. 1 got a job at the Gold Club. They hired me at VLive, they hired me at the
Purple Diamond, I never went there.

Q: How did you, how did you get the job at the Gold Club?
A: Um | went up there and told them I wanted a job.

Q: Did he have anything to do with you getting that job?
A: Yes. He took me to the place to get the job.

Q: So he took you to the Gold Club?
A: Yes. He picked me up from there in the police car once when I got off. And he was scared
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that he was going to get in trouble. So the manager walked me to the side cause they have to
walk us out you know, yeah.

Q: He picked you up in a marked police car?
A:Yes.

Q: When was that?
A: It was...

Q: Approximately?
A: Oh approximately before Christmas. It was like November.

Q: Ok.
A: Yeah.

Q: When you say he helped you get the job, how did he help you get the job?
A: No he just like told me he just like pushed me toward it. He didn’t help like go in and talk to
him or nothing like that you know. He just, yeah.

Q: So he had no connection with anyone at the Gold Club?
A: No.

Q: Or nothing like that?
A: Not that ] know of.

Q: Ok you mentioned VLive, another club.
A: Yes, ] worked there a couple days and I quit but.

Q: And how did you get that job?
A: Um actually from another girl that was working there.

Q: It wasn’t, it wasn’t Kelly?
A: Nabh it wasn’t him.

Q: Did you ever take any trips or anything him?
A:1did.

Q: What trip?

A: 1 went to um, um it was, he had the, I can’t remember the freakin name of it. It wasn’t that far
away. 1 went with him and another detective. Um they were going on a case, I guess to question
someone that was in holding and um I did, ! went with them and we, we went to the hotel room.

Q: Alabama.
A: Alabama. That’s it. And we got pulled over by the state trooper.
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Q: Now who all went on that trip? You said another detective?
A: It was me, Kelly, and the, the black lady. She has a wife, she’s married to a woman. She’sa

detective.

Q: Ok.
A: And the detective lady works at Cypress Lodge hotel that her girlfriend or wife, the wife is.
Not this detective. The detective’s wife.

Q: Ok the detective’s wife. It’s Cypress? :
A: Cypress Lodge. You see Kelly’s son work there too yeah. 1 guess they were friends too.

Q: So on the trip you talked with, you talked with the detective?
A: Um-hmm.

Q: The wife?
A: Yes.

Q: Y’all had conversation?
A: Yes.

Q: That’s how you found out, is that how you found out she worked at Cypress Lodge?
A:Yes. Yes.

Q: So it was four people total that went on the trip?
A: No it was just us three. The wife stayed at home. We, when we picked the, ok when we

picked up the other detective, we picked him up from, we picked her up from her house, home so
her wife and her were in the yard standing outside when we pulled up and he introduced us and
we smoked and well me and the wife smoked and then we left.

Q: Ok so only three people, you, Kelly, and the other detective...
A: The other detective.

Q: Went on the trip to Alabama?
A: Right. Right.

Q: Ok.

Q: And when you said you all ‘smoked’...
A: Yes.

Q: Before y’all?
A: Me and the detective’s wife smoked. The cops didn’t smoke.

Q: Ok. Where were they at?
A: They were right there.
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Q: Were y’all inside the house, outside the house?
A: We were outside in the yard just standing there really.

Q: Ok.
A: Yes.

Q: Ms. Stafford, are you in a gang? :
A: Um ves, I'm not an active gang member. I'm affiliated with but yes that’s my past life. Yes.

Q: What gang?
A: Um that would be the Gangster Disciples.

Q: Was Kelly, did he know about this?

A: Yes he does know about this. He use to throw like slick signs like he was blood or something
you know like he used to, I don’t know. Just text messages and stuff and then the guy we pulied
up to get the weed from and he was like ‘How long you gone be out here blood cuz’ you know
just yeah just little slick stuff he would say so.

Q: Now hold up, so how often did you and were you with Kelly when y’all would go and buy

weed?
A: Um most of the time he would go get it himself but I’ve been with him two or three times

before.

Q: So he would go and get weed and then you all would get back, get together and?
A: He would come drop it off at the apartment um.

Q: At his apartment?
A: Yeah. I would be at the apartment and he’d bring it to me. 1'd meet him outside sometimes
or he’d bring it up in like a McDonald’s bag or something yeah. Yeah.

Q: Was it always from the same person?
A: What?

Q: Was it always, did he always get the weed from the same person?

A: Oh I’m assuming so. I mean that’s the only person I ever seen him buy it from so yeah. He’d
say I call, I got to call my guy so. And... wait a minute, ok and out of town in, when we got
pulied over in the squad car or whatever, I had like weed with me then. And Idon’t know if they
have evidence that wasn’t tagged or whatever in the back or whatever but yeah there was weed
in the car. It was like a big bag of weed in the car that I had that he had bought me and brought
on the trip. So I was like freaking out in the back seat and he was like ‘Is everybody a licensed

officer’ or yeah.

Q: Did he know, did, did Eric know about that weed?
A:Yes. Yes.
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Q: So he knew you brought weed on the trip?
A: Yes. He, he went and brought it for me to bring on the trip.

Q: Oh. Ok.
A: Yes,

Q: Had you ever talked to the guy that he would buy the weed from about your feiationship with

Kelly?
A: No.

Q: Did you ever talk to him at all?
A: Um I’ve texted him like maybe once or twice. I went and picked up some weed from him

once I know for sure.

Q: Did y’all talk?
A: No.

Q: Y’all didn’t talk at all?
A: No.

Q: Now what’s the status of your criminal case..
A:Um

Q: That you?
A: Right now?

Q: Yes. What’s the status of it?
A: I’m still going to court. Like ] have court on the 17® so I’m still downtown.

Q: So you’re still a defendant in that case?
A: Yes sir.

Q: Kelly never talked to you regarding that case as far as the other defendants or anything?
A: No.

Q: Have you talked to anyone from the prosecutor’s office regarding the case?
A: No.

Q: So you still a defendant?
A:Yes.

Q: As of today?
A: Yes.

Q: When was the last time you spoke with him?
A: Ium, I would say a good couple of months ago, probably two maybe three months ago.
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Q: And what did y’all talk about?
A: Um the last thing I did was get my title from him. He had the title of my car in a safe at this
apartment and I went and got that. As a matter of fact that was February the 14", 1 had a wreck

that day on Valentine’s Day.

Q: So that was the last time you talked to him?
A: Yes.

Q: Did you see him around that time too?
A: Yes I saw him that day.

Q: That day?
A: Yes. 1 went to his apartment and got my title to my car and my safe.

Q: Did y’all discuss the case or anything that was going on?
A: No. I had just had a wreck and ] was like really freaked out cause I had already talked to you

guys about it. I was like nervous that he might have knew so I was just trying to hurry up and
just leave so yeah. I didn’t know.

Q: When did y’all stop communicating?
A: Um before Christmas, right before Christmas.

Q: And why was that?
A: Uh cause 1 had left and went back to home with my kids, like their dad had went to jail and,

and he was mad cause I still could like go to work and try to make some money. You know 1 had
three kids at home and like a house that my baby daddy had just lost and like got locked up.

He’s still in there now but yeah I was going through a lot of stuff and so that’s when we stopped
talking.

Q: Now as far as, you said he was, tell you about how much money you should be coming out
with and everything. Did he, did you ever give him any money or anything?
A: Who Eric?

Q: Yes.
A: No.

Q: Did he ever ask for any money?

A: No he wanted me to like pay him back or give him some money back when 1 got straight or
just make sure that he was ok but I've never gave him money no.

Q: Ok.

Q: So did, you said earlier that he convinced, convinced you to start stripping, that was when you
talked about how he talked to you but just encouraging you?
A:Yes. Yes.

Case #: $2019-015 Page 13 of 16 )88



v v

Q: When you went out of town on that trip to Alabama, where, where did you stay?
A: In the motel room with him.

Q: With him?
A: Um-hmm and the uh the other lady next door.

Q: Ok. How did y’all pay for meals or anything like that? Do you remember? Did he make you
pay for your own?

A: Um no. Actually he gotit. Y’all have like a certain amount that y’all can get that yeah, yeah.
So that’s how he paid for our meals. It’s like a certain amount of money that y’all have they will

allow y’all to pay for y’all’s meals. Yeah he paid like that.

Q: Ok I gotcha. I gotcha. Did you see, you mentioned when you got pulled over that the officer

asked you a question?
A Well I was in the backseat. We were all in regular clothes and uh he asked were we all um

de, what do you, do we all have badge numbers or licensed officers or whatever. But then the
other lady went to talking to him and he never said anything else aboutit. Sol ...

Q: Ok so that was never an issue?
A: T Just sat back there and was quiet. Yeah.

Q: Gotcha. Thank you.

Q: You said the last time you talked to him was February 14", you, he had the title to your
vehicle. How did he have the, why did he have the title?
A: I had a safe there at his house and um.

Q: Tt was actually your safe?
A: Yes, yes, it was my safe.

Q: Why did you have a safe at this house?
A: Um because I had moved like houses and I was staying there and in between my mom’s

house and his house so yeah.

Q: So, did you consider him a, a, what did you consider y’all’s relationship?
A: I don’t, ] don’t know. I,1don’t know cause he had a girlfriend and like or a wife and I don’t

know, it’s just weird.

Q: But you would stay over there...
A: Yes.

Q: Four to five times a week?
A:Yes. Yes.
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Q: You had a safe over his house?
A: It’s like, yes. Yes I did.

Q: When you were over to his house did you ever meet any of his friends, coworkers?

A: I'met his son. I have met two coworkers. Uh Frias, how do you say his name Frias or
something? Uh and there was a taller black guy said that he, um let me see what’s his name, I
don’t know. [ can’t remember his name but it was a, they were both detectives too. They’d
come over there and have a drink or whatever I guess on lunch or something. Yeah.

Q: And what would you be doing when they was over there?
A: Oh they were only there one time.

Q: Oh were they?
A: Yeah.

Q: And did he introduce you?
A:Um yes he did. Yes.

Q: What did he introduce you as?
A: But he didn’t introduce me as my name.

Q: Ok.
A: Like he’d call me Snow or he called me Aqua. That’s him.

Q: You said he would what now?
A: He called me Aqua.

Q: Aqua?
A: Yeah.

Q: Now did they know that he had charged you in a criminal case?
A: No he just told them that | was his um secret baby momma or some shit. Yeah.

Q: Ok.
A: Yeah.

Q: Did he try to help you get any other jobs or anything besides stripping?

A: Um yeah he used I was um gonna get a night shift I mean a night audit shift at the Cypress
Lodge and um and never like I never went to it. I didn’t go to it the next day, We got into it and
yeah so 1 never showed up for that one. But I was supposed to get an interview he had me an
interview at the Cypress Lodge for a night audit shift.

Q: Ok. Had he ever introduced to anyone else besides those couple of coworkers that came over

to the house?
A: Um no. No, his son, that’s about it. I mean I seen his son. He came over once but no, no

body else.
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Q: Ok. So you did give a, did you give a statement to another law enforcement agency here

besides us?
A:Uhnoldon't.

Q: In regards Kelly?
A:NoIhaven’t. Yes. Yes. Yes.

Q: Ok. With the FBI?
A: Yes.

Q: You talked to the FBI?
A:Yes. Yes. Yes, yes, yes, Yes.

Q: And do you have anything new or relevant to add...
A: Uh.

Q: Other than from what you gave the FBI? Anything new? Nothing?
A: No.

Q: Ok Ms. Stafford, is there anything else you would like to add that may aid us in this
investigation?
A: No.

Show this statement ending at 12:18 p.m.

1 will ask you to read the preceding pages of this typewritten statement and if you find the same
1o be true and correct as a statement given by you, I ask you to initial the bottom of the preceding

pages and sign your name on the line below.
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City of Memphis
Police Division
Inspectional Services Bureau

Civilian Witness Statement

Name: Mark J ones Sex: Male  Race: Black DOB
Residence " Memphis TN 38118 Phone:
Statement taken at: : Date\Time: 05\31\2019, 1:27 p.m.
Typed By: Tara Nelms, IBM 13517 Date\Time: 05\3112019, 3:11 p.m.

Questioned By: Sgt Austin, Sgt Gibbs
Relative to ISB File: S2019-015

Q: Please state your name for the record.
A: Uh Mark Jones.

Q: Are you aware this statement is being recorded?
A:Yes.

Q: Mr. Jones, I'm show you & picture and 1 want you to let me know whether you recognize
anyone on this picture, but before I do that I'm gonna ask you what’s your occupation, Mr.

Jones?
A: What’s my occupation? Uh youth coach.

Q: Youth coach, for uh for who?
A: For MAYA 5% Avenue, Mid-South Athletic Association.

Q: Ok, how long have you been doing that?
A: I’ve been this for the past 20 years.

Q: And what’s your, what’s um, are you are native Memphian?
A:YesIam.

Q: Ok, you see a picture of these gentlemen do you recognize any one of these gentlemen?
A: Yes one.

- Q: Which one?
A: This one right here.
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Q: Could you circle that and tell me what number that person is.
A: Number 3.

Q: What’s that person name?
A: His name Eric Kelly.

Q: How do you know uh Kelly?
A: He’s a childhood friend.

Q: Child friend, ok, uh y’all grew up together?
A: Yes sir.

Q: Where y’all grew up?
A: In Orange Mound.

Q: So you been knowing him how many years?
A: 1 been knowing him all his life, which he be about 49 now.

Q: Ok, now how old are you?
A: I’'m 50; I’ll be 51 this year.

Q: So vh what’s the nature of y’all relationship?
A: We talk from time to time, I mean you know he check on me, uh you know my mother just
passed, you know, 1, 1, I talk to’em from time to time other than that he just calls and checks on

me.

Q: Do y’all go out? Do y’all...
A:Naw...

Q: Do y’all hang out or anything?
A: Naw, we don’t nah we don’t hang out like that, nah. You know back in the day we used, when
I had a motorcycle we used to ride, but other than that, nah I got too many kids I don’t hang out

with nobody.

Q: What was the last time you talked to Mr. Kelly?

A: 1, I talked to him you, uh when he found out about my mom that was, that was probably uh
couple weeks ago he said he was trying to give me time, cause he felt like that, that uh, you
know I just didn’t really want to talk, which I really didn’t want to talk to nobody pretty much.

Q: Ok, I’'m gone show you another photospread.
A: Uh-huh.

Q: Tell me do you recognize anybody off this photospread?
A: I’on know, anybody white I don’t know none of them folks.
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Q: Ok, I’'m gone get you to fill this out once this interview is over saying you don’t recognize

anybody off this photo. Alright, um.
A: Any, anything else cause I mean, I mean that’s it sound like some done happen.

Q: Ok.
A: I mean cause other than that I, I haven’t ] mean you know he a good guy, other than that I
mean, you know I’on never known him to be involved in nothing outside of that.

Q: Ok, alright is there anything else you may like to add that may aid us in this investigation?
A: No sir.

Q: Identified, once again Mr. Jones you identified number 3 from the photospread?
A: uh-huh. .

Q: That the person you know as?
A: Yeah, I know, I know him a childhood friend.

Ok, no problem, that’ll be all. Show the statement ending at 1:32 p.m.

1 will ask you to read the preceding pages of this typewritten statement and if you find the same
to be true and correct as a statement given by you, I ask you to initial the bottom of the preceding

pages and sign your name on the line below.

. ) G W 7 S
S re Date
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City of Memphis
Police Division
Inspectional Services Bureau

Principal Employee Statement

Officer’s Name: Kelly, Eric Rank: Lieutenant

DOB: ! 1 DOE: 03/08/1993 IBM: 4679

Assignment: Mt. Moriah Station - "D" Shift: Delta

Statement taken at: 2714 Union Ext. 700 Date\Time: 05\3112019, 6:05 p.m.
Typed By: Talor Paige IBM 13758 Date\Time: 0610312019, 1:20 p.m.

Questioned By: Sgt. Austin & Sgt. Mear
Relative to ISB File: 5§2019-015

Q: Please state your name and IBM for the record.
A: Eric Kelly, 4679.

Q: Are you aware that this statement is being recorded?
A: Yes sir.

Q: Have you read and did you understand the Garrity Advisory Form?
A: Yes sir.

Q: Have you dated and signed the form?
A: Yessir.

Q: Do you understand that a refusal to answer questions in this investigation constitutes a
violation of policies and procedures?
A: Yes sir.

Q: Will you now participate in the interview by the Inspectional Services Bureau of this
department?
A: Yes sir.

Q: Were you afforded the opportunity to read the affidavit of complaint prior to this statement
being taken?
A: Yes sir.

Q: Do you understand that you are a principal, if the facts determine that you are in violation of
policies, procedure or directives then appropriate action will be taken?
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A: Yes sir.

Q: Do you wish to have an advisor present?
A:Yes sir.

Q: Advisor, please state your name and IBM.
A: Essica Cage, IBM 1705.

Q: Lieutenant Kelly, were you the case investigator in the . murder investigation?
A: Yes sir.

Q: Can you briefly explain what happened in that case?

A: Uh, there was a male who was, whose body was located, uh, up near Covington Pike, um, uh,
had been beaten. Uh, the investigation, uh, led us, um, it ultimately resulted in locating several
people who had either witnessed or, or participated on one way, on one level or another, uh, uh,
in the homicide. So it required us to take statements and this, that and the other. We, uh,
ultimately charged, uh, uh, the main people involved with it. And then there was some people
who saw stuff, uh, that, um, that we were trying track down. And, um, there was people that, um,
we also issued warrants, uh, for, uh, accessory after the fact.

Q: Now who was charged in that investigation?
A: Eric Curry and...oh, I cannot think of the other, uh, name, dude’s name, uh, but it was another
male, uh, white. I cannot think of his name off the top of my head right now. Uh, they were

charged with, ub, his, his homicide.

Q: Okay, you, um, mentioned accessory.
A: Yes sir.

Q: Who was charged with accessory?
A: We issued, or I issued, uh, ultimately issued warrants on people for, uh, accessory because of

a, during the course of the investigation, they were supposedly present and witnessed certain
things, uh, and the, the fact of the matter is that, uh, the accessory after the fact charge was a,
truly a thin charge, uh, but there was enough, I was able to articulate enough to get the warrants
issued based off of statements that had been taken from people that were there after getting, uh,
certain people identified and stuff and were, were able to get the warrants issued. But really it
was more of, uh, a ploy to get people in to make the case more solid. The people who were, ub,
actually issued, uh, uh, the accessory warrants, if you look at their statements, they actually gave
more witness statement, uh, statements in regards to it and they were being treated as far as
know by the prosecution as, as witnesses in the particular matter.

Q: So who did you charge with accessory after the fact?

A: Uh, Bridgette Stafford and, uh, there was another male, um, whose name escapes -- Michael
McGehee.

Q: Now how was Bridgette Stafford developed as a suspect?
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A: Um, one of the, one of the witnesses involved had-had said that they were, uh, there was,
there was some females in the room, uh, who could verify some comings and goings. They did
not see the murder occur, um, but they could verify certain stuff that the witness had said. So
again, back to my making, making, uh, the stuff done, uh, making the case more solid, so. Uh,
also the witnesses had advised that the people that were in this room had, uh, taken possession of
the, the victims cards and had supposedly, uh, um, used them to purchase some stuff. So I did
some, some following up and was to, to track some stuff down. And based off of what the
witness said and stuff that I was able to gather and was able to identify, uh, uh, two people for
sure. ] wanna say -- yeah, it was just those two people that I was able to positively identify.

Q: So was Bridgette Stafford ever arrested?

A: Ultimately, uvh, the-the-the progression of what happened was once I identified her, I actually,
uh, tried to make contact through, uh, to her because, again, the warrant was really thin, uh, as
far as actually charging them with-with a true accessory after the fact, you know. Truly
accessory after the fact is someone knowingly and willingly participates in something or what
have you to get, um, uh, to-- and-and-- Like if somebody gets killed, like if me and, me and, uh,
Ms. Cage are here and we kill you and he’s sitting right there and he knows that we killed you
and then I go through your pockets and I, and I take your credit card and-and he, and then I take
that credit card and pass it to, to him, he knows that we killed you and get away. On this
particular case, that’s what happened. A man was killed. These people didn’t see the killing, they
didn’t see a body or anything, the people I charged with accessory, but they were in a room
where the suspects were. So I needed to get with them to talk to them to, to get a statement from
them. Truly wanted to treat them as, have them as witnesses, that was the ultimate thing. And
ultimately, um, I made contact with, um, the mother of Ms. Stafford and advised who I was --
“Look, I need to speak with her about this case. She’s not in any trouble, but I really need to talk
to her. But I-- but it can go, uh, further, but I really don’t want it to.” - was the exact
conversation. I-- Then I also contact Tipton County Sheriff’s Department and, and inquired with
them about her. They were really familiar with her because she, from past records. They go and
attempt to try to locate her, um, and uh had negative results and stuff. So after several months of
back and forth, calling up there, advising, “Hey, just tell her to come down and give a
statement,” this, that and the other, uh, ultimately I was able to, uh, creatively articulate enough
PC to issue a warrant. It was-- but the, the PC was thin, but I was again able to creatively

articulate.

Q: How was you able to contact her mother?
A: Uh, research in-in, in WASP, uh, and located a phone number.

Q: Phone number.
A: Phone number, address and just on, on top of that.

Q: So you-- at that time, you did make contact with Bridgette Stafford.
A: No sir.

Q: You didn’t talk to her?
A: Mm-mm.
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Q: So when was the first time you talked to Bridgette Stafford?

A: She ultimately, uh, if I remember correctly, got picked up on the warrant on a traffic stop.
And after the traffic stop, was taken to Jail East. And, uh, we had officers transport her to 170 N.
Main -- I think we were at 170 N. Main at the time -- to interview her.

Q: So you interviewed her. You, you know, you know when that was, the date?
A: I don’t remember a date. Uh, if you look at her, if we’re able to a hold of the case file, the
date that the statement was taken would be on her, on her statement.

Q: Okay. Um, who did you question her with? You did say you interviewed her. Who’d you
interview her with?

A: Yes sir. Uh, ] wanna say it was, uh, he was detective then, but now he’s Sergeant Frias. I
believe he was the one -- he typically goes, uh, helps me with the interviews.

Q: Can you explain your interactions with Stafford during that interview?

A: She was brought in. Uh, 1 had the officers put her in the thing, uh, in the interview room. Um,
sat her down. Uh, sh-- uh, um, asked her if she needed water, to use the bathroom. Uh, ultimately
we go back in with a Advice of Rights form and several photospreads and-and, um, and other
stuff-stuff related to the homicide case and-and what have you. My spill that I typically go with
people is, uh, 1pride myself on, uh, being straight up with people and letting them make their
own decisions one which way they go. So 1, I explained to her, uh, that I had been, been making
several efforts to, to get in touch with her and what have you and that I really didn’t wanna have
to put the warrant out on her, but I needed to get her in here, uh, and that she had been charged
with Accessory because I could prove on a certain level that she, um, uh, had possibly spent,
used his credit card along with some other people. Uh, she didn’t go in and swipe or do or this,
that and the other -- cus like I said, I-I got creative with, with the PC for the warrant. I got cre--
uh, and basically told her this, this, this something that you can be charged with, you can go
court on it. But I said, “What I need you for is, is to be honest with me, tell me what you saw.” 1
told her, I said, “I don’t think that you killed or played a hand on a particular person, but I need
to, you to tell me what you, what you know.” And she, uh, was a little bit apprehensive and stuff.
Uh, she’s very street savvy, uh, and paranoid, uh, based off of my interaction--uh--actions with
her and stuff, And ultimately, uh, Advice of Rights was given, she signed it, she said she wanted
to talk, she said she was gonna be honest, and she was for the most part. I think she was for the
most part honest with, with, uh — she told me what I expected her to tell me.

Q: That was your first contact with her?
A: Yes sir.

Q: Now specifically during the interview, did you state to her, uh, that you would fuck the shit
out of her and, uh, during the interview did you ask her did she sell pussy?

A: No. No. Never, um...we-we interviewed her about the case, we talked about her personal life
and what she was going on, was going through. Um, uh, um. .. ], I mentioned to her and told her,
I was like, “I’m gone give you a card.” 1 said, “I’'ma gi--" uh, “If you,” I said, “if you-- You
don’t seem like you’re a bad person, but you’re running around. You-You're a female that’s a
high-ranking GD.” I said, “You know gangsters and associate with people that P’ve put in jail on-
on charges and stuff.” And I said, “It-Jt makes no sense,” I said, you know, “If-If you have an
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issue--" I said, “With you having that stuff looming o-o-over you,” um, I said, “what you need to
do is you need to try to get yourself together, you need to go back to school, you need to get you
a job, and then what happens is when-when-when this goes to court, if they use you as a witness,
you will be-- you can sit on the stand and be able to say, ‘Okay, this is what I’'m doing with my
life.”” But never did 1 ever during an interview of any type say that ‘I’ll fuck the shit out you’ at,
at that particular time.

Q: Did you, you said you gave her a card. What number, what’s on the card? What-What’s on
the card?

A: Uh, the, the, it would’ve been the, uh, the uh City, uh...I wanna say 1 had c-- yeah, I had the
card, it had the, uh, City of Memphis, uh, phone number.

Q: What phone number was that?
A:

Q: Was any personal information exchanged during or after the interview?

A: No, It-- I told her if y-- if you needed some help or wanted some guidance or whatever, I told
her, I said, “You feel free to call back up here.” I said, “I talk to people I've put in jail all the
time, they call up here.” I said, “But if you’re trying do something -- y-you say you wanna do
this” -- she had some kids that-that she, uh, was very proud of and stuff, and I said, “Well, with
the rate you’re going, you’re gonna be on the bad end of this.” I said, “If you want some help,” I
said, “you can contact me and I’l] help you as best I can.”

Q: But you knew at that first interview she was a, ub, she’s an active Gangster Disciple?
A: During the ¢-- well, 1 just, uh, assumed that from what I could see on her page, on her

Facebook page.

Q: Okay.
A: Uh, and after interviewing, she-she freely admits that-that-that she was a gang member.

Q: Okay, cool. Thanks, I didn’t, I didn’t realize she was active.
A: Mm.

Q: Did you give her your personal phone number?
A: Ultimately when, when uh she-she contacted me, we d-- we developed a, uh, a relationship,
uh, that, uh, evolved into where I, uh, did give her, uh, a personal phone number and told her to--

Q: What phone number was that?
A: )

Q: After the interview, did you see, did you see her again and when?

A: Yes sir. Uh, she ultimately ended up contacting, uh, me. We spoke on the phone. Uh, talked
to her, uh, a-a-about her life -- she was telling me what she wanted to do and what she was trying
to do, but she was having difficulty doing it because she didn’t have a job, her and her mother
didn’t get along, didn’t have a place for the kids, didn’t have a vehicle, blah-blah, all that stuff. I
said, “Okay. I’1] tell you what I’'m gonna do in this particular situation.” Uh, 1 said, “I’m-I"m

Case #: §2019-015 Page 5 of 24 Z‘K



(N~ (-

gonna assist you, uh, a-as best I can with it.” I-I said, “If you show me that you are trying to do
something with yourself, I will go above and beyond with, with assisting your way.” 1 said,
“You-You seem like you-you have some, uh, a good head on your shoulders--" so I did... So one
of the first things that I did was she, um, had a court appearance on something unrelated to, uh,
the Accessory charge. Uh, she was at court with somebody at 201 Poplar and stuff. T saw her and
spoke with her and-and, um, and uh I said, “Look,” I said-- then I point to a courtroom, I said,
“You,” I said, “You-You, You, uh, for you-you...” -- she smoked weed and-and, uh, possibly did
pills and stuff. I said, “If you got a drug problem,” I said, “this court right here,” I said, “1 know
this judge,” and it was Judge Dwyer’s courtroom. I said, “Well, come down here. I'll take you
and I’ma introduce you to this man and see what programs they have available for you.” I said,
“] think the way that his court works is that you actually have to have a charge in there.” I said,
“But I know this man.” | said, “Every time he sees me we speak and ] used to go in the
courtroom all the time from when I used to deal with street stuff.” 1 said, “He’s a great dude.” So
ultimately -- I don’t know if it was that day or another day -- we were down there and 1
introduced her to him, they shake hands, uh, and he talks to me and he tell me kinda what I
already knew, was that if she wasn’t active, didn’t have an active case, that he couldn’t directly
do-- but he recommended somewhere for her to-to go. Take the information, I give it to her and
stuff and I said, “Look, you need to go--" I said, “This-- you’re, you’re--" He had his secretary
call over to the place to do whatever it is they do and the thing,” I said, “Okay, so here’s the start
of this. You-You-You do this,” and what have you. She didn’t have a job. I had her, uh, to, uh,
my-my-- I work a lot, I don’t have an opportunity to-to, uh, clean, uh, my place as much as I do,
so I said, “Look this what I'll do. I'll pay you, uh-uh, periodically to clean my apartment and we
put some-some-some money in your pocket and it’s a legit thing,” or what have you. So, that-
that occurred. Um, she-- .

Q: Let me stop real quick.
A: Yes sir.

Q: How long after the interview was this?
A: Uh, w-- if T had to guess, some weeks.

Q: Can you estimate?
A: Some weeks.

Q: Weeks?
A: Yeah, cus she, uh...sh-she was in jail on the Accessory charge 1 guess until she, I don’t know
if she RR’d or bonded or, or what the, what the deal was with the particular matter.

Q: Okay. You can continue.

A: Um, so sh-- uh, that, that happened, uh, uh, sat and watched her attempt to register for school,
um, at Southwest. Uh, ] wanna say ultimately she ended up getting an acc--uh, uh, uh, an
acceptance letter cus 1 remember her sending me a text, uh, or a picture of some type from
Southwest saying that she had been accepted into-to school and stuff. And then she had a vehicle
sh-sh-- up where she lived. She was living with a, a girl, uh, and that girl was in jail and, --uh,
uh, in Tipton County -- and she was on, she had a vehicle that she said needed some work done. 1
said, “Okay, look, we need to make new steps,” so I, uh, gave her some money. I s-- she said she
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had a, her brother-in-law was a mechanic and that, uh, she had the title to a vehicle, uh, and that
she just needed the transmission to get fixed. I said, “Well, if that’s all that’s wrong with the
vehicle, you know, how much and stuff?” Uh, she said, I wanna say she like $250. 1 said, “Well,
you come up with what you can come up with and-and I’l} match it, make the difference,” or
what have you. Time goes by, she ultimately can’t come up with it so I said, Look, in 2000-- in
the 2000s, when we were growing up it used to be food, clothing and shelter, that’s all you
needed to survive. But in the modern day you need five things -- you need food, clothing, shelter,
communications, and transportation. So I said, “You’ve got the kids.” 1 said, “Here’s the money.
Pay the mechanic to get your car fixed so that you can go get a job.” She used to work at a hotel
and she used to, if I remember correctly-- from what she was telling me--

Q: Let me stop you right quick.
A: Yes sir.

Q: I'm sorry. Uh, did the relationship become sexual?
A: Never, no sir. I can’t have sex sir.

Q: Is that. .. _
A: There was talk— we-we talked, we bullshitted, we talked and stuff, but I-1, I have a, | have a

OJ heart condition that’s been going on for 2 ¥ years and ever since I’ve had that heart
condition I-] got-- if we just gone be frank about it, as-as much damn, shit, dick meat as I fucking
got, I can’t get a hard-on. I'm, it’s-it’s, no, no matter what pills I take, this, that and the other--

Q: Did y’all ever attempt to have sexual intercourse?
A: The-There was, there was talk, uh, and whatever you would-- There-There was, th-there was

no Con-- no.

Q: There was never anything physical? Did you--
A: No sir.

Q: What about a kiss? Anything?

A: No. No. She-She had spent the night at-at my, uh, um, uh, apartment before and-and I'm
ultimately get to it and what have you. She-- at-at-at one point I lost communications with her --
1 stopped talking to her, she, uh, stopped texting me -- and several months later, ended up, she
ended up getting back in contact with me, homeless, didn’t have a place to go, and this was right
the day that me and, and, uh, Sergeant Green were getting ready to go on a trip and she is boo-
hooing, crying and saying that, saying that she needed a place to go. I did-- wasn’t gonna leave
her at my place alone, so I-I made a decision at that time and said, “Look, just come on and--
I've got to go do this and get this taken care of, so come and go, uh, with-with me on this.”

Q: But, she went with you where? You and Sergeant Green--
A: It was to, uh, it was to, uh, Alabama -- I forget the exact city, but south of Birmingham. Uh, it

wasn’t Birmingham so it was, it was south of Birmingham.

Q: Okay, you have Montgomery, Alabama.
A: Montgomery.
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Q: Okay, so you, her, Sergeant Green?
A:Yes.

Q: And anybody else go?
A: No sir.

Q: Were you all pulled over for--
A: Yes sir.

Q: Did you drive?
A: Yes sir.

Q: You-- Were you all pulled over for a traffic violation at all?
A: Yes sir.

Q: Where was that at?
A: In-- that was coming back, mm, coming back, and we’re north of Birmingham.

Q: You remember what highway?
A: T don’t know if that’s 72 or 78 -- the, the main highway there just north of, uh, Birmingham.

We were actually coming west, uh...

Q: Did you get a citation?
A: Yessir.

Q: What kind, uh, long ticket, short ticket?
A: It was, uh, the long ticket for the full speeding amount.

Q: How fast were you going?
A: Um, 1 don’t remember the exact speed. I know the ticket was $327 if 1 didn’t go to court. Uh,

the-the, the-uh, but ultimately, uh, I spoke with them and, uh, spoke with the clerk’s office there
and they told me if I did a driving school up here and sent them the certificate, then it was greatly
reduced and it was. I know the initial ticket was like $347.

Q: Did you advise a supervisor anything -- that you took a civilian on the trip with you?
A: No sir, I did not. No sir.

Q: Is that relationship with Stafford still ongoing?

A: No sir. Um, I would say in... Again, there was a time period, uh, where, uh, there was no
communications between me and her. Uh, she, she had stuff going on in-in-in her life and what
have you and-and, uh, we just stopped talking, there was no communications whatsoever. Um,
ultimately, one day out the blue, I get a text, I-- um, that was the equivalent of, uh -- hey, how
you doing, basically I need some help. I ended up talking to her on the phone. She goes into
telling me how she’s, uh, back with an ex who is this, uh, mid-level dope boy, white guy that
lives in Frayser and every time she tries to leave him, he threatens to kill her and he’s her cousin?
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He’s her mom’s boyfriend’s son and he’s been, he...from-- We had a bunch of conversations and
1 wanna say she told me that he is the dude that she had told me about in the conversations that
had forced himself on her when she was younger and he was, again, selling dope and he
supposedly had active federal warrants and she needed help. I said, “Well this is what you can
do.” I said, “If you, if th-- if this is going on, call the police.” She said, “They can’t do that, he’s
gone kill me.” | said, “Give me his name and his information.” I said, “If he’s got active--" She
said, “I know the U.S. Marshalls are looking for him.” I said, “Well, 1 know somebody on the
U.S. Marshalls Task Force. If th-- if that’s true...” I said, “If-If you tell me where you are, I'll
contact them, they’ll verify the information and boom, they got it.” I said, y-you know, “The--
I°11 teli them to play you off like you don’t know what, you know, they can call you all out your
name, make you f-- make the situation look real.” I contacted... Oh, why can-- why can I not
think of his name. Uh, the male black who was the MPD liaison for the U.S. Marshalls Task
Force -- reelly nice dude. Uh, his wife was a dispatcher at one point. Anyway, I contact him, give
him the information. He said, “Yeah, we looking for this dude.” I said, “Okay, well, this girl is
telling the truth.” So I said, “Look, I’ma give you, uh, this information. Sh-- This gir]l knows
where she is...” - they-they were supposed to-- and they made contact with each other and I
went on and-- I-I was, you know, kept doing what I was doing and what have you. Ultimately
think that he -- I don’t know if it was that day or a day or two later, um, but they ended up
getting, getting him in custody. Um, I know during, before that, before I contacted the guy that |
knew on U.S. Marshalls service, she was asking me about, uh, reward and this, that and the
other. I said, “Look, if there is a reward for him, I don’t know about it,” I said, “but i~- I promise
you if he’s as bad of a dude...” -- he’s supposed to been this dude wanted for several drug
charges and weapons charges. 1 said, “If he’s as bad a dude as you say, I’m sure if there, if
there’s a reward, those guys, when you talk to them, you tell them that you are looking for a

reward.”

Q: How long ago was this when she contacted you about that?
A: 1 stopped communicating with her...

Q: We're at May, May 31 now, today.
A: Yes sir. Uh, okay. Going in reverse--

Q: When was your last communication with her?

A: Going in reverse order, uh, the last, uh, I, 1 truly stopped talking to her in No-- in, in
November the-- My last actual communication with her where I saw her in person was in
January or February of this year. She contacted me. She had a, 2 safe that had her, some personal
stuffin it and the title to the car that she was trying fixed, and she contacted me about coming to
get it. And I said, uh, I-I said, “Sure, sure, of course.” I said, “Just let me know when you’re
coming and, uh, and I’ll, uh, have it for you,” and she came. That’s the last time I physically
talked to her. But as far as the situation we’re talking about Marshalls dude, this-this would have
been before me and Sergeant Green went to, went out on-on the trip. Cus again, I-I had not

talked to or seen her.
A: So b--uh, she’s got this situation, she’s like she’s basically on the run with this dude, even

though she didn’t have a warrant, but she’s Bonnie -- they Bonnie and Clyde-ing it, basically,
from-from what I can gather from the way she explained it.

Case #: $2019-015 Page 9 of 24 75"



Q: Let me ask you this question, Lieutenant Kelly.
A: Yes sir.

Q: Uh, did you and her ever take pictures together?

A: Not, uh, together. Uh, 1 know that sh-- I remember she took a picture of, of me one day when,
uh, we were in the vehicle. I know that, uh, I took a, uh, I took her-- again, when we first, uh, uh,
start interacting, I took her to a shooting range and-and let her shoot, uh, but--

Q: Let me show you a couple of pictures.
A: Yes sir.

Q: Just verify...
A: Mm-hmm.

Q: That you and her in this picture?
A: Yeah, that’s one of the, one of the pictures that, that she took. Yeah, that. Uh, I'm tryna see
where. Okay.

Q: That, that was you in that picture?
A: Yes sir.

Q: Now, you said she, um, cleaned your house.
A: Yes sir.

Q: How often she clean your house?
A: She probably cleaned it seven...six, seven times maybe.

Q: Okay. On.. Did you all, um, exchange any explicit text messages?
A: Yes sir.

Q: Did you ever make any threats, promises, coercions related to her criminal charges in
exchange for a sexual relationship with her?
A: Never.

Q: Your apartment at the time, what was that address?

A:lt’s:

Q: Did she have the code to get in?

A: Yes. She’s, she’s, uh, has a, what I can only categorize as &, she’s a v--uh, very good with
numbers. She’s very f-flighty, but she’s, she saw me do the code one time and never, uh, never
even...] don’t, | never saw her write it down.

Q: Okay. Was she ever at your apartment alone?
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A: Ultimately that did happen, uh, once or twice and it’s, uh uh, a r-- something that has actually
cost me because my credit cards were fraudulently used and believe that she’s the one that, uh,

did it.

Q: Do you have firearms in your apartment?
A: Yes sir.

Q: Are they secured?
A: Yes.

Q: I’ma show you some pictures of Ms. Kelly.
A: Ms. Stafford.

Q: Yesah, Ms. Stafford, yes -- that’s, uh, my bad -- in your apartment.
A: Yes sir.

Q: Is these pictures, these your guns?
A: Yes sir, uh huh.

Q: This your apartment?
A:Yes sir.

Q: Now, how often did she stay overnight?

A: She may have stayed ovemnight three times, um... Because the way it worked out when I
would get her to come clean, um, th-the day would go long, so she, she would stay. Again, it-it
had developed into a-a friendship to be, to be quite frank and honest with you, because the-the
gir! truly didn’t have anything going, uh, with herself. And for me to go drive and get her, it was,
it-- she was up in Tipton County up past where my parents live and it was a hour one way.

Q: If your guns was secured, how would explain her taking pictures with your guns?
A: Uh, the only thing that I can think is that she would’ve, uh, gotten my keys. Um, they’re in
gun boxes and there’re locks, so she would’ve, uh, located the keys and, and, uh, gained entry.

Q: Did you know those pictures existed?
A: 1, 1 wasn’t fa-familiar with those, but that was the first time I’d seen ‘em.

Q: So to your knowledge, uh, did you know that she was, had possession of your guns and taken

pictures with them?
A: Uh, I-1, like I said, that’s the first [ had seen those, those pictures.

Q: And you said she wasn’t working?

A: No, she didn’t have a, um, um, a-- what-what you would call “square job,” a 9-to-5 job. She
ultimately decided that she wanted to become a, a dancer. She felt that that was her best way to
quickly get money for her issues. Again, her kids, with school, uh, she, I remember that she
could not afford to buy her children Halloween outfits and I actually gave her money to buy the

kids Halloween outfits.
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Q: Now, when you would give her money, how would you give her the money?
A: It would vary. I would sometimes give her cash, but I also, uh, would Cash App her.

Q: So you helped her... Did you help her get her a job at the, as a stripper at the Gold Club?
A: No, I don’t know anybody that works there. She-She went on her own, uh, and-and did
whatever it is they have to do, uh--

Q: So during the course of your, you and her relationship, she did get a job at the Gold Club?
A:Yes.

Q: And you're saying you didn’t help her?

A: No, I-], the ex-- the extent of my help would’ve been I, uh, provided her with money to go,
uh, and get outfits, uh, that she needed. She couldn’t buy, buy, uh, outfits. But I was taking it
context like if I knew somebody there and 1 went down there and helped her get a job.

Q: Okay. So you, you provided her money to buy clothes, shoes and stuff for her job at the Gold
Chab?

A: She, she said she needed, she said she needed the A-B-and-C to, to be able to go do this job
and I said, “Okay, weli look, if that’s your decision, if that’s what you wanna do, okay fine, cool.

Just...” It’s not e--

Q: So we-- So | have some text message exchanged between you and her...
A: Yes sir.

Q: ...where, um, you’re talking about her being a stripper and th-things that she need to do and
everything. Would that be... ] want you to take a look at some of this. If you, if you will, take a

look at that.
A: Mm-hmm.

Q: Can you read it for me, Lieutenant Kelly?
A: Yes, I seeit.

Q: Start right here. Can you read it for me?
A: Oh, you want me to read it out loud?

Q: Yes sir. Yeah, read it out Joud for me.

A: “I need you to get serious. Uh, not throwing nothing in your face, but I need you to see, uh,
what I'm in-- uh, investing in seeing you do better and-and-and this is just what I Cash App’ed
you. You already know what I spend when you’re with me and what I put in your hand. You hey
got to get your hustle. You need to get a goal, baby. You need to be coming out club with 500 or
more every night. That will be enough for you to start catching up. But if you want to live good
and be able to save and get your car, apartment, your own stuff, you need to be getting 750 or
more and you have to figure it out, and you have to figure it out and get it.”

Q: So, you're saying that you didn’t encourage her to become a stripper?
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A: No, 1 did not encourage her, but when she made the decision to become that, I encouraged her
to do as best she could with it.

Q: Was she resistant to the idea of becoming a stripper at any point?
A: Tt was her decision. Uh, I-I'm...I can’t on any level force anybody to do anything.

Q: Did you try to help her find any other type of employment?
A: Um, yes. Um...

Q: What was that?

A: My son was working, uh, at, uh, Bass Pro, uh, and he had gotten this job, uh, through a
contact that I had there and I actually contacted that person about getting Ms. Stafford employed
there. And they told, basically they was like, “Just bring her down for the interview and, uh, we-
we'll get her...” - they had immediate housekeeping openings. Matter fact, the same, uh,
person, uh, went through, um... I had a meeting set up with Offi-- that was Sergeant, uh,
Thurmond Richardson, who has a non-profit who helps people get jobs. And there were multiple
people who were able to get jobs through that contact that I had provided, uh, Sergeant

Richardson with.

Q: Lieutenant Kelly, is it illegal to buy or sell marijuana in the state of Tennessee?
A: Yes sir.

Q: Did you provide marijuana to Bridgette Stafford?
A: No sir.

Q: Did you give her money to buy marijuana?

A: No sir. | gave her money, but wh-whatever she did with it, whatever, was, was, you know, her
deal was. I knew that, uh, that, that she probably, uh, uh, did it because she-she would tell me,
uh, what she was doing and, uh, I actually had a conversation with her where I told her that she
needed to be doing better with the funds that I was giving her. That’s the-- this girl, from what I
could tell, uh, had a, not only the marijuana going on, but possibly something else. I never saw it
myself, but again, that’s why the, one of the first things 1 did was take her to Judge Dwyer.

Q: So did you ever refer her to someone who she can buy marijuana from?

A: No, I-1...me and her would-- this girl, she was gr-- had a great personality. She, she knew-
knew, knows about me and my growing up and I knew of-of-of, 1 know of people, uh, through
police contacts and people that 1 grew up with -- uh, I’'m 48, uh, so I’ve known for 45-plus years
and stuff, um, but I never, uh, directly, uh, referred her and said, “Look, you need to...” uh, um,
you know, this, that and the other and stuff, If 1 did, it was in a joking way because people get
robbed out here. I was like, if you gonna A-B-and-C, I said, you need to go to try to, go try to,
you know, find, you know, uh, people that-that you’re, that you trust -- you gone get robbed.

Q: Ask you something -- do you know a Mark Jones? Who is Mark Jones?
A: Mark Jones is a, uh, gentleman that I grew up with. He is, uh, actually he is, uh, uh, Sandra
Green’s brother. We, we’ve been -- uh, that’s Major, or Lieutenant Colonel Sandra Green’s

brother. We all grew up together.
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Q: Are you, do you, are you in business or anything with him?
A: In business?

Q: Yeah, with Mark Jones.

A: I hadn’t seen Mark. .. I saw him at his mom’s funeral. Uh, actually I didn’t see him at the
mom’s funeral. I ended up calling him because, so busy, I couldn’t get to the funeral. I haven’t
seen Mark in a while, um... But no, I'm not in business with, with Mark. Uh, last I heard, Mark
was, uh, working at Williams-Sonoma and coaching football, pee-wee football.

Q: Bring your attention to this -- another text message exchange between you and Bridgette. Can

you read that, Lieutenant Kelly?
A: Mm-hmm, alright. Okay.

Q: Could you read it, Lieutenant Kelly?

A: “Call-- Call my guy Mark at ' I’'m gonna tell him you gone call. You have to
stop sharing your weed, mama. Uh, uh, what I get for you, I get so you can enjoy it. Uh, but call
him. I will send, uh, him-- I will send him but number so he will know it and send me some pics
in your outfit. Don’t forget to send me a few pics.”

Q: What was, what were you referring to in that, Lieutenant Kelly.
A: That, that-that, the— if I can again re-refer back to it and stuff.

Q: Okay.

A: The... When, when I was telling her to call Mark a-again, uh, it was, uh, it was not for her to
go and-and purchase any weed. The-The girl that-- it’s a couple of different conversations going
on at, uh, at the same time and I'm addressing a couple of different things. Uh, but I’m not in
business with-with Mark and even though the text reads as such, it is totally taken out, out of
context. Uh, this “what I get for you” is ref-- is in reference to, to her, the money that I give her
for her outfits, which is why I asked her to send me a picture of her in her outfits.

Q: Okay. Other than, um, when you was developing Bridgette Stafford as a suspect in the Robert
Glidden murder, other than that, did- have you ever ran her on Watson or anything for any

reason?
A: On Watson?

Q: Mm-hmm.
A: Uh... I don’t think that I have. Um, I know 1 did some, uh, the research and after the warrant,
but after that, if I did, it was, uh, uh, to...doing additional research, just doing background stuff

in regards to the case.

Q: On December 12, 2018, you ran her on Watson, on your Watson account.
A: Okay.

Q: Um...I'ma show you another text message.
A: Yeah. I-1 know what you're in reference to. She, uh--
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Q: She said, um... Just read that starting with what she said.
A: You want me to start with, uh...

Q: What she said about...
A: “A warrant for what?” And I, I typed, uh, there’s a typing -- “IDK.” Uh, and then she says,

“Give me...” -~

Q: Oh, no no.
A: Oh, oh okay.

Q: Yeah. Yeah.
A: Yeah.

Q: Right here.
A: “I just got a call to some-something that I ha-- I just got a call today that I have a warrant,

Haywood County.”

Q: That’s her?
A: Yes, this is, that is her. “Fuck this shit. See how much you care. See how much you care.”

Q: And what did you reply?

A: Uh, I replied, “A warrant for what?” She replied, “IDK.” 1 said, “Give me your DOB.”
«3/70/90.* | said, “What’s your SSN or your DL number?” Uh, what-what sh-- what she’s
referencing is she, uh, T actually ended up talking to her on the phone and she said that she had
been stopped by the Tipton County, uh, Sheriff’s Department. Again, this was during the time
when | really minimal communications with her. She said she had been stopped and they advised
her that she had a warrant. She asked me to, to, to check it and, uh, uh, 1 s-- I said, uh, I, I asked
her for the information or what have you. I just looked in WASP because I knew that at some
point, um, um, she had been arrested in Tipton County on a Shoplifting charge. I said, “Well,
maybe Tipton County’s getting something confused,” so I looked to see if something was in, in
WASP. Um, and ultimately I told her that what she needed to do-- She wanted me to call and I
told her, “Ultimately, what you need to do is as simple as either go online and do it.” And I said,
“If you can’t do that, call them and they will tell you.”

Q: Now you’re saying that you did check her in Watson?
A: No, no. Uh, what I’m saying is I-], what 1 did was 1, 1 pulled up her, her DOB and stuff. I

didn’t check it under the pretense of, of uh...

Q: But what I'm saying on December the 12" at 11:08, 11:09, 11:20, 21, you ran her in your
Watson account.
A:Uh, Idid.

Q: Yes.
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A: Well, if-if I did again, if-if that’s in conjunction with-- the thing, I was just checking to see-- 1
know that warrants from sh-- from Haywood County or Tipton County, which would not show
up in the thing. I was just checking to see if they were, if-if-if she had warrants here or not.

Q: So it wasn’t in relation to the Accessory charge, it wasn’t--
A: Yes, yes.

Q: So--
A: 1 thought this something had, I thought that maybe she missed a court date and that-that-that
the prosecutors or something had-had, uh, gone and, and reissued or tryna get it back in.

Q: But the warrant, was this out of Haywood County? |
A: What she was saying was that warrant was out of Haywood County. Again, I know that I
can’t check in Watson for anything in Haywood County. I was checking to see if, if something

had happened in Shelby County.

Q: But you know, far as with the Accessory charge, it would have to be in Shelby County, not
Haywood County. So if she told you Haywood County, you really wouldn’t have a reason to
check your Watson to see if Shelby County issued anything.

A: Well, a-again the-the-the thought process at the time was she’s getting stopped in Tipton
County and Tipton County is telling her that she has a warrant in Haywood County. 1’m aware
that she has a shoplifting mis-- she got a Misdemeanor citation in Tipton County for shoplifting.
So I'm like-- well, I’m thinking to myself maybe they’re getting that confused. And then also,
thinking-- overthinking the situation, I'm like, well maybe something has, sh-she done caught
another charge that she hadn’t told me about because she caught the Shoplifting charge in-in
Tipton County during the course of me interacting with her. So I'm thinking, uh, that, that, uh,
I’m just gonna check to see, maybe they have something confused. And ultimately what I ended
up telling her was that she needs to call Haywood County. “If they keep telling you...” -- cus 1
wanna say she got stopped, uh, or had an interaction up there two different times. And the-- and I
had told her before, “If you think you have a warrant, call to Haywood County. They’1l tell you.”
At least in Shelby County, 1 know that they will. And if you go back and if you read her texts, if

you read the context of her, her, her text, she said, “See how much you...” -- she sends the
information and says, “See how much you care.” That was her, because I had not been
communicating with her.

Q: Okay.

A: Uh...her way of I guess getting my attention and-and putting, laying the guilt trip on me to uh
s-- uh, to see if she truly did have a warrant.

Q: Let’s go back to this Alabama trip.
A: Yes sir.

Q: Uh, what did she do while you and Sergeant Green was conducting your police business?
A: Uh, she stayed, uh, at the room.

Q: Okay. You and her -- how many rocoms did y’all have?
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A: There were, there were two rooms -- Sergeant Green had a room and then, uh, me and her, uh,
had a room with, uh, double beds.

Q: Did you get a stipend, uh, from the City or did you, uh, submit any receipts from, from, uh,
the trip to get reimbursed for anything?
A: I believe 1 did, yes sir.

Q: Did you pay for her meals with any...
A: Negative. Negative. If you, matter fact, if you-- if I remember that trip, the-the trip, it wasn’t
even to the, to the max or to the limit of what it could’ve been.

Q: Do you have a Facebook account, Lieutenant Kelly?
A: Yes sir.

Q: What’s your, uh, username?

A: Uh, the one that I’m sure that you’re probably referring to is the, the fake Facebook account
that I, uh, created, uh, as part of an investigator using it as an investigative tool. Uh, it’s T-R-A-
N-uh-M-A-R-L-O-N.

Q: Okay, when you and, um, Bridgette Stafford stayed in the room together on the trip, it was,
how many days did y’all stay?

A: This-- uh, I’'m I remember correctly, it was one -- we drove down...we drove down...uh, did
the...drove down. .. Okay, in this one I think we drove down, s-spent the night —- cus we left
from Memphis and got down to Alabama -- we spent the night, did the interview the next day--

Q: Sorry, Lieutenant. I have your travel...
A: Thank you.

Q: ...paperwork right there.
A: 1 appreciate that. So this would’ve been, uh...

Q: What day y’all went down?
A: Uh...bruh, my eye-- my eyesight is terrible. 8/28. Okay, 8/28 and came back 8/29.

Q: Okay. What vehicle did y’all drive?
A: It was a City of Memphis, uh...it was a ‘14 Dodge Durango.

Q: And you said you, she went down on the trip, you didn’t receive any permission. Did you let
anybody know when you got back that a civilian had went on the trip?
A: No sir, | did not, sir.

Q: Now, you stayed overnight. Um, so you’re saying there no type of sexual relationship
between you guys?

A: We talk - I talk a good game cus that’s about all I can do. My, my level of satisfaction
sexually, uh, is, uh...uh, if we were to get super personal, I don’t know how personal you wanna,
wanna get in regards to the matter except. Um, um... I don’t, I don’t...
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Q: 1 guess what I'm, what I'm getting at is, you said y’all did share sexual explicit pictures and
text messages.
A: Yes sir.

Q: Have you ever sent her text message of yourself nude?
A: Yes sir,

Q: Has she ever sent text messages, uh, pictures of herself nude?
A: Yes sir.

Q: But you’re saying that you’re, you guys in person never had any type of physical contact?
A: That-- uh, no, I-] wouldn’t go so far as to say that, no sir.

Q: So..
A: No sir. No sir, I would go so far to say that, no.

Q: Can you explain what kind of physical contact you guys shared?
A: Uh, I don’t, I don’t know how appropriate that would...

Q: 1 think it-- I think we, at this point we need be, uh, be very clear on what kind of physical

contact y’all shared.
A: Um... Uh, I would go so far as to, to say that, that, uh... I don’t know. I don’t know how to.

Q: Just say it.
A: Um... If I could take a moment, um... That, th-there were, there was, uh... Hmm. I-I, um, I
guess I'm kind of embarrassed to. Yeah, can we st-- can we step out for a moment?

Q: Yezh. Pause it. Um...

Q: You and Essica want to step out, or.. 2
A: Yes sir, uh huh.

Q: Do you wanna pause it?
A: Yeah.

Q: Go ahead, ¢h...
Q: Push stop, or...?
[End of Lt. Kelly’s Statement Part 1]

This is the continuation of the interview of Lieutenant Eric Kelly. Today’s date: May 31, 2019.
Time: 6:55.

Q: Continue.
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A: Uh, the-- I think your question was th~ was there any kind of sexual contact between me and
her and, uh, th-that would be, uh, there, there was, uh, uh, oral contact, uh, that I definitely
would, uh, re-remember, um...

Q: Oral contact between both of you, you guys?
A:Um...

Q: 1 know that to-- don’t sound too explicit, but you doing her or she doing you or both?
A: Uh, d-d-- me doing her.

Q: How often did this take place?
A: Over the course of the relationship, 1 would say probably twice.

Q: Uh, 'm gonna re-- probably gonna revisit a couple of things just to make sure that 1 we know,
uh... When you had her cleaning your apartment, uh, occasionally spending the night, uh,
occasionally having this contact, her case, uh, in which you were the primary investigator, was
still active at that time?

A: Yes sir. Yes sir, but it, uh, the-the-- she had, uh, been in contact with, uh, the prosecutors and
from what, uh, what explained, what she explained to me was that they basically told her, uh,
that she would be used as a witness in the particular case as long as, uh, she was telling the truth,
uh, from what the statement that she had given. And they told her that, uh, that ultimately, uh,
the, the-the, uh, the case involving, uh, the homicide would, uh, get dismissed and, uh... And
again, th-that’s stuff that prosecutors have power to do, uh, not me. Um, the, uh-- Oh, I know
what she was at court for. When she had gotten arrested for-- and got taken into custody on the
warrant, there were, uh, there was marijuana and something else in the car and I think that’s what

she was ultimately in court for.

Q: Okay. But her, as... Uh, she, and she may have had some other charges, but at, at the time,
uh, the Glidden case that she was still involved in was still active and she was still is--
A: ltis, it’s still-- it had--

Q: It still is, correct?
A: Yes sir. Yes sir.

Q: Yeah, okay. Um, so then it would’ve been active when you, when you went to Alabama?
Uh... We’ve been in here a minute, so I’m just going back over these real quick. When... When
she asked you about the, about the warrant, uh, you noted that she could’ve called, um, to find
out if she had a warrant or not.

A: Mm-hmm.

Q: Because that’s-- we know that. Why was it necessary for you run her through NCIC to find
out that same information?

A: 1 don’t remember running her through NCIC.

Q: That’s where Watson gets its information, right?
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A: Uh, I thought Watson’s just a I-- uh, local database. Uh, it was not my intention to, to... ]
thought you-- to run somebody through NCIC, you had to call the dispatchers and have that done
or you had to, uh, go into, uh, th-the actual database to, to do that. Um, and, and are you, y’all
saying Wat-Watson’s?

Q: Yes, y-yes, your, uh, your Watson audit history shows these searches and Watson will

automatically search the NCIC database.

A: I-1... Okay, the—- so yes, that-that does. But L, if I checked, if I ran that a-again, uh, and put it
in the thing, she had an active warrant. I don’t remember exactly the timeframe when she had it.
Uh, it would’ve been after, uh, December because I remember mentioning to her, uh, because I-1,
1 do it with several of, of people involved with my cases.

Q: When you say “after December,” you mean...
A: It would’ve been--

Q: ...after the whole month of December?
A: Yes, because this, this--

Q: Well that wouldn’t be the one we talking about. We’re talking about when you ran her
December the 12%. 2018.
A: Yes sir.

Q: Yeah. That’s when you, you ran her December 12,2018 at 11:08 PM, 11:09, 11:20, 11:21
PM.

A: If that was, a-again, I don’t know why it would even have been run that many times. Um, but
let me ask you this -- the, the text message that you showed where she mentions the Haywood
County thing, that was, that was...way before, uh...

Q: Well, that’s why we’re asking the questions--
A: That was way before that-- I have-- I wasn’t even talking to her cus-- you-- Tell me the date

again, December the what?

Q: December the 12,
A: Okay, December the 12 was...

Q: 2018.
A: ...right close to when my daughter was getting ready to graduate from college. I had not been

talking to Ms. Stafford at least since... 1 know that 1 had, had drifted away and cut
communications with her November, uh, and that’s when I think, where I think those messages
came from. Cus I never-- If I ran that on December the 12", that was me personally, there was no
relationship. | wasn’t even talking to her because I-- We can go back. I think my daughter—-

Q: So it, so it would be personal?
A: Check. Correct. Tt was not in conjunction with the communication with her.

Case #: S2019-015 Page 20 of 24 %



(" ~

Q: Okay. So it would be personal.

A: I, it would’ve been because she, there, there ultimately was one -- again, my daughter
graduated from college, and while we were gone, um, um, when | came back -- and 1 wanna say
it was like, it was, it was the first part of December, uh, that, uh, I noticed that there were three
charges on my account. So I was, uh, probably-- if I ran it like that, I was probably tryna see-- 1
assumed it was her, but again, there was no concrete proof. And the reason I assumed is because

where the charges were and what they were for.

Q: What, they got-- what you say had got stolen again?
A: My, my debit card?

Q: Your debit card?

A: Uh, it-it didn’t get, my debit card didn’t get stolen. What happened was when 1, when I came
back from, uh, my daughter’s graduation, I checked my bank account, um, because I had spent
out on-on her, uh, up there and was gonna give her some more money. Uh, when I checked it, it
didn’t have the mou-- amount that I had calculated in my mind that it should have. Uh, so I
started looking back, uh, at the charges and noted that there were three, if I remember, three or
four charges and, um, that I had not made. Uh, I called Regions Bank to verify that this was, had
been done and they asked me if I still had my card. I was like, “Yeah, I got it right here with
me.” Uh, they said, uh...they said, uh, “Well, it looks like somebody paid a light bill, somebody
ordered pizza, somebody tried to order some books or something, and they used the card.” And I
said, “Well, ma’am, J-I didn’t make these charges.” And-And the, the light bill was attempted to
be paid in Tipton County to a power company in Tipton County. One of the last-last
conversations that I had with her before 1 went on the trip, uh, she went and texted me --  had
stopped communicating with her -- was that she was sitting in the dark. I actually sent her money
on one occasion, Cash App, for her to pay it, and two days later, she was like, “Oh, I'm...” she
was like, “I’m in the dark.” And 1 was like, you know, I didn’t even respond.

Q: During the, uh, how much total did you send her?
A: Thousands. Thousands. That’s why 1, 1, uh, not to minimize--

Q: When you say “thousands,” like two, three?

A: Not to minimize, about, uh, over the course of just money that I can, uh, verify -- and, and
don’t know how Cash App, what, what kind of records they keep, but I can show you where... It,
it wasn’t a relationship where we're gonna have sex for me to keep you from going to jail. No, it
wasn’t, that wasn’t it. I truly took invested interest in this, uh, particular person, uh, cus we had
connected, um, on a particular level and I-1, uh, um, did what I did, uh, with-with-- as far as
funds.

Q: Let me ask you this. Um... This about your citations you got in Alabama.
A: Mm-hmm.

Q: When you got back, did you advise your supervisor that you had got a citation?

A: Yes, I-- yeah-- Not, not formally, not writing it down or this, that and the other and stuff, but
1, 1, uh, I...but I’'m, I’m not here to get anybody else in any kind of trouble, so it-it wasn’t any
kind of formal notification. Uh, it was, was said in a joking manner, uh, but it w-w-- it was...
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Matter fact, uh, what I quoted, uh, myself as saying was, I wasn’t too, uh, I was upset that the
trooper had written it and, uh, had kept me on the side of the rode for 32 minutes and got
chastised by him for ‘being tired of the Memphis dudes coming through, speeding like they ain’t
got no damn sense.” And that when I had called and found out how much the ticket, I was taken
aback and, um, uh, I said that I, that uh, 1 would get it, uh, would make it back just through

working.

Q: And you said you told that to, informally to someone?
A: Yes, to someone, yes.

Q: Was it a supervisor? That you told this to?
A: I-I’m not here to get anybody else in any, any kind of--

Q: Well I'm just aksing a question and you, you said for--
A: I understand, sir.

Q: You said you--
A: 1, I spoke with, I spoke with someone, yes sir.

Q: Yeah, you said you, um... Who, who was that?
A: I can’t remember right now, sir. 1, but I, uh, again, I'm not here to try to get anybody else in

any kind of mess, sir.

Q: Okay, getting back to your relationship with Bridgette Stafford.
A: Yes sir.

Q: Can you ex-- just explain briefly, um... You arrested her, uh, for Accessory after the fact to
wit First Degree Murder, um, of the, in the murder of Robert Ghdden.

A: Yes sir.

Q: Gonna let you...
A: The--

Q: ...see the affidavit...
A: Yes sir.

Q: ...that you wrote.
A: Mm-hmm.

Q: Uh, he was dumped...
A: Yes sir, he was.

Q: ...um, inside a dumpster. They found--
A: Yes sir.
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Q: He was in a trunk. They robbed him, beat him.
A: Yes sir.

Q: You, um, charged her, interrogated her, interviewed her. You started a relationship with her.
Um...can you explain what, what that, effect may have on her case and...the defendants, uh, that
got arrested with her?

A: The, the-- well, to, to go back to you, to your, the initial way that you presented it -- yes, it is
an Accessory after the fact to wit First Degree Murder, which is in-in the homicide world and the
prosecutor’s world, uh, that is, uh, the equivalent of a, of...n-nobody goes to jail for Accessory
after the fact in First Degree Murder, uh, e-except for those people-- The only people that the, the
way that’s it’s treated and handled around the prosecutor’s office in my experience has been that,
uh, as long as, uh, depending on the circumstances, they typicaily drop that. I’ve charged
multiple people with that charge and everybody that I've charged with it, the charges are
dropped. Um, again, the warrant that was issued on Ms. Stafford was an extremely thin PC
warrant that I articulated well enough to be able to get it. I mean, if we gone-- if I'ma keep it
very factual with you, the-- if, uh...if I'd’ve taken this to five judicial commissioners, uh, ten
judicial commissioners, uh, eight of ‘em probably would’ve said no and would’ve probably
wanted some, some more factual stuff because, uh--

Q: But you didn’t.
A: Sir?

Q: But you didn’t. How many, how many people did you present this Affidavit 10?

A: I think I took it to a judicial commission, uh, but-but my-my-my point, w-what I’m getting at
in regards to it is that, uh, Mrs, Stafford -- I knew based off of what the w-witness statements that
1 had that Mrs. Stafford’s possible involvement would’ve been a witness where she saw what the
other true suspects who had laid hands on it and committed the act had done. She was not present
when it occurred, but her involvement would’ve been having come into possession of, uh, Mr.
Glidden’s property and gone and have u-- uh, possibly used it. And she, uh, again, if you read
this and if you knew the complete story, Mr. Stafford -- I mean, Mr. uh Glidden’s credit cards
had been taken and Ms. uh Stafford, along with four other people -- uh, her, a male Black, a male
White, and another female -- ended up at a cell phone store and everybody except Ms. Stafford
went into this store and, and stuff was bought.

Q: So, so you developed a sexual relationship with a suspect in a murder investigation. How do

you think that...?

A: It is, uh, it is admittedly, uh, on the surface, uh, a-- It is admittedly on the surface, uh, can-can
be perceived to be, vh, uh, negative, but again, the-- by the time that, uh, the r-- the time, w-what
we will call a relationship, uh, began, it had been made clear that she was going to be a witness
in regards to the case.

Q: And she was gonna be a witness against the codefendants. That was y-- Is that what you’re

saying? The codefendants?
A: She-- the-- uh, she had been told by the prosecutors--
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Q: Okay, so she’d be a witness against the codefendants.
A: Mm-hmm.

Q: Now you actually started the sexual relationship with her.
A: The-The, the-the sexual relationship did not begin u-uh, the actual--

Q: The case is still ongoing?
A: Yes sir.

Q: Um... Lieutenant Kelly, is there anything else you would like to add that may aid us in this
investigation?
A: No sir.

Q: Show this statement ending at 7:11.

I will ask you to read the preceding pages of this typewritten statement and if you find the same
1o be true and correct as a statement given by you, I ask you to initial the bottom of the preceding

pages and sign your name on the line below.

Date /GG hes
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City of Memphis
Police Division
Inspectional Services Bureau

Witness Employee Statement

Officer’s Name: Frias, Fausto Rank: Sergeant

DOB: DOE: 06/19/2000 IBM: 3316 )
Assignment: Investigative Services (Homicide) Shift: Bravo

Statement taken at; 2714 Union Ext. Suite 700 Date\Time: 05\14\2019, 10:55 a.m.
Typed By: Tiffany Brown IBM 3218 Date\Time: 05\14\2019, 11:43 p.m.

Questioned By: Sgt. Austin & Sgt. Mear
Relative to ISB File: $2019-015

Q: Please state your name and IBM for the record?
A: Fausto Frais, IBM 3316.

Q: Are you aware that this statement is being recorded?
A:Yes

Q: Have you read and did you understand the Garrity Advisory Form?
A:Yes

Q: Have you dated and signed the form?
A:Yes

Q: Do you understand that a refusal to answer questions in this investigation constitutes a
violation of Policy and Procedures?
A:Yes

Q: Will you now participate in the interview by the Inspectional Services Bureau of this
department?
A: Yes.

Q: Do you understand that you a witness, but if the facts determine that you are in violation of
policy, procedures, or directives, then appropriate action will be taken?
A:Yes

Q: Do you wish to have an adviser present?
A: No.
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Q: Sgt. Frais, did you take part in a murder investigation that involved a suspect named Bridgett
Stafford?

A: Ttook part in the investigation and I remember the, interviewing some, some suspects with the
case officer but specific names of people I don’t I don’t remember.

Q: I’ll show you a picture of Bridgette Stafford. It’s a driver’s license photo, and these mugshot

photos with that picture.

A: I know it was a female white, man I can’t, I can’t really remember if, I can’t remember which
one. 1can’t say. The, I remember her being more consumed by whatever addiction she has
cause I remember her being addicted to something but I, 1 can’t, I can’t remember. 1 can’t tell

you which one of those it is.

Q: So what task did you perform in this investigation?
A: Um I helped them make an arrest of a male white. Again I don’t remember his name and 1
helped interview him. And ] also, when the female got arrested, he asked me to sit in and help

interview her.

Q: So you took part in her interview?
A: Yes.

Q: Before, during, or after the interview, did you hear Lt. Kelly, who’s Sgt. Kelly at that time, Lt.
Kelly say anything in appropriate to Ms. Stafford?
A: No.

Q: Specifically, did you hear Lt. Kelly ‘I’ll fuck the shit out of you’?
A: No.

Q: During the interrogation did Lt. Kelly ask Ms. Stafford was she a stripper and if she sold
pussy?
A: Naw man 1 don’t remember, I don’t remember that.

Q: Have you ever been to Lt. Kelly’s residence?
A:Yes.

Q: Have you ever been at his residence and Ms. Stafford was present?
A: No.

Q: Sgt. Frais, is there anything else you would like to add that would aid us in this investigation?
A: No.

End of statement at 1058 hours.
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1 will ask you to read the preceding pages of this typewritten statement and if you find the same
to be true and correct as a statement given by you, I ask you to initial the bottom of the preceding

pages and sign your name on the line below.

P
7 s i U0426/%

” Signature Date
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City of Memphis
Police Division
Inspectional Services Bureau

Witness Employee Statement
Officer’s Name: Green, Sheila Rank: Sergeant
DOB: DOE: 12/04/1995 IBM: 0225
Assignment: Homicide Squad Shift: Bravo
Statement taken at: 2714 Union Ext. 700 Date\Time: 05\17\2019, 1:58 p.m.
Typed By: Talor Paige, IBM 13758 Date\Time: 05\17\2019, 2:25 p.m.

Questioned By: Sgt. Austin & Sgt. Mear
Relative to ISB File: $2019-015

Q: Please state your name and IBM for the record.
A: Sheila Marie Green, 0225.

Q: Are you aware this statement is being recorded?
A: Yes.

Q: Have you read and did you understand the Garrity Advisory Form?
A: Yes.

Q: Have you dated and signed the form?
A: Yes.

Q: Do you understand that a refusal to answer questions in this investigation constitutes a
violation of policies and procedures?
A:Yes.

Q: Will you now participate in the interview by the Inspectional Services Bureau of this
department?
A:Yes.

Q: Do you understand that you are a witness; if the facts determine that you are in violation of
policies, procedures or the directives then appropriate action will be taken?
A:Yes.

Q: Do you wish to have an advisor present?
A: No.
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Q: Sergea:tll:c Green, did you go an authorized work-related trip to Montgomery, Alabama on
August 28" with Lieutenant Eric Kelly?
A:Yes.

Q: What was the purpose of the trip?
A: To interview a suspect for a murder.

Q: How did you travel? How did you all travel there?
A: Uh, we drove.

Q: What vehicle did you, did you drive?
A: I do not know what type of vehicle it was; it doesn’t show it on here. Oh, 2014 Dodge
Durango according to this paperwork.

Q: Was it a City vehicle?
A: Uh, according to this paperwork, yes.

Q: Well, what I'm asking, you didn’t rent a car, did you?
A: No, we didn’t rent a car, no.

Q: Was it, was it taken out of the Homicide fleet?
A: 1don’t know what fleet it was taken out of, I'm sorry.

Q: Okay. But it was a City vehicle?
A:Yes.

Q: Okay. Besides Lieutenant Kelly, did anyone else go on the trip?
A: ] don’t know what type of... Who do you mean? Do you mean--

Q: It was you... Who-Who went on the trip?
A: Uh, it was he and ] and.. it seems like 1 don’t remember. It was another person, but I don’t

know who the person is or was.

Q: Who was that person?
A:1don’t know.

Q: W-- I mean, who was the person with?
A: Uh, they weren’t with me, so. ..must’ve been with him.

Q: Can you describe the person?
A: No, I can’t. I don’t, I don’t remember what, who the person was. ... 1 don’t know who she

was.

Q: It was a, it was a female?
A: Uh, as far as | know, she-- it was a female. But I never...
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Q: Was she, uh--
A: 1 could not tell if she was a male or a female -- I don’t know.

Q: How long was it, how long did it take you all to travel from Memphis to Montgomery?
A: 1 don’t know. Would it say that on here? Would it say that on this paperwork?

Q: No.
A: 1, 1 don’t kmow.

Q: I’m not sure.
A: 1 slept a lot while we were riding, so I don’t know how long it took.

Q: Who drove?
A Eric.

Q: Okay.
A: Lientenant--

Q: So where’d y’all leave from when y’all set off?
A: Um... He picked, he picked me up and we lefi. He picked me up from my house.

Q: So it was another person already in the vehicle?
A: Uh, yes.

Q: And that-- it was a female?
A: I don’t know if it was a female or a male, but.. .it was a person.

Q: And you, where did you sit?
A: ] was a front passenger.

Q: So a person w-- He picked you up at your house, it was a person in the back seat?
A:Yes.

Q: You don’t know whether that was a female or a male?
A: Well, I was not able to--1 couldn’t tell. I mean, it’s...

Q: Okay. Was this, did this-- How long did this trip seem like it took to Montgomery? Two

hours?
A: Um... I really don’t know. I-I, 'ma be, I'ma be honest with you, 1 really wasn’t feeling good

and so [ slept some of the way, but...

Q: Once y’all made it to, uh, Montgomery, where did y’all stay?
A- 1believe it was at Holiday Inn, Holiday Inn Express.

G
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Q: What was the room assignment a far as...?
A: Uh, I had my room and he had his room.

Q: And when y’all made it to Holiday Inn, um.. .when he got out the car, did you get out the car
at the same time or around about same time?

A: I would assume we got out around the same time. I-I don’t remember the order of if I got out
first or he got out first.

Q: Okay. So during that period of time, you never, you can’t tell me how that person looked that

was with you all? That female?
A: Female or male or transgender or whoever-- I, I don’t know, I don’t know what--

Q: Was she Black, White? Or was the person Black or White?
A: Well, she was light-complected. Um, now Eric could pass for White and he’s Black, so |

don’t know.

Q: Did he introduce you?
A: Um, there was very little communication between that person and me because I don’t know
the person, didn’t know the person, never met the person before.

Q: Was Lieutenant Kelly communicating with her?
A: Um, seem like I can remember him, um, saying something like consoling or something, 1
don’t know, sh-she could’ve been a family member, I don’t know.

Q: You had never seen this person before?
A:No.

Q: In your hotel, uh, room, how many beds did you have?
A: You know, I really don’t remember how many beds were in that room. I know I slept by

myself,

Q: And did you see the person go in the room with Lieutenant Kelly?
A 1 don'’t recall seeing that person, uh, that you’re talking about go in the room with him.

Q: At any point during the trip, were you all involved in a traffic stop?
A: 1 think I-- Yeah, I think he was pulled over. Like I can remember him being pulled over.

Q: You remember, um... So when... He was driving at that time too?
A: Yes. He always drove. I didn’t drive.

Q: Okay. Did he get a citation?
A: 1 don’t know if he got a citation or a warning, I don’t know.

Q: Was paper exchanged between the...was it a trooper or a police officer?
A: 1 don’t know if he was a police or a trooper. 1 don’t know, he was just a, he was a officer.
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Q: Okay. But you don’t know wa-was any paper exchanged between the two?
A: Uh, that I can recall, it was some paper.

Q: It was some paper exchanged?
A: Mm-hmm, but 1 don’t know if it was a--

Q: Did Lieutenant Kelly sign something?
A: T don’t remember him signing anything, but 1 do know there was a, a paper transaction, but I
don’t know if it was a courtesy or...a citation or...a traffic violation.

Q: And you said on this trip, uh, you-- there was little communication between, uh, Lieutenant

Kelly and the person?
A: Between me and the person. Now I don’t know how much he and that person talked, um... I

don’t know, I don’t. I don’t know much he communicated with that person.

Q: Did another female go on the trip also?
A: I don’t recall another female going.

Q: So...you, Lieutenant Kelly, and another person who you don’t know whether was male or

female or transgender...?
A: No, no...

Q: And you don’t--
A: I don’t know... I-1 never went under the clothing of this...

Q: Well did--
A: ...individual, so--

Q: What they appear to be?
A: Well, ] myself-- I'm a lesbian, okay? And a lot of my friends are transgender.

Q: Okay.
A: And the boys look like girls, but they’re really boys; and the girls, they look like boys and
they really are girls. So, therein lies what I’'m trying to explain to you. I don’t, um--

Q: But what did this person look like?
A: I-] don’t really recall.

Q: You being a police officer --
A: Tknow.

Q: How long you been a police officer?
A: 1-- you know, I've been a police officer for a long time, but how long have you been a police
officer? I know you don’t remember the first person you ever wrote a ticket to or arrested or

anything like that.
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Q: But that’s not what I'm asking. I’m asking on a trip from August 28" of last year, not too long
ago.

A: I know... I-I, I do- you know... I’ma busy person, you know, I do a lot of stuff and deal with
a lot of different people...

Q: But you...
A: ...in all facets of life.

Q: ...went on this trip August 28 and Lieutenant Kelly came and picked you up. Was another
person in the vehicle? You, you don’t...?
A: I don’t remember the person.

Q: You don’t remember who, what--
A: Cus I never seen that person.

Q: But you can’t tell me whether-- if this person appeared to be a male or female, White or
Black? Isn’t that our job to recall information as a police officer?
A: Weil, when it is pertinent | guess, but I mean I just...

Q: You don’t think driving down outta town to Alabama...?
A: 1 just looked at that person. I-- I'm telling you--

Q: Over 200 miles, someone in the car -- you don’t think that’d be pertinent to know who was

that, else was in the car?
A: I-- T just, I never paid much attention. ] mean, it was nobody that I, 1 guess, found attractive,

so I didn’t look at the person, so.

Q: So by you saying “find attractive” -- you told me earlier that you identified lesbian...
A: Mm-hmm.

Q: ...so that person -- you attracted to females, right? So would that mean--
A: Yeah, but I’ve got kids, too, so... ] don’t have a problem with men at all, so.

Q: Okay.
A: 1 just like, you know, I don’t look at a person’s gender in my selection.

Q: 1don’t...] don’t think it’s gonna be worth it.

Q: Sergeant Green, if we, um... ] wanna, um, allow you to think about your answers that you

gave me.
A: Mm-hmm.

g

Case #: $2019-015 Page 6 of 10



Q: Do you wanna, um, think about those answers and maybe, uh, answer the questions
differently if I ask you did anyone else go on the trip with you to Alabama besides you,
Lieutenant Kelly and this other person?

A: That individual? Yeah.

Q: Mm-hmm.
A: No one else was, uh, the vehicte but us three.

Q: Just three people?
A: Mm-hmm.

Q: And that third person besides you and Lieutenant Kelly, you don’t know whether they was
male or female, white or black? Were they a police, were they a policeman?
A: That... ] don’t know. I don’t believe they were a police officer. I don’t believe that, no.

Q: Okay. Now did, um--
A: Uh, then we would’ve had something to talk about.

Q: Okay. Did you all get permission from anyone else beside you and Lieutenant Kelly to go on
the trip?

A: ] personally never asked for permission to bring anyone cus I had no intention on bringing
anyone, so | never even asked.

Q: Okay.
A: Now as for what he did, 1 don’t know.

Q: So that person that was on the trip was his person that came with him?
A: It’s not anyone that came with me.

Q: Okay. Alright.

Q: Prior to this trip, had you traveled for the City before?
A: Let’s see, ] went to Mexico -- I’'m sure you all went also...

Q: Ididn’t.
A: To Socorro?

Q: 1 did not.
A: Bomb tratning?

Q: I’'ve heard about it.
A: Um...I’ve had some trips-- I don’t remember, but...

Q: Just a few trips? So you...
A: Yeah. Went out of town, picked up-- | mean, get in, like, I’ ve been to, what? Mississippi.
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Q: Okay. So then you’re familiar... You’re aware that we’re not supposed to have unauthorized
civilians in our cars, right?
A: Well, um. ..}, ] never brought anyone with me.

Q: No, I’'m not asking if you did. I’m just asking if you’re aware that we’re not supposed to.
A: Um...Well, I-I don’t think that’s a...a situation I’ve, uh... I-It’s not common, you know, it’s
not unusual to have a citizen in your vehicle and it’s a City vehicle. That’s not unusual.

Q: It’s against--
A: I mean, it happens all the time, you know. It happens all the time.

Q: It does?
A: It does. It happens all the time. And I mean... you'd have to get rid of the whole department.

It’s, it’s not unusual, you know?

Q: Okay, alright. So then... So it wasn’t unusual to you to have a civilian that you didn’t know
sitting in the seat behind you on a couple-hour trip? You didn’t think it was important to find out
who that was or anything like that? Pay attention to what they looked like or anything?

A: Well, like I said, you know, I really wasn’t feeling good that day. 1 slept a lot. Um...] could
only think that it was someone that was related to him. Um, 1 don’t think he would bring
someone that he didn’t trust to be around me or vice versa. Um...] don’t feel like, um, Lieutenant

Kelly would do anything that would endanger me.

Q: Okay, yeah, you didn’t feel threatened or anything like that.
A:No.

Q: Okay.

Q: Was this person tall, short?
A: Well, the person was not taller than me. I know that much.

Q: So it’s a, it’s a light-skinned person...that’s not taller than you. Was she... What was her

build? Was she, was she big, little, small?
A:1don’t remember all of that, no. All of that is very vague to me. Yeah.

Q: When-- As part of, uh, going on a trip and you said in-investigating, where did that person
stay? Did that person go with you all once, once y’all made it there and did your all

investigation?
A: Nobody went anywhere with me. What do you mean in terms of 7

Q: When y’all went to... Where’d yall go to do, to uh do the investigation?
A: We went to the jail.

Q: Okay.
A: Montgomery.
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Q: So who went to the jail?
A: Me and Eric.

Q: You all two, you two was the only one in the car?
A: Mm-hmm.

Q: So that person stayed behind?
A: They weren’t with us.

Q: They weren't with-- okay. Did y’all have dinner?
A: We did eat.

Q: All three of y’all?
A: Uh, there was an individual there, yeah. There was an individual there.

Q: So the individu--
: Yeah.

A
Q: The individual that was at dinner with you all.
A: Yeah.

Q: And you, like I said, you couldn’t tell me whether she was White or Black--
1, you know what? I-I just didn’t pay no attention to that.

A
Q: Just didn’t pay no attention?
A:Tjust, I didn’t pay no attention to that person, just--

Q: But you-- She could, she could pass for White, though?
A: Well...

Q: You said Lieutenant Kelly could pass for White, so she was--
A: Eric could pass for White.

Q: So she was in his, um, tone?
A: Yeah, he-- but he could pass for Black too, so.

Q: Okay.
A: You know, they’re a different shades of--

Q: She have blonde hair or black hair?
A:1don’t recall.
Q
A

- Brown-haired or red-haired?
: 1 don’t recall.
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Q: Okay.
A: I’m sorry. I wish I could be more help, but I mean, I just don’t remember. -

Q: Yeah.
A: I mean, it just-- and I was taking medication and, I mean, and...

Q: Okay.
A: Ijust don’t remember. 1just, I just know we were down there to get a murderer and we did

get him and...I was happy.

Q: Okay.
A: Cus it was my case.

Q: That’s cool.
Q: Okay.
Q: I got nothing.

Q: Sergeant Green, is there anything else you would like to add that may aid us in this

investigation?
A: Uh... no, ] can’t think of anything that couid help.

Q: Show this statement ending at 2:15.

1 will ask you to read the preceding pages of this typewritten statement and if you find the same
to be true and correct as a statement given by you, I ask you to initial the bottom of the preceding
{n your name on the line below.

Sﬁ«ﬁ%\ﬂmf 5 /2\{ \ 2219

. / " Signsture”’ ‘Date

pages and
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Memphis Police Department
Inspectional Services

Audio Recording Verification Form

I S\T\»\\b\ (;_57?5,5 A , have listened to the audio
recording of my statement, which was given to S a‘k . Q&& " of the

Inspectional Services Bureau, on S -1\~ \c‘ , as represented by my

signature below, and it is an accurate and precise representation of my
statement. 1 have been advised and understand that I may receive a

transcribed copy of my statement, at a later date, if requested.

e

Signature N

5 /17 /] 2019

Date '/
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City of Memphis
Police Division

Inspectional Services Bureau

Witness Employee Statement

Officer’s Name: Green, Sheila Rank: Sgt

DOB: DOE: 12/04/1995 IBM: 0225

Assignment: Homicide Squad Shift: Bravo

Statement taken at: 2714 Union Ext. 700 Date\Time: 05\29\2019, 11:13 a.m.
Typed By: Tiffany Brown IBM 3218 Date\Time: 05\30\2019, 9:36 a.m.

Questioned By: Sgt. Austin & Sgt. Mear
Relative to ISB File: $2019-015

Follow-up interview of Sgt. Sheila Green:

Q: Piease state your name and IBM for the record?
A: Shelia Marie Green, 0225.

Q: Are you aware that this statement is being recorded?
A:Yes

Q: Have you read and did you understand the Garrity Advisory Form?
A:Yes

Q: Have you dated and signed the form?
A:Yes

Q: Do you understand that a refusal to answer questions in this investigation constitutes a
violation of Policy and Procedures?
A:Yes

Q: Will you now participate in the interview by the Inspectional Services Bureau of this
department?
A:Yes

Q: Do you understand that you a witness, but if the facts determine that you are in violation of
policy, procedures, or directives, then appropriate action will be taken?
A:Yes
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Q: Do you wish to have an advisor present?
A:Yes.

Q: Advisor, state your name and JBM.
A: Michael R. Williams, IBM 5702,

Q: Sgt. Green, did you go on an anthorized work related trip to Montgomery, Alabama, on
August 28, 2018 with Lt. Eric Kelly?
A: Yes.

Q: What was the purpose of this trip?
A: To interview a murder suspect.

Q: How did you travel there?
A: Uh in a 2014 Dodge Durango.

Q: Is that a rental vehicle?
A: Uh no it’s a city vehicle.

Q: Who did the driving?
A: Uh Eric Kelly.

Q: He did all of the driving?
A:Yes.

Q: Do you know how many miles from Memphis to Montgomery, Alabama? Or how, how

many hours it took y’all to get there?
A: 1 don’t know exactly how many miles or how many hours. I know it as more than one hour |

¥now that much I will say.

Q: About a 4 or 5 hour trip?
A: Uh I can only assume. 1don’t know exactly how long it took.

Q: Besides Lt. Kelly, did anyone else go on the trip?
A: Yes.

Q: Who else went on the trip?
A: Uh it was a female.

Q: Female black, white?

A: She was a fair complexed female. Um she could have been black, white or mulatto I don’t
know, I don’t know exactly her race but she was fair complexed.

Q: Was she a police officer?
A: That I know of no.
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Q: Did Lt. Kelly introduce you to her?
A: He did introduce her to me.

Q: What was her name?
A: I don’t remember what her name was.

Q: How did he introduce, could you explain how he introduced you to her?
A: He just said this is whoever the person’s name was and that was preity much it.

Q: Have you ever seen this female before?
A: No.

Q: Were they in a relationship?
A: Idon’t know. Idon’t know what the extent of it was.

Q: Did this person, did you all advise, did y’all get permission for this person to go on the trip?
A: I never got permission to bring anyone um so I don’t know if he did or not.

Q: When you got, when y’all got back did you let anybody know that a civilian went on the trip?
A: Um I didn’t talk to anyone outside of him about it.

Q: What did you say, you didn’t?
A: 1didn’t, I didn’t, I didn’t talk to any personnel or anything about that at all. I never brought it

up.

Q: Where did you stay in Alabama?
A: Uh we stayed at the Holiday Inn Express.

Q: How was the room arrangement?
A: We had separate rooms. Ihad my own room and he had his own room.

Q: Did that person, where, where did that person stay?
A: Um she may have stayed with him. Um 1, I didn’t notice um if she was in a different room or

anything like that.

Q: So how many people was in the car going to Alabama?
A: Three.

Q: So no one went with you?
A:No. No.

Q: Did you get a stipend for the trip?
A: Uh, um we paid for, I know I paid for mines and then turned in the receipt.

Q: To get reimbursed?
A: Yes. Um-hmm.
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Q: On one of your receipts. Did you ever pay for Sgt. Kelly’s meal or anything while you were
there or did he pay for his own?
A: We all, we paid for our own food.

Q: Ok. Ok. On one of your receipts that you turned in to get reimbursed, it was two guest, two
guest meals was purchased. Who was the other guest?

A: Uh well I had ordered more than one item or more than one entrée. But 1 didn’t order
anything for anybody else. I just ordered more than one entrée.

Q: So you saying...
A: I like took one back to the room.

Q: But that was one, one person you paid for one person.
A: Yeah. Like the eggplant...

Q: So why would they put, two guest means two different people?
A:1,1don’t know. That’s just how their receipts are. But I know I had ordered the eggplant and
I thought it was gone be like an eggplant parmesan like you get at the Olive Garden but it didn’t

taste good so 1 ordered something else.

Q: Did you get reimbursed for these receipts?
A: Uh yes I did.

Q: At any point during the trip were you involved in a traffic stop?
A: Yes.

Q: Where was the traffic stop?
A: 1don’t know where the stop was but it was on the highway.

Q: Do you remember which highway?
A:Idon’t.

Q: What was your, what did y’all get stopped for?
A: Um the officer pulled over uh for speeding, pulled us over for speeding.

Q: Lt. Kelly was driving?

A: Yes,

Q: Did he get a citation?

A: He got a citation but I don’t know whether it was, I never looked at the citation so I don’t
know if it was a courtesy or if it was a speeding citation.

Q: During the trip in, in the car, did this person go to dinner with you all?
A: Yes.
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Q: At any point during that time was the murder investigation discussed?
A: No.

Q: Can you describe this person to me a little bit more than just being fair complexed female?
A: Uh she was uh fair complexed, um she was petite size female, as far as I know she was
female. Uh she had light hair and um her facial features I really couldn’t explain to you. Um I
don’t really remember I don’t remember what she look like.

Q: Ok. About how old do you think she might have been? A rough range.
A: Uh she could have been in her 20’s maybe, maybe 20’s maybe early 30°s, I don’t know.

Q: Ok. Ok. Thank you. And you don’t have any recollection of what her name might have
been?
A:No I don’t.

Q: Ok.
A: 1 didn’t see her after that day. 1never saw her after that day.

Q: Ok. Thank you.

Q: You say ‘that day” what day are you referring to?
A: The day you know when we went on the trip and coming back.

Q: Ok you didn’t see her, you hadn’t seen her since y’all came back from the trip?
A: Right.

Q: So you had never seen her before the trip?
A: No 1 had never seen her before.

Q: Sgt. Green, is there anything else you would like to add to this statement?

A: Uh yes. Uh on the in, on my initial interview um I didn’t really have a lot of information and
um 1 um did tell you that if you needed anything you could contact me. And over this little
period of time um I want to make sure ] clarified anything um that wasn’t clear to you all. Um 1
was able to uh you know in hopes that I could answer the questions better uh in my recollection

um and um that’s pretty much it.
Q: Is there anything else you would like to add that may aid us in this investigation?
A: Um 1 was being as truthful as I can be um from what I recall. 1 was told I need to come down

and follow up, in which I did. Thad no problem in doing that. Um so I guess if there’s anything
else that you all need to know.

Q: There’s not anything else. End of statement at 11:23 hours.

Continuation of the interview of Sgt. Green:
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Q: I’m going to show you a photo lineup of 6 individuals. See do you, do you identify any of
these persons as one of the people that went on the trip to Alabama with you and Lt. Kelly?
A: She looks like the girl if I can recall.

Q: Could you put a?
A: Is it her or her? Man.

Q: Just circle the one that looks like, put your initial and fill out the rest of it.
A: This looks like her. This looks very much like her.

Q: And today. And today’s date is May 29", May 29”.
A: I’m responsible for?

Q: Just put your name beside the circle. Just put uh went on the trip, went on the trip on August
28, 2018 with Lt. Kelly and yourself.
A: Ok.

Q: After looking at a picture now, does it jog your memory as far as possible name or anything

like that?
A: No, a name, I can’t think of a name but it looks very much like that. She look very much like

that girl. It was between her and her but I think it was her. But ], I haven’t seen her since all of
that occurred so I don’t, I believe that’s her.

Q: Ok. Thank you Sgt. Green, and that completes the interview. The time is 11:29.
A: So Ido write on here? Should I write on here she looks very similar to the person..

Q: Yeah go head.
A: That rode with us?

Q: I think that’s what it means when you identified number 2 as going on the trip.
A: Cause I know this supposed to be 100 percent.

Q: Yeah. Go ahead.
A: Number 2 looks very similar to the female that went I do not remember name.

Q: Thank you Sgt. Green. 11:30 am.

I will ask you to read the preceding pages of this typewritten statement and if you find the same
to be true and correct as a statement given by you, I ask you to initial the bottom of the preceding
pages and sign your name on the line below.

(%4 -Mdz( 51]}&\\?

Signature

L
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Memphis Police Department

Inspectional Services

Audio Recording Verification Form

I S h.f.“g (_’;?USEN , have |

istened to the audio

recording of my statement, which was given to 8‘3\' .‘N’S ",:“‘ of the

Inspectional Services Bureau, on S*a?- \q

, @s represented by my

signature below, and it is an accurate and precise representation of my

statement. I have been advised and understand that 1 may receive a

transcribed copy of my statement, at a later date, if requested.

&2 A

Signature
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AFFIDAVIT OF COMPLAINT

STATE OF TENNESSEE
SHELBY COUNTY

Personally sppeared Set, K. Kally IRMISE79 and made osth that on or sbout the 31* day of, July, 2017, in said County, and
MMMdmwcmm&Mme.Tmmeﬂ.m
_B1¢ Barjow. Coviagton, TN 38109, did unlawfully commit the offense of Ac
s A I s mmﬁummmﬂmwmm«m

M.hm«u‘m:'Onommou,mm-smmzxvssmmmumm

of ] | 1 was located near a dumpster aid drainage pond. . - - L'lhodymmdemdhowwm

mﬁudmhﬂmiuwhhmﬁohdyﬂ&mpfﬂwdmhhhmhmmmmdmmm

vlﬁhﬂnhdmdhhwbmm&&dﬁﬁmﬂﬂmuhﬂbghkmmmmﬁuumm

mmwmmldmmmmmmwmmmmmnwmmm

Corrv were with Mr,  inside of the victim's vehicie on 07/31/2017 st a home located at . ¢ e. They took
: wmmmmmmmmmmmmmzmwmmm)m

mmmh@mdmmmmm-hmnmmmmvwmmmWhﬂw

ocation Bridge ing/ robbety and the suspect’s attempts to use the

The Shelby County medical Examiner’s office would rule s death a homicide due
trauma. Eric Curry and Nicholas Waugh were charged with multipie counts of Murder, Kidnappinp
This Offense occurred in Memphis, Shelby County, Tenngases

Swom to and subscribed before me this Z day of_ /P er 20 5

Judicial Commissioner, General Sessions Criminstt

STATE OF TENNESSEE
SHELBY COUNTY

TO ANY LAWFUL OFFICER OF THE STATE:

Information on oath having been made that the offense of Acc

35-11411) end have boen committed, and acousing Bridpett Stafford age 27, sex_Famaja/Whise 61928
thercof, YOU ARE HEREBY COMMANDED IN THE NAME OF THE STATE TO ARREST said dafenders and b hirn

before'me or eny Judge of the General Seasions State of T Sbelby County.
?s / dayof ., 2018

Bond is setat § d]‘ >
Judicial Commissioner, General Sessions Cmn‘lofShe!bycomny,Temh{

jogin lM'lacr;shall
udicial Commyigstonpr| - 1= ps
General Sossl? s Crl'fnplniai (iniug'ﬂz
Shelby County, Tgmnge_qog
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Memphis Police Department Photo Lineup
Investigator/Officer: Vb N ostie Lineup Print Date: 05/31/2019 12:54
[
. - . | . .
Location: . . . _ Lineup Desc: Bridgett Stafford
Report #: S 90 AR - o\¢ Lineup By: Gibbs, Maverick
SSNu SSN4 SSN:
Last Name:Lucius Last ! . Last Name: Stafford
First Name:Angela First Name:Brittney First Name: Bridgeti
Middle Name:M Middle Name:S Middie Name:M
Suffix: Suffiy: Suffix:
DOB:f Je:26 DOB ‘" 33 Age:26 DOB:{ Age:29
Hgt:506 Wat. 140 Hgt: 5w gt 135 Hgt:5(. .. ,1:130
Hair: Eye: Hair: Eye: Hair: Eye:
Address: Address: Arirdrass:
b4+ S PR s Dr .
. L o Burlison, TN
Home Phone:¢{ Hume Phone:000-000-0000 Home Phone:!
Cell Phone: Csll Phone:” "~ "~ ==~ Call Phone:9
Empioyer: Employer: Employer:

Photo 1

SSN(

Last Name:Grant

First Name:Christina
Middle Name:D

Suffix:

DOB.. 2 Age:36
Hgt:411 Wgt:120

Hair: Eye:

Address’

i 43
Mumorg, IN

Home Phone

Cell Phone:

Empioyer:

Photo 4

Photo 2

SSN:

Last Name:Brakeom
First Name:Haather
Middle Name:R

Suffbr-

DOB Age:32
Hgt:500 Wet: 130

Hagir: Eye:

Address:

Falllll lull.lll, paw
Home Phone:801-
Cell Phone:
Employer:

Photo |

Page 1 of 1

Photo 3

SSN:4

Last Name:Brookins
First Name:Stephanie
Middle Name:M

Suffix

DOB: ge:46
Hgt:504 Wgt:145

Hair: Eye:

Qddress:

Home Phone:801-
Csll Phone:
Employer:

Photo 8
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Memphis Police Department Photo Lineup

Investigator/Officer: S G‘k‘ K\rf‘t \ - Lineup Print Date: 05/31/2019 12:54
Location:_ 34§00 C \m\«l-\o MK
Report #: Sob ﬁ -0 \g Lineup By: Gibbs, Maverick

Photo 1 Photo 2 Photo 3

Photo 4 Photo5 Photo6

on S-31- Iﬂ (Date), | MQ&K—JW:»JE 5 » was shown the photographs numbered above.
gr viewing the above photographs:

I did not make a positive identification of any of the above individuals
O | identified #

= —{6rme).on —{date-ofincident—

Witness (Print) _ﬂq_d clnate Signature_mzﬁ(y_,__
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Shabazz, Tyont -IBM# 1089 Knighten, James -IBM# 12243 Kelly, Eric -IBM# 4679

Uy {“» .

Fair, Myron -IBM# 2783 Brown, Robert -IBM# 0047 Brassell, Farrell -IBM# 12426

5/31/2019
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emphis Police Department

25 E i
o Bricien, chtta pooy Frpany
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5/31/2019
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Memphis Police Department Photo Lineup

Investigator/Officer: _SR“" -ku.s A Lineup Print Date; 05/29/2019 11:22

Location: _;27“( Gn\‘;n E,)(. TGZ)
Report #: &9\6 ‘% "‘6 lS

Lineup Desc: Bridgett Stafford

Lineup By: Gibbs, Maverick

SSN: SSN SSN
Last Name:Abemathy Last Name:Sianoro Last Name:Grant
First Name:Amy First Name:Bridgett First Name:Christina
Middie Name:B Middie Name:M Middie Name:D
Suffix: Suffix: Suffix:
DCE Age:45 DOoB: Age:29 DOB:( 12 Age:36
Hgt:ouo vigt: 103 Hgt:505 Wgt:130 Hot4.. . __120
Hair: Eye: Hair: Eve: Hair: Eye:
; tass: Address: Address:

Bl o= ™

DUWilowviy oy«

Home Phone:8 Home Phon Home Phor-
Cell Phone: Cell Phone:y- Cell Phone:
Employer: Employer: Employer:

Photo 1 Photo 2 Photo 3
SSN SSN:. SSN:4
Last Name:Rhodes Last Name:Doster Last Name:Brooking
First Name:Brittney First Name:Sabrina First Name:Stephanie
Middle Name:S Middle Name:M Middle Name:M
Suffix: Suffic Suffix:
DOB: 3 Age:26 DOB: T Age:31 DoB:f Age:46
Hgt:500 wgr: 135 Hgt: wvguiaz Hgt.:504 Wgt: 145
Hair: Eye: Hair: Eye: Hair: Eye:
Address: Address: Address:
Or DR VN

Home Phone: Home Phone ~~ wr Home Phone:001-451-0863
Cell Phone Cell Phone:Sh . __. o7 Ceil Phone:
Employer: Employer: Employer:

. "-_“ 4 . .
Photo 4 Photo & Photo 8§

Page 1 of 1
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Memphis Police Department Photo Lineup
~ k -E‘
investigator/Officer: OS\« (T AYAA Lineup Print Date: 05/29/2019 11:22
Location: _2 1Y Dirou E1 | 0¥
Report #: 8 }O ‘(1 - 0 \ S Lineup By: Gibbs, Maverick

Photo 3

Photo 1

Photo 6

Photo 5

Photo 4

On M dLlf ﬁ (Date), | S . 67/242/\/ , was shown the photographs numbered above.

After viewing the above photographs:
O 1did not make a positive identification of any of the above individuals
el F

§0 |identified # 2 y’ fﬁ&,yh‘?o/&.’/%.;

e
asthe persomrrespensible_for 5 (erime) on P (
Cg% r /4’ é e Signature ﬂ/ w

Witness (Print)
= Loy ey S S o T Al (s
-/‘417' 7 /((/ﬂf/ %’o«ﬁﬂf i ﬁ?ﬁ 2105 /Ouvoma Ry

a Mare.



FileNumber & 4O [9-0 S

Memphis Police Department
Inspectional Services

Statement Release Form

I S}‘%\}S\w\\k (\vﬁ\?'&e\’" , have received a copy of my
me

na
statement which was given to the Inspectional Services Bureau on

S-2%-18 . This case was in regards to ISB File Number 30l T- 015
date
%&A\ AZ/-—- QX
Signature
g\’__go\ 1]
Date

W@t
Investigator




FﬂeNmb:Q_B.D\‘i.Qlj

Memphis Police Department
Inspectional Services

Statement Release Form

IS&‘L Sﬁé&\\ Y G‘l@b , have received a copy of my
name

statement which was given to the Inspectional Services Bureau on

5-\"1- \3 . This case was in regards to 1SB File Numberda®i3-815.

2@/{‘ Qg\\k 822S
(20

Investigator




File Number 5261?,0}5"

Memphis Police Department
Inspectional Services

Statement Release Form

6}7@% M \/ , have received a copy of my

name
ent which was given to the Inspectiona!l Services Bureau on

state
21./l _ This case was in regards to ISB File Number $ 20/ 2-0/0
glgnatﬁre
Date

e
nvestiga U




File Number SO\ K - 615

Memphis Police Department
Inspectional Services

Statement Release Form

1 %([da \%j , have received a copy of my
\) name .

statement which was given to the Inspectional Services Bureau on

L=\ \% . This case was In regards to ISB File Number«s:}b\'i‘olg.
date
Signature
-1 119
Date

Investigator




Garrity Advisory

OFFICER _Tgias Fau Shy BM 3314 RANK Ss‘t.
LAST FIRST MIDDLE
Taveshightive

ASSIGNMENT __ SEf\icES PRECINCT Hawac desHIFT B
STATEMENT TAKEN AT X T\Y  Uwinw Exa 7100
QUESTIONED BY Syt ANoste S-1N-19

DATE/TIME

“This is to advise you that the Inspectional Services Bureau of the Memphis Police
Department is conducting an investigation into S P b\q it Q)_S

This interview is being conducted pursuant to DR 139. In accordance with the DR,
the department has a right to require you to answer questions specifically directed
and pertinently related to the performance of your official duties. Refusal to answer
these questions may result in disciplinary action up to and including dismissal from
the Memphis Potice Department.

Based upon the current state of criminal law and procedure, as outlined in Garrity vs.
State of New Jersey, 385 U.S. 493, 87 S. Ct. 616 (1967), and subsequent decisions,
statements made during the course of an interview, such as you are currently
engaged in, are considered to be given under duress. These statements have been
ruled inadmissible in state and federal criminal prosecutions. This department will
not attempt to use these statements against you in any criminal prosecution that
could result from this investigation.

This advisory will be attached and become a part of your statement,

_05-/4- 20)9

Date




Garrity Advisory

officeR _Ctkew  Sheila IBM _ 228 RANK Syt,
LAST

FIRST MIDDLE

ASSIGNMENT Lovestisdony Sowdars PRECINCT Ynwy ©ud 5 SHIFT %
STATEMENT TAKEN AT 271N e Ex, TTO6

uesTIoNED BY _Sst. Austio St Meas S-\T-\§

DATE/TIME

This is to advise you that the Inspectional Services Bureau of the Memphis Police
Department is conducting an investigation into g%\q -0 \S

This interview is being conducted pursuant to DR 139. In accordance with the DR,
the department has a right to require you to answer questions specifically directed
and pertinently related to the performance of your official duties. Refusal to answer
these questions may result in disciplinary action up to and including dismissal from
the Memphis Police Department.

Based upon the current state of criminal law and procedure, as outlined in Garrity vs.
State of New Jersey, 385 U.S. 493, 87 S. Ct. 616 (1967), and subsequent decislons,
statements made during the course of an interview, such as you are currently
engaged in, are considered to be given under duress. These statements have been
ruled inadmissible in state and federai criminal prosecutions. This department will
not attemet to use these statements against you in any criminal prosecution that

This alivisory will be attached and flecome a part of your statement.

N—
b7

/47 /zo/‘f

7] :v.“r(ﬂ' —

i' Date



Garrity Advisory

OFFICER Qresn Shei ks IBM 0225 RANK __3_3t
LAST FIRST

MIDDLE

ASSIGNMENT Lanitat it S s PRECINGT M ewndrdeshirr _$H
STATEMENT TAKEN AT @ MY Liavews oo TR0

quesTioneD BY S s, Nwsdle St MNest.  $-2%-1%

DATE/TIME

This is to advise you that the Inspectional Services Bureau of the Memphis Police
Department is conducting an investigation into SD—G\? = b \S

This interview is being conducted pursuant to DR 139. In accordance with the DR,
the department has a right to require you to answer questions specifically directed
and pertinently reiated to the performance of your official duties. Refusal to answer
these questions may resuit in disciplinary action up to and including dismissal from
the Memphis Police Department.

Based upon the current state of criminal law and procedure, as outlined in Garrity vs.
State of New Jersey, 385 U.S. 493, 87 S. Ct. 616 (1967), and subsequent decisions,
statements made during the course of an interview, such as you are currently
engaged In, are considered to be given under duress. These statements have been
ruled inadmissible in state and federal criminal prosecutions. This department will
not attempt to use these statements against you in any criminal prosecution that
could result from this investigation.

This advisory will be attached and become a part of your statement.

JQZZN 5//27‘//7

Officgis Signature’ Date




Garrity Advisory

OFFICER {f éZ7V % C  m Y rank S

FIRST MIDDLE

ASSIGNMENT UnEoees Pekes\  PRECINGT ML Metid.  SHIFT

STATEMENT TAKEN AT 2T Usiew Ex. 700

QuesTIONED BY Seb. Austin, Soh Meae  S-3V-\3
DATE/TIME

This is to advise you that the Inspectional Services Bureau of the Memphis Police
Department is conducting an investigation into SQ-Q\ \ - 6 \5

This interview is being conducted pursuant to DR 139. In accordance with the DR,
the department has a right to require you to answer questions specifically directed
and pertinently related to the performance of your official duties. Refusal to answer
these guestions may result in disciplinary action up to and including dismissal from
the Memphis Police Department.

Based upon the current state of criminal law and procedure, as outlined in Garrity vs.
State of New Jersey, 385 U.S. 493, 87 S. Ct. 616 (1967), and subsequent decisions,
statements made during the course of an interview, such as you are currently
engaged in, are considered to be given under duress. These statements have been
ruled inadmissible in state and federal criminal prosecutions. This department will
not attempt to use these statements against you in any criminal prosecution that
coutd result from this investigation.

This advisory will be attached and become a part of your statement,

YEp =34/

?gsﬁ S e Date
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] : CITY OF MEMPHIS
' EMPLQYEE VE ENSE REPORT
e REEERE T e e
NOTE: PLEASE FILE WITH COMPTROLLER'S OFFICE WITHIN FIFTEEN (16) DAYS OF RETURN FROM TRIP.
PLOYEE (Last, First)}Kelly, Eric SERVICE CENTE 140401 WEEKLY TOTALS
ITY: Montgomery, Alabama PAID PAID PAID
Y: suN | moN | TuEs | wep | THUR | FRI | SAT BY BY BY
TE: o0a/28/18| 082018 EMPLOYEE cITY OTHER
e L
RFARE
RENTAL /
o A0 2910
PORTATION AN A4 m U(
LEAGE (.50 MILE)
AX] ¥4 rl
v
IHOTEL ROOM \42.04 \/122.04
[AUNDRY
I'I'EI.EPHONE
IBAGGAGE TIPS ) ’/
Fg
Gas \/17.051 /ﬁ‘ ~/51.03
AST - /B ___|pAlLY TOTALS OF MEALS BY
[UNCH I1°] l 10 JUTEWRY IS NOT REQUIRED.
f
EINNER 10 / 10 Jmmxrm. LUNCH, AND
[omERMEAI-s — — W S —— HN_"E)---/__
———————— -——1-——; — V e B S S S —
TOTAL MEALS [ 25 0| 0 0 0 50.00]
[PurposE oF TRIP: TOTAL THIS WEEK AX4.0TY
Take Wit Statement, interview suspect. TOTAL PREVIOUS WEEK(S)} -
v
[TOTAL EXPENSES:
TIME OF DEPARTURE: 0600hrs 08/28/2018 JLESS TRAVEL ADVANCE:
DUE TQ
-'—‘- oy
TIME OF ARRIVAL:  2000hrs 08/20/2018 ;
h,B(PLANATlON OF EXPENSES (if necessary) , ’ /b ~a

I SIGNATURE DATE:

/////// ////////7/7///’//////// /////////// »L 7y { 7.~ M ) ?_ ./ @

HIC e ,&ﬁwwua /O/ Z// {

DIRECTOR'S SIGNATURE DATE:

REVIEWED BY: DATE:

SERVICE CENTER AND GL ACCOUNT NUMBER
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Memphis Police Deparfment
Out-of-State Insurance Request

Division: Homicide

Service Center #: 140101
Destination: Montgomery, AL
Date of Departure: 08/28/2018

Date of Return: 08/29/2018
Purpose of Trip: Interview s in double homicide, take statement him,

Search vehicle that is potentially a crime scene, take statements from witnesses.
Driver: Sgt. Eric Kelly and Sgt. Shelia Green

Occupants: Sgt. Eric Kelly and Sgt. Shelia Green
Vehicle Information- City Vehicle Number: PO60
Year: 2014 Make: Dodge Model: Durango
VIN: (o veae. . IC56444) Tagh:2. .. .

Completed by: Sgt. Eric Kelly

Y10705




L/AYN

Welcone To Lovesd:

4681 MoCullough B]
Tupelo MS

e8/28/18 10:04

Pump BRallons Prioce
15  7.097 § 2.399

Product Amount
Unleaded §$ 17.08

TOTAL SALE  § 17.63

BNRESENENRE Y OU5
Card: AMEX
Approval: 519112
Tioket: 98493

TOTAL SALE § 17.03

Thank You rtt

G as

B

Circle K 2723838
EREEEREEES AR R RN

CX 2723836
1050 South Main St.
Brayavilla AL 35073

Ui*LICATE RECEIPT >

thagription aty Anour’
[ CR $03 18. 1346 4.0
SELF @ 2.478/ &8
Subtotal 40,1
Tax 0.l
TOTAL 40 .0
CREDIT $ 40.0:
AMEX
» » ey 1005
fatry Method:Swipad
futh #: 515880
i Code: 000
“tan: 000310887
Shveice #0 5787

S SITE ID: swswemmomissicegy

«ai how to earn rewards

kit 8P credit card.

Tak: application or apply online at
™o tation. com

THANKS ,COME AGAIN

_ shopping with usi
VERRE8  TILL XKXX DR$ 0 TRANS 803006
2 TR NA/ZQ/IR 12-40: 4,



Memphis Police Department

Sgt. E.O. Kelly IBM #4679

170 N. Main-Homicide Bureau 10" Floor
Memphis, Tennessee 38103

To: Major Ross Subject: Out of state Suspect

From: Sgt. E. Kelly 4679 Date: Monday, August 27, 2018

On 08/21/2018 Sgt. Green was assigned homicide case# 180801147ME. Sgt.
Green was able to determine a person of interest in the death of the victim as
Antonio Gwynn. Mr. Gwynn had not been located in the Memphis area. On
08/25/2018 Sgt. Green was contacted by Det. Naquin of the Montgomery Police
Dept. and advised that Antonio Gwynn had been in a local hospital and that he had
confessed to 2 different people that he had killed his girifriend in Memphis.

With this information Sgt. Green was able to get an arrest warrant issued and
signed by a judge. Mr. Gwynn was arrested on the warrant and is being held by the
Montgomery Police. Sgt. Kelly and Sgt. Green need travel to Montgomery,
Alabama to secure statements from the 2 nurse witnesses who Mr. Gwynn
confessed to, and to attempt to recover any possible evidence related to the
investigation that will help in the prosecution of the murder. Investigators will also
attempt to secure a statement from suspect Antonio Gwynn regarding the incident.

Memphis investigators will be leaving on 08/28/2018 and returning late

08/29/2018.

Office of the Director Deputy Chief
ne s o bt -
Sgt. E.O. Kelly (4679) MPD Investigative Services

Office: 901-636-3559

W@ 57247//8
RECEIVED

S601A10S eAlleb)IseAu) AUG 28 x
- DEPU HEE
I;‘: : 7779 lnvea*'rﬁ':':;:ocpﬁlf

JOIyD Aindeq




CITY OF MEMPHIS ~7

.+ 3 . TRAVEL AUTHORIZATION FORM .K]-{
IF COO APPROVAL I8 REQUIRED, PLEASE SUBMIT TO THE COO'S OFFICE AT LEAST THREE (3) WEEKS PRIOR TO TRAVEL
msmmmmvmnmmmmmmmmmmvmnormmmm

(1) PERSONAL INFORMATION: FOR FLIGHTSE ENTER: NAME (AS IT APPEARS ON DRIVER'S LICENSE), DOB, MOBILE AND SUPPLIER #

EMPLOYEE (Last, First Middle): Kelly, Eric TITLE: Sgt SUPPLIEF 114504
DIVISION: Police SERVICE CENTER: 140101 FUNDING CENTER: 111
D.O.B. (for Flights): MOBILE# PROJECT: AWARD:

(2) TRIP INFORMATION:

DESTINATION: _Montgomery, AL NUMBER OF BUSINESS DAYS AWAY FROM WORKSITE: 2
PURPOSE OF TRIP: Interview Homicide suspect. Recover possible evidence. Take statements from witnesses

CONVENTION/MEETING START DATE: _ 8/28/2018 3:00pm END DATE: 8/26/2018 TIME: 8:00pm
PLANNED DEPARTURE DATE/TIME: 8/28/2018 TIME: 0500hrs RETURN DATE: 8/28/2018 TIME:  2300hrs
(3) ESTIMATED TRAVEL EXPENSES: (4) TRAVEL ADVANCE REQUIREMENTS

AIRFARE $0.00

OTHER TRANSPORTATION $0.00

AUTO RENTAL $0.00 I ADVANCE S8HOULD BE FOR EETIMATED CASH EXPENSES

. " 50,00 (WOTEL EXPENSES ﬂmwmmmmmupmw
MEALS ¥ Som

TAXVAIRPORT LIMO $0.00 DATE ADVANCE REQUIRED P

BAGGAGE HANDLING §0.00 AMOUNT OF ADVANCE REQUESTED _0 W
REGISTRATION $0.00

TOTAL s R0 =

(5) TRAVEL POLICY:

IBELEVETHISTRIPBWMDMWW“WWMMWYWWWNWME
BUDGET ACCOUNT FOR THESE EXPENSES. IN COMPLIANCE WITH THE CITY'S TRAVEL POLICY, | AUTHORIZE THE FINANCE DIVISION

TO WITHHOLD FROM PAYROLL AN AMOUNT EQUAL TO THE TRAVEL ADVANCE AND ANY PRE-PAID EXPENSES, IF A TRAVEL EXPENSE
REPORT I8 NOT SUBMITTED TO DIVISION DIRECTOR WITHIN TEN (10) DAYS OF RETURN FROM TRIP.

%é_j RECEIVBI- EWED TRAVEL POLICY h::(i/@?
‘e AUG 28 2018  Recommenps 'rmpﬁ

TE Initial
; ADMINISTRATIVE SERVICY
9[l% TRIP AAUTHORIEEW
/

DATE b TRIP DENI
Office of the DireetokenTa ApPROVED o
AUG 28 2018 AUTO RENTAL DENI

M P D TRIP AUTHORIZED

TRIP DENIED
AUTO RENTAL APPROVED
AUTO RENTAL DENIED

ELECTED OFFICIAL DATE

012016-COM




Haticd splon

A Express

3 08-29-18
Folio No. : Room No. : 318
A/R Number : Arrival : 0B-28-18
Group Code : Departure : 08-29-18
Company : Conf. No. : 27925624
Membership No. : Rate Code : WMSTI
Invoice No. : PageNo. : 1of1
Dste Description Charges Credits
08-28-18 *Accommodation 108.00
08-28-18 Lodging Tax - Room 1404 /
08-29-18 American Express 122.04
Total 122.04 122.04
Baiancs 0.00

Guest Signsture:
Ihmmeﬁndhgnn&andlcurvhuhﬂnmmtnhmham.Imemhﬂmhmmmwbhm
pemmnymhummmmmwm.wm.mmmbmuammmummamm.n
a credit card m,lﬂm«qmummumﬁmsmmmmmmmmm.

Hollday Inn Express Clanton, AL
615 Bradberry Lane
Clanton, AL 35046
Telephone: {205)280-1880 Fax: {205)280-1882




EMPLOYEE (Last, First)| Green, _ Shella SERVICE CENTE 140401 WEEKLY TOTALS
lermy. Montgomery Alabama PAID PAID PAID
I:ATY: sun | mon | Tues | wep | THUR | Fmi | gar BY BY BY
TE: 08/28/18| 8/28/18 EMPLOYEE CcITY OTHER
ERFARE o J
E:ENTAL ﬁ ) TA = Dr/ﬁﬂ_l i—)
THER
SPORTATION
IMILEAGE (.50 MILE)
IT‘\-"-l 7 // v’/
IHOTEL ROOM \/uza’ 122.04
kUNDRY
LEPHONE
IBAGGAGE TIPS
Iomsn (EXPLAIN) H
[BRFAKFAST ! JDALLY TOTALS OF MEALS BY
lLUNCH / 6.68| / E |meeoav IS NOT REQUIRED.
IDINNER ‘/23.0; {/36 1 I(BREAKFAST. LUNCH, AND
OTHERMEALS |l e e e e __....I.D'ﬂ""_“’__ B E——
OTAL MEALS o| 0 20:'5/1 ‘/33:1 0 of 0 mg
JpurrosE oF TRIP: TOTAL THIS WEEK 19700
Take wit statements, Interview suspect. . TOTAL PREVIOUS WEEK(S)| x
TOTAL EXPENSES:
TIME OF DEPARTURE: 0600 hrs.8/28/2018 |LESS TRA :
DUE ‘RQ?OM CITY: § )
TIME OF ARRIVAL: 2000 hrs. 8/28/2018
EXPLANATION OF EXPENSES (if necessary) ? / / ZO/L
| |EMPLOYEE'S SIGNATURE, &TE
g ;
Y4 HERS I/

— L=
' CITY OF MEMPHIS
EMPLO}E TRAV P REPORT

NOTE: PLEASE FILE WITH COMPTROLLER'S OFFICE WITHIN FIFTEEN (15) DAYS OF RETURN FROM TRIP.

% 7 .
AL LA QOO G = 7 I

DIRECTOR'S SIGNATURE DATE:

lSERVICE CENTER AND GL ACCOUNT NUMBER




Memphi i rtment
Out-of-State Insurance Request

Division: Homicide

Service Center #: 140101
Destination: Montgomery, AL
Date of Departure: 08/28/2018
Date of Return: 08/29/2018

Vehicle Information- City Vehicle Number: P060

Year: 2014 Make: Dodge Model: Durango

VIN: __ . .. )C56444]1 Tag#: A
Completed by: S ic Keli

V10705




| Express

et oz
Lbwically. %lﬂbmn Folio No. RoomNo. : 314
Unlted States 99 A/R Number Arrival : 0B-28-18
Group Code Departure : 08-29-18
Company Conf. No. : 27925824
Membership No. : Rate Code : IMSTI
invoice No, Page No. 1of1
Date Description Charges Cradits
08-28-16 “Accommaodation 108.00
08-26-18 Lodging Tax - Room 14.04
08-26-18 American Express 122.04
Total 122.04 122.04

e

=

|
| harve received the goods and / or sefvices in the smount shown - Tagree that my liablity for this bill is not weived and agres to be held

personally abie in the event that the indicated person, company, or associate falls 10 pay for any part or the full amount of these charges. If
& credit card charge, | further agree to perform the obligations set forth in the cardhoider's agreement with the issuer.

Holiday Inn Express Clanton, AL
815 Bradberry Lane
Clanton, AL 35046
Telephone: (205)280-1880 Fax: (205)280-18B2




§’loves
STORE 338
4601 McCul lough Blvd

Tupelo, MS 38804
(662)840-5343

/872018 Tkt #5534611

e e

T B TUNA 5

* MAKE IT DELUXE 6" 0. 0.
Mediun Upsize 0.10 0.

' Fountain Snal! 1 1

I VM CHIPS 1 0

Fire/Police Meal Dis

A You for Your Purchase
“te -3 1811 us how we did
~¢ a1 minute survey at
wwd UL SUBWAY .COM
Youi JOUr recelpt and write
o3 CCa - %2 holow for B tree cook:

ahawa 4
sl _.\_Tﬁh. [ ™

| 68

Bertolone's
“Taste the Love"
605 2nd Ave N
Clanton, AL 35045
arver: Tyler 08/28/20:
able 16/2 9:16
4ests: 0 300+
~2print #; 2
apa Joe's Calzone 2.
viramigy (1) g, .-
lax
Tota)l 23 ™
Balance Duse 23..+.

Thank you for your business!
BT L T e R Y e
Tip suggestions...

2% Gratuity = § 5.17
20X Gratuity = § 4.70
18X Gratuity = § 4.23
nin us on Facebook and Tnstagram

Dommmaun

R

Bertolone’s
“Taste the Love”
605 2nd Ave N
Clanton, AL 35045
lerver: Michelle 08/29/: -
fable 15/3 2:5E
ijuests: 2 3¢
weet Tea 1
D-Eggplant Parmigiana 14
Cup Tomato Basi)
MUSHROOMS :
D-Lobster Raviol{ 1.
Cup Tomato Basil
Complete Subtotal :
Subtotal e
Tax
Total L.
Balance Dus 36

Thark you for your business!
FEEERERF R E SRk
Tip suggestions...
22X Gratuity = $ 7.80
20% Gratuity = § 7.09
18X Gratuity = $ 6.38
‘~in ve an Farphook and Instagram

sy fﬁwm ozeh
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S —CiTY OF MEMPHIS - 4/
TRAVEL AUTHORIZATION FORM

=

IFOOOAPPROVAL!SREQUIREDl Pl.EASESUBHleﬂ'IECOO'SOFFIOEATLEASTTHREEISIWEEKB PRIOR TO TRAVEL ]
PLEASE SUBMIT TO ACCOUNTS PAYABLE AT LEAST TWO (2) WEEKS PRIOR TO TRAVEL TO ENSURE TIMELY RECEIPT OF TRAVEL ADVANCE

(1) PERSONAL INFORMATION: FOR FLIGHTS ENTER: NAME (AS IT APPEARS ON DRIVER'S LICENSE), DOB, MOBILE AND SUPPLIER #

EMPLOYEE (Last, First Middie): _ Green, Shelia TITLE: _Sgt SUPPLIEF 133157
DIVISION: Police SERVICE CENTER: 140101 FUNDING CENTER: 111
D.O.B. (for Flights): MOBILES ' PROJECT: AWARD:

(2) TRIP INFORMATION:

DESTINATION: Montgomery, AL NUMBER OF BUSINESS DAYS AWAY FROM WORKSITE: 2
PURPOSE OF TRIP: _Interview Homicide suspect. Recover possible evidence. Take statements from witnesses

CONVENTION/MEETING START DATE: _ 8/28/2018 3:00pm END DATE: 8/29/2018 TIME: ___ 8:00pm
PLANNED DEPARTURE DATE/TIME:  _ 8/28/2018 TIME: 0500hrs _ RETURN DATE: 8/28/2018 TIME: ___2300hrs
(3) ESTIMATED TRAVEL EXPENSES: (4) TRAVEL ADVANCE REQUIREMENTS

AIRFARE $0.00

OTHER TRANSPORTATION $0.00 o )

AUTO RENTAL $0.00 A.wmcg gl_i_g_up BE FOR ESTIMATED CASH EXPENSES

.t 5/50,00 (mmsamsmc?mmnEmmmupnpm
MEALS £06,00

TAXIAIRPORT LIMO $0.00 DATE ADVANCE REQUIRED

BAGGAGE HANDLING $0.00 AMOUNT OF ADVANCE REQUESTED >4 /-
REGISTRATION $0.00 s

TOTAL s NP

(6) TRAVEL POLICY:

I BELIEVE THIS TRIP IS NECESSARY AND BENEFICIAL TO THE CITY OF MEMPHIS AND THAT FUNDS ARE PROVIDED IN THE APPROPRIATE

BUDGET ACCOUNT FOR THESE EXPENSES. IN COMPLIANCE WITH THE CITY'S TRAVEL POLICY, | AUTHORIZE THE FINANCE DIVISION

TO WITHHOLD FROM PAYROLL AN AMOUNT EQUAL TO THE TRAVEL ADVANCE AND ANY PRE-PAID EXPENSES, IF A TRAVEL EXPENSE
REPORT IS NOT SUBMITTED TO DIVISION DIRECTOR WITHIN TEN (10) DAYS OF RETURN FROM TRIP.

REVIEWED TRAVEL POLICY S ()Z ,f";‘.ai

Initial
RECEIVEL
RECOMMENDS TRIP
l l o B | q
vJ L r.'tB Inftial
’ '6 ADMINISTRATIVE SERVICE” TRIP AUTHORIZED
1 HIEF OR PVISION DIRECTOR DATE TRIP DENIED |
Office of the Dir@otolReNTAL APPROVED -

AUG 28 2018 AUTO RENTAL DENIED

' ‘A MPD TRIP AUTHORIZED

ELECTED OFFICIAL DATE TRIP DENIED
AUTO RENTAL APPROVED

AUTO RENTAL DENIED

012016-COM




Hofduy iae

Express

GUEST INFORMATION

Opt Out:
Eric Kelly 1 do not wish to receive communications
United States MEMBERSHIP INFORMATION
Emall Address: Priority Club Enroliment: Yes  No
Smoking Preference: Bed Type:
Preferred Language:
RESERVATION INFORMATION
Confimnation No. 27925524 Room Type: Two Queen Beds Non-8Smoking Room #: 314
Arrival Date; 08-28-18 Rate Code:  IMSTI Armival Rate:  108.00 USD
Departure Date: 08-29-18 Group:
Number of Nights: 1 Company: Gusst Initlals:

Number of Guests: 1/

SETTLEMENT INFORMATION
Payment Method:  American Express 000000000

Comments: Guast Sheila Green

if any of the above information is incorrect or incomplete, please use the saction below.

Name : Telephone :

Address :

City : State/Prov : Postal Code : Country :
Email Address :

License Plate # : Maks: Model:

{Owned and Operated by Sainath Inc.)

PET POLICY: We do not accapt Pets of any kind unless they are Service Ankmals with proper n. A $250.00
room Recovery Fee will be assesssd to your account if found on . Guast Inftials;

SMOKING POLICY:smoking is prohibited in any room or any m% hotel. if found in any part of this
facility you will be charged a $250.00 recovery fee. Guest Initials; .

Signature:

Tmshomlassmmnomspanthllayforlossofmoney.]emh.oromervulmblos.unlouplacodhwnhdeposnhom
l:cntadathe!::ntDask. ﬂu?‘hgmlismtmblefmeonmnlsbﬂhm«m. | agree that my liabitity for this bil
not walved and agres to be heid personally | In the event that the indicated person, company or association

pay for any par or the full amount of these charges, yor falls to

Holiday Inn Express Clanton, AL
815 Bradberry Lane
Clanton, AL 35048
Telephone: (205)280-1880 Fax: (205)280-1882
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City of Memphis

Police Division, Inspectional Services Bureau
Photo Log S2019-015

Photo #1:

Photo # 2:

Photo # 3:

Photo # 4:

Photo #5:

Photo # 6:

Photo # 7:

Photo # 8:

Photo #9:

Photo # 10:
Photo # 11:
Photo # 12:
Photo # 13:
Photo # 14:
Photo # 15:
Photo # 16:
Photo #17:
Photo # 18:
Photo # 19:
Photo # 20:
Photo # 21:
Photo # 22:
Photo # 23:
Photo # 24:
Photo # 25:
Photo # 26:
Photo # 27:
Photo # 28:
Photo # 29:
Photo # 30:
Photo # 31:
Photo # 32:
Photo # 33:
Photo # 34:
Photo # 35:
Photo # 36:

Eric Kelly’s contact information in Stafford’s phone
Kelly referring Stafford to “Mark” to get marijuana
Kelly giving Stafford directions to “Mark” location
Kelly tells Stafford he will get her some “green”
Kelly and Stafford selfie in vehicle

Kelly and Stafford at gun range

Kelly and Stafford at gun range

Stafford explicit

Kelly selfie in mirror

Kelly explicit

Stafford in ‘Gold Club’ shirt

Kelly and Stafford text exchange discussing stripping
Kelly and Stafford text exchange discussing stripping .
Kelly and Stafford text exchange discussing stripping
Kelly and Stafford text exchange discussing stripping
Kelly and Stafford text exchange discussing stripping
Kelly and Stafford text exchange discussing stripping
Kelly and Stafford text exchange discussing stripping
Kelly and Stafford text exchange discussing stripping
Kelly and Stafford text exchange discussing stripping
Stafford in Kelly’s apartment with firearm

Stafford in Kelly’s apartment with firearm

Stafford in Kelly’s apartment with firearm

Stafford in Kelly’s apartment with firearm

Stafford in Kelly’s apartment with firearm

Stafford in Kelly’s apartment with firearm

Stafford advised she has a warrant, Kelly Watson query
Kelly advised Stafford of Watson results

Kelly and Stafford discuss indictment

Kelly Cash App payment to Stafford

Kelly Cash App payment to Stafford

Kelly Cash App payment to Stafford

Kelly Cash App payment to Stafford

Kelly Cash App payment to Stafford

Kelly Cash App payment to Stafford

Kelly Cash App payment to Stafford

Page 1 of 2
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City of Memphis

Police Division, Inspectional Services Bureau
Photo Log S2019-015

Photo # 37:
Photo # 38:
Photo # 39:
Photo # 40:
Photo # 41:
Photo # 42;
Photo # 43:
Photo # 44:

Kelly Cash App payment to Stafford
Kelly Cash App payment to Stafford
Kelly Cash App payment to Stafford
Kelly Cash App payment to Stafford
Stafford in Kelly’s apartment

Kelly and Stafford text exchange

Kelly and Stafford discuss her Lock box; Kelly typed her name

Kelly sent a picture of a dead deer

Page 2 of 2
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$2019-015 MARIJUANA



b
b AN

PRed NiceAss2 &,

\ /

Call my guy mark '
Q_Oél'm gone tell

him ur gone call....ond u

have to stop sharing ur weed
mamo..whot I get for w...I get
so YOU can enjoy it. B

ut call him....I will send him
but number o he will Know
it. .and send me some pics in
wy outfit «.ee

Don't forget to send me o few
pics




-l Kli_o.,:._'.ly‘_ébn }

Whatf du.de ﬂd"‘ ,

‘

SSUB ld) }

T do t know exact
oddress...he's or Clearbrook
neor winchester

Thot'd spuds right

Ak 1“'+T'i’-l_'|~
c |} ‘.Inl r' ’u 1' 18 e l

Friday, Nov 9  10:43 PM

1 mn't NF\":D nnd van ywanil nre




2 D)

IR A oM

¢ DirtyRed Nice Ass2 e :
Just come bork...get v o hot

bath/shower...s will get U
some green

| ‘@ ;;i(enawork.. ;

| ﬁ 1o just 21aging ssssees

|
|
| ook you up the 055.s0s0110
|

Don't get the green from you

IH“”
| don't like it

It's ""f’“-“'m

I smoke too mich ot it

1 do t Kk ow who else to getnit
From.».s0 4 gone hove 2 call
somebody




S2019-015 PICTURES TOGETHER










Page 1 of
- «

as@
F T
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S2019-015 EXPLICIT




Get nosty For me mamao...let
e see it oll....I want to jock
off so damn bad right now

Right about now is when 1 yell

w.Bm go e baatnlk ass if u
giva m

Y pussy away... OB SBS







{ Page 1 of |

file:///E:/Stafford/UFED%20LG%20GSM%20LM-Q710TS%20Styl0%204%202019 01 ... 5/28/2019



S2019-015 STRIPPER
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._ ,1‘ i f’q

Dsrty Red Nsc:e Ass 2/

A \~ Lpok.,..you have.Z get in uHE
B U, Fit in...\T U wart to do »!
Fcool.,butnim teﬂmg (YT \\
Va gone find out rtJO:lT the are j§
os ¥ u\,.ked up os gold dub '

-sssthe stnppma garae is cu
throot...u have 2 find 3ou\'
groove ang ride ite....4ol got R ¥
dig deep 1aside of yourself and-
get ur hustle on...l con't Ke

ep gving u all this money. And
ur not producing,...over the
lost 4 weeks..i know I haye
given u at a MIN of 300 o week
foward whotever u wonted 2
use th

e money Tor....mama,..u hove
to moKe a commitment....you.
have 2 realize it's not gone
be perfect ...NOTHING IS
PERFECT......s0 if you gone
stick with thi

S..m you gK e have 2 commit
to it

et message




i voyett Sladtord &

R .1 need/you to get
oRalS NOW...L'm not throwing
nothing in your face..hut 1
need yoti to see whot I am
investing in sz2eing You do |
better....and this is just whot \
I cosh app dou...you already
know what I spend when ur
with me and what 1 put in
your hond....gou ha e got
to get on gour hustle. ..you
need to get a gonl baby...you
need to be coming out thot
club with 500 or more ever
night. ..thot will be enough for
you to stort catching up...but
if you want to live good and
be able to save and get @
car..apt..your own stuff...gou
need to be getting 750 or
more....uou have to Figure it
out and get it.




¢

U L FER LW i 111 wJ

But von con't shut down....1Jou
hove 2 constantiy be on the
gringd....5F I lose my job
tornoyrow.... promise hove o

plan in place to go mokKe e

L
somne more S85

Text yessage




But you con't shut down....yow
hove € constantly be on the
arind....BF 1 lose my Jjob
tomoow...L promise have o
plon in ploce to go moke me
come more 85

‘rﬂ (lext yessage




Dirty Red Nice Ass 2

Oh dermn...thot 18 8o
CYOZ Y ocssesJOU FNOW 0L, LM
Just grinding ...wong and

ctutd

Soory tor the clow
repiy....wiorked a couble and

waos cleep

1 oot to get thot poper moma

+ | Tert messoge




5 Dirty Red Nice

You have 2 get away from up
thoro

You gone hove 2 fold on some
of wour morals...you con moke
money at ynot club...gou just
hove 2 get there

Yoc v con...how mony times
did o dude at the club osk u @
get with him cutside of the
club..2...how much money did

u vioteh wolk awey.s

L0} jet messohe




e

Dirty Red Nice Ass 2

Yoo W con...how mony times

H
L u.‘;‘m L

r
|

did a dude at the ¢
got with him sutside of the
club..2...how much money div

w wintch vinlk awoy.s




e

Moo, .. thot's not vwhot I mean

You hove token thot the wrong

woy

You not supposed 1o sell wy
body...what I'm saying is you
have 2 flip those tool into

ariother direction

I¢'s oll obout being oble 2alk
them into something eles...

When have T EVER encouraged

gou 10 sell pussy..s..never

fa  [Teut messoge




@

When have I EVER encouraged

Jou to sell pussy..t..never

Your Kids should be wouy
motivetion ..and everthing w
do should be geared towords
getting them strd...1 Known
it's 0 strugole for yow...but u
can ond Wil do it
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$2019-015 WATSON CHECK




igi | A
f .'1 !-_ 4 ‘

_A

-,

8%

D;rty Pﬂ‘d N!cn ‘As b
. \ J

Jus got o Cuu 1o
that 1 have o wo

Hoywood county

Fsurk this Shlt!' 3
you Lare

A warront for whot

Give me ur dob

What's ur ssnit

Or dif

W\
Y
|

4
i

.'\)l,




i I VR T A

¢ DirtyRedNiceAss2 & ¢
Oy diff

" Bomni.didnt @o to sleep
Did u

T

0k...,T don't see nothing...
i talling u this o

Ilpn on county ot ticey

" If he Keeps telling 7 this then
 why is he NOT arresting gou

All you need 2 do is call the
county where he 15 elaiming U
have it and ask them

U have a suspended
license ..thot's all 1 see ...

1O e85 5090 /
::-“,'q}f.‘




e

OK..so u see me calling you....1
cont..ond will not send u @
bunch of text...it looks bad...it
trying to see whot's going on
with u and mokKe sure ur oK. ..

So your not gone call

Do w know thot someone has
put o worrant out on yous

For what. And who put 1t out




&,

wan't be oble to/talk 2 hisg \
| monday...but the last £in} |
ne and iiim tolked...that's /

is whot we ogreed to..he wes

tolking ebout doBmg it...bit

soid

he wouldnt....but even if hes
does...ur still good as long as
w Follow thru....it's like 4 of
yall in the some boat...well
3....they still need to talk t

o the gurl up in t county jail

S0...y U oK

C MAin't ke nebodsy

[0 ;fText MEessnge
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$2019-015 CASH APP
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= « 75% W 3:15 PM

Eric Kelly

20 $0 $1,916
Payments Sent Received
Request Pay

TRANSACTIONS

Payment +$200
Tuesday
<. Payment +$100

file:///E:/Stafford/UFED%20LG%20GSM%20LM-Q710TS%20Styl0%204%20201 9 01_... 5/28/2019




Page 2 of 2

§ W rliaay

i\

cell bill +$50
Friday

Payment +$100
Nov 28

< O

taﬁ
sz_

file:///E:/Stafford/UFED%20LG%20GSM%20LM-Q710TS%20Stylo%204%202019 01 ... 5/28/2019



& ' & Page 1 of 2
= M . 75% W 3:15 PM
Eric Kelly

plz don't fuck off this money +$60

Nov 9
Payment +$200
Nov 6
Payment +$150
Nov 2
Kids Halloween +$75
Oct 29
Payment +$55
Oct 26

G Payment +$40
N B plas ‘33

file:///E:/Stafford/UFED%20LG%20GSM%20LM-Q710TS%20Styl0%204%202019_01 ... 5/28/2019



| -’ H N

UCT £0

o

Oct 18

Payment
Declined

J O

file:///E:/Stafford/UFED%20LG%20GSM%20LM-Q710TS%20Styl0%204%202019_01 _...

Page 2 of 2

Payment +$50

pAYe
34

5/28/2019



& G Page 1 of 2

B2 M <« 75% W 3:15 PM

&  Eric Kelly

Payment +$200

Tuesday

Payment +$100

Friday

cell bill +$50

Friday

Payment +$100

Nov 28

plz get on your hustle +$150

Nov 27

pask

Y Pavment +€RN 35

file:///E:/Stafford/UFED%20LG%20GSM%20LM-Q710TS%20Styl0%204%202019_01_... 5/28/2019
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P AR R C N W NS

Nov 19

work +%$250
Nov 10

o
3
AR

plz don't fuck off this money +$60
Nov Y

J O

ayt
d 36

file:///E:/Stafford/UFED%20LG%20GSM%20LM-Q710TS%208tyl0%204%202019_01_... 5/28/2019




. !'\\ s
Kids Malloweeh
Oct 29,2018

s
Payment - |
Oct 26,2018  \<

Payment
Oct 26, 2018

Payment
Oct 18, 2018

Payment
Declined

P g



plz. don't fuck off thlé \
Nov 9 \2018 ' /

aii

Paymient :
Nov 6, 2018

Payment :
Nov 2, 2018

—

Kids Halloween
Oct 29, 2018

Payment
Oct 26, 2018

Payment
Oct 26, 2018



Payme.
Dec 4, 2018

L\ ' f
3 )
Payn‘iént
Ng\v‘z\ 2018 ‘ |

- celib \l\\ ;;

No. 30, 2018

g8 i
Paymént \"‘#\x \ +$10Q

Nov 28, 2018

plz get on your hustle +$150

Nov 27, 2018 \

Payment +$60°

Nov 19, 2018 |
\

work +$250

hMas: 40 040 e

4 e / 34




Declined = “-

b |
N\

=

Payment
Aug 31, 2018

Payment
Aug 23, 2018

Payment
Aug 21, 2018







We need 2 worK out a time for
me 2 give u thot lock box

‘J:f"“’;‘

Okay Yeah | know




g 2 work out o |me for
me 2 give u thot lock box

I colled u

R u gK e call back or not

Stop ploying bridgett and coll
me




e Ia . | i T
& 0ne ‘EJ_"; AlEs
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Memphis Man charged in 2017 beating death where
victim found nude, bound

Yolanda Jones, USA TODAY NETWORK ~ Tennessee  Published 10:25 am. CT Jan. 4, 2018 | Updsted 11:28 a.m. CT Jan. 4, 2018

A 34-year-old man has been charged in the 2017 death of a man who was found tied up, naked and brutally
beaten behind a Memphis office complex.

Eric Curry has been charged with first-degree murder in the death of 60-year-old |

. was found by police on July 31 near a dumpster and a drainage pond in the back of 2175 Business
Center Drive, off EiImore Drive and Covington Way. He was pronounced dead on the scene.

Witnesses told police that Curry and another man were seen with . inside his vehicle parked outside of
Curry's home in the 5300 block of 7 on the day he was killed, according to an arrest affidavit.

Police were told by witnesses that they saw | 1 in his car with his hands and mouth taped while Curry and
(Photo: SCS0) an unidentified man beat him with a taser gun, a gun and their hands.

3n was then taken inside Curry’'s home where police said he was stripped of his clothes and beaten again as the suspects demanded he give them
his PIN code for his ATM card and credit cards, according to the affidavit.
ADVERTISEMENT

Police said the suspects took the victim back to his car where they put him in the trunk and then dumped his body behind the office complex.

The suspects withdrew $200 from an ATM and checked into & hotel where they continued to try to gain access to the victim's bank and credit card
accounts, according to an affidavit.

httns://www_commercialappeal .com/story/news/crime/2018/01/04/memphis-man-charged-2017-beating-... 6/12/2019



Man charged in 2017 homicide why" \wftim found beaten, nude behind Merr™ wwbffice complex Page 2 of 2
0

Lurry wa DOOKed M the Snemy LOUNTy JaN.  Baay. In SOJILON tO e MUTSer Charge, Lurry was Chargeqa win Ity aggravatea xa
and especially aggravated robbery. He will be in court Friday on the charges.

It is not known if the other man police said was with Cutry has been amested in the incldent.

Read or Share this story; hitp:/memne. ws/2[TREuE

https://www.commercialappeal.com/story/news/crime/2018/01/04/memphis-man-charged-2017-beating-... 6/12/2019



Covington woman charged as accesy “win brutal 2017 Memphbis beating dg, Page 1 of 2

SKYLUX \ | . R :
: BUSINESS CLASS

50-77% OFF

Only International Flights from U.S.
Any Destination, any Carrier for Less.

% Trustpilot |95 .% ™

Woman charged as accessory in brutal 2017 beating
death

Yolsnds Jones, USA TODAY NETWORK - Tennessee  Published 8:07 am. CT April 27,2018

A 27-year-old woman has been charged in connection with the 2017 beating death of a man who was found
tied up and naked behind a Memphis office complex.

Bridgett Stafford of Covington, Tenn. has been charged with accessory after the fact to first-degree murder in
the death of |

2, 60, was found by police on July 31, 2017 near a dumpster and a drainage pond in the back of 2175
Business Center Drive, off EImore Drive and Covington Way. He was pronounced dead on the scene.

Eric Curry, 34, and Nicholas Waugh, 31, were charged with first-degree murder in death, according
to arrest records.

Eric Curry (left) and Nicholas Waugh (Photo: SCSO)

Witnesses told police that Curry and Waugh were seen with ( inside his vehicle parked outside of Curry's home in the 5300 block of
the day he was killed, according to an arrest affidavit.

on

Police said witnesses told investigators that they saw Glidden in his car with his hands and mouth taped while Curry and Waugh allegedly beat him with
httns://www_commercialanpeal.com/storv/news/crime/2018/04/27/woman-charged-accessorv-brutal-201... 6/12/2019



: Covington woman chzggg% as 3333( N .bruta] 2017 Memphbis beating defu Page 2 of 2

sevela) ntems, INClUaINg &
ADVERTISEMENT

The suspects then took the victim to a hotel on Sycamore View and Macon Road where the torture continued until they gained access to the victim's
bank and credit card accounts, police said.

Stafford errived at the hotel and was told about the robbery and kidnapping of the victim, according to an affidavit. She is accused of driving the suspects
to & store where they bought more than $1,500 worth of cell phones and accessories using the victim's credit card.

Stafford was arrested Aprit 26, Her bond has been set at $12,500.
Curry and Waugh remain in jail under no bond. Waugh will be in court on May 18.

Read or Share this story: https//memne.ws/2vUBIZU

https://www.commercialappeal.com/story/news/crime/2018/04/27/woman-charged-accessory-brutal-201... 6/12/2019




Timeline of Events: $2019-015

7-31-2017
3-1-2018

4-26-2018

4-27-2019
8-28-2018

12-13-2018
1-3-2019
1-31-2019

2-5-2019

2-12-2019
2-18-2019

3-13-2019

5-2-2019

wrdered

Sgt. Kelly charged Bridgett Stafford with
Accessory after the fact to wit: 1 degree
Murder (Warrant) related to Glidden
murder

Bridgett Stafford arrested on Accessory
warrant

Bridgett Stafford questioned by Lt. Kelly and Sgt. Frias

Lt. Kelly’s trip to Montgomery, Alabama
(Stafford also attended)

Jeffrey Meadows interviewed by FBI
Bridgett Stafford interviewed by FBI

FBI Forensic examination of Stafford’s cell
phone conduced. ( )

FBI Forensic examination of Stafford’s cell
phone conduced. (° '

FBI declined prosecution

Shelby County District Attorney Ray Lepone
case file forwarded to his office for
potential criminal charges through the state
of Tennessee

MPD Security Squad advised of the
investigation

Security Squad investigation opened



Mail - Calvin.Austin@memp’ .gov
Lt. Eric Kelly audit

Myers, Eugene

Mon 5/13/2019 10:05 AM

Inbox

To:Austin, Sgt. Calvin <Calvin.Austin@memphistn.gov>;

1 attachments (21 KB)

Book1.xlsx;

This is the requested audit of E. Kelly #4679 for the days you stated.

Detective Fugene Myers

Information Systems/PDA Team/RTCC
Watson Administrator

3633 Old Allen rd.

Old Allen Station

Office: 901-636-4895

Cell:

Attp://mpdsupport/

eugene.myers@memphistn.gov

Page 1 of |

Community Outreach Program (C.0.P): @ proactive initiative developed by the Memphis Police Depariment, to improve the quality of life of citizens and reduce

Juvenlle violence, utllizing crime prevention techniques through Identification, enforcement and education within the community.

NOTICE: This e-mail and any files transmitted with it may contain information that is privileged and confidential, and is intended solely for the
use of the individuals or entities to whom addressed. If you have received this transmission in error, please notify the sender immediately by
telephone or e-mail and delete this e-mail from your system. If you are not the intended recipient, you are hereby notified that reviewing,
disclosing, copying, distributing or taking any action in reliance on the contents herein is strictly prohibited. Any attempts to intercept this
message are in violation of Title 18 U. S. C. 2511(1) of the Electronic Communications Privacy Act (EPCA). Violators are subject to fines,

imprisonment, civil damages, or both.

https://outlook.office365.com/owa/?path=/attachmentlightbox

5/13/2019



Mail - Calvin.Austin@memy 1 gov (- Page 1 of 2

RE: Lt. Eric Kelly audit

Myers, Eugene

Mon 5/13/2019 10:47 AM

To:Austin, Sgt. Calvin <Calvin.Austin@memphistn.gov>;

That is all and only him. He is identified by his Watson user ID-1025

Detective Eugene Myers

Information Systems/PDA Team/RTCC
Watson Administrator

3633 Old Allen rd.

Old Allen Station

Office: 901-636-4895

Cell:

Attp://m
eugene.myers@memphistn.gov

Community Outreach Program (C.O.P): a proactive Inltiative developed by the Memphis Police Department, to Improve the quality of life of citizens and reduce
Juveniie violence, utilizing crime prevention techniques through Identification, enforcement and education within the community.

NOTICE: This e-mail and any files transmitted with it may contain information that is privileged and confidential, and is intended solely for the
use of the individuals or entities to whom addressed. If you have received this transmission in error, please notify the sender immediately by
telephone or e-mail and delete this e-mail from your system. If you are not the intended recipient, you are hereby notified that reviewing,
disclosing, copying, distributing or taking any action in reliance on the contents herein is strictly prohibited. Any attempts to intercept this
message are in violation of Title 18 U. S. C. 2511(1) of the Electronic Communications Privacy Act (EPCA). Violators are subject to fines,

imprisonment, civil damages, or both.

From: Austin, Sgt. Calvin

Sent: Monday, May 13, 2019 10:37 AM
To: Myers, Eugene

Subject: Re: Lt. Eric Kelly audit

Quick question, looking at the Watson search, how can | identify Lt. Kelly?

https://outlook.office365.com/owa/ 5/13/2019



Mail - Calvin.Austin@memp’ (_gov (( Page 1 of 4

Re: Bridgett Stafford

Armstrong, Karen

Tue 5/21/2019 3:40 PM

To:Austin, Sgt. Calvin <Calvin.Austin@memphistn.gov>;

Good Afternoon Sgt. Austin,

On the off line search request done by TBI, it was done for all 50 states.

Regards,

Supervisor Xaren Armstrong
Terminal Agency Coordinator
Memphis Police Department

79 South Flicker Street Suite 209
.’Mem_pfils, Tennessee 38104
901.543-2753 fax 901.805.5463
Karen. Armstrong@memphistn.gov

Community Outreach Program (C.0.P), a proactive initiative developed by the Memphis
Police Department, to improve the quality of life of citizens and reduce juvenile violence,
utilizing crime prevention techniques through identification, enforcement and education

within the community.

NOTICE: This e-mail and any files transmitted with it may contain information that is privileged and confidential, and is
intended solely for the use of the individuals or entities to whom addressed. If you have received this transmission in error,
please notify the sender immediately by telephone or e-mail and delete this e-mail from your system. If you are not the
intended recipient, you are hereby notified that reviewing, disclosing, copying, distributing or taking any action in reliance
on the contents herein is strictly prohibited. Any attempts to intercept this message are in violation of Title 18 U. S. C. 2511
(1) of the Electronic Communications Privacy Act (EPCA). Violators are subject to fines, imprisonment, civil damages, or

both.

From: Austin, Sgt. Calvin

Sent: Monday, May 20, 2019 2:55 PM
To: Armstrong, Karen

Subject: Re: Bridgett Stafford

Good afternoon,

https://outlook.office365.com/owa/ 5/24/2019



Mail - Calvin.Austin@memp"'pgov Page 1 of 2

Re: Bridgett Stafford

Armstrong, Karen

Fri 5/17/2019 11:18 AM

To:Austin, Sgt. Calvin <Calvin.Austin@memphistn.gov>;

Good Morning Sgt. Austin,

Below is the information | received from TBI regarding those tags.

Katie Chestnut <Katie.Chestnut@tn.gov>
Fri 5/17/2019 9:53 AM

¢ TO: Armstrong, Karen

[ ]

| did a search to see if anyone queried TN tag and. . It would show both TN and AL and no one
queried the registration.

Regards,

Supervisor Xaren Armstrong
Terminal Agency Coordinator
Memphis Police Department

79 South Flicker Street Suite 209
Memphis, Tennessee 38104
901.543-2753 fax 901.805.5463
Karen. Armstrong@memphistn.gov

Community Outreach Program (C.0.P), a proactive Initiative developed by the Memphis
Police Department, to improve the quality of life of citizens and reduce juvenile viclence,
utilizing crime prevention techniques through identification, enforcement and education

within the community.
NOTICE: This e-mail and any files transmitted with it may contain information that is privileged and confidential, and is

intended solely for the use of the individuals or entities to whom addressed. If you have received this transmission in error,
please notify the sender immediately by telephone or e-mail and delete this e-mail from your system. If you are not the

https://outlook.office365.com/owa/ 5/17/2019
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intended recipient, you are hereby notified that reviewing, disclosing, copying, distributing or taking any action in reliance
on the contents herein is strictly prohibited. Any attempts to intercept this message are in violation of Title 18 U. S. C. 2511
(1) of the Electronic Communications Privacy Act (EPCA). Violators are subject to fines, imprisonment, civil damages, or

both

From: Armstrong, Karen
Sent: Monday, May 13, 2019 1:28 PM

To: Austin, Sgt. Calvin
Subject: Bridgett Stafford

Please see attached requested information. Let me know if you need anything else.

Regards,

Supervisor Xaren Armstrong

Terminal Agency Coordinator
Memphis Police Department
79 South Flicker Street Suite 209

Memphis, Tennessee 38104

Karen Armstrong@memphistn.gov

Community Outreach Program (C.0.P), a proactive initiative developed by the Memphis
Police Department, to improve the quality of life of citizens and reduce juvenile violence,
utilizing crime prevention techniques through identification, enforcement and education

within the community.

NOTICE: This e-mail and any files transmitted with it may contain information that is privileged and confidential, and is
intended solely for the use of the individuals or entities to whom addressed. If you have received this transmission in error,
please notify the sender immediately by telephone or e-mail and delete this e-mail from your system. If you are not the
intended recipient, you are hereby notified that reviewing, disclosing, copying, distributing or taking any action in reliance
on the contents herein is strictly prohibited. Any attempts to intercept this message are in violation of Title 18 U. S. C. 2511
(1) of the Electronic Communications Privacy Act (EPCA). Violators are subject to fines, imprisonment, civil damages, or

both.
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RE: Investigation

Hart, Leon

Mon 5/13/2019 3:00 PM

To:Austin, Sgt. Calvin <Calvin.Austin@memphistn.gov>;

Good Afternoon Sgt. Austin:

P-620 2013 dodge Durango black (tag . )
interview of a suspect in a case. August 27-28.
Thank you,

Leon Hart

From: Austin, Sgt. Calvin

Sent: Monday, May 13, 2019 1:34 PM
To: Hart, Leon

Subject: Investigation

Good afternoon Mr. Hart,

- Page 1 of |

) was check out for travel to Alabama for

| am investigating a Inspectional Services case and need to know what vehicle was checked out by
Homicide in August, to be driven to Alabama as part of an investigation. It would be August 27th or

28th. Your urgent reply is appreciated.

Sgt. Calvin Austin

Memphis Police Department
Inspectional Services Bureau
2714 Union Ext. Suite 700
Memphis, TN. 38113
901-576-4938

https://outlook.office365.com/owa/?path=/mail/inbox
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Audit Request

Austin, Sgt. Calvin

Mon 5/13/2019 9:17 AM

To:Myers, Eugene <Eugene.Myers@memphistn.gov>;

Good morning

| am requesting an Audit trail of Lt. Eric Kelly, IBM 4679 for the time period of June 2018 through
December 2018. Thank you for your help.

Sgt. Calvin Austin

Memphis Police Department
Inspectional Services Bureau
2714 Union Ext. Suite 700
Memphis, TN. 38112
901-576-4938

https://outlook.office365.com/owa/?path=/mail/sentitems 5/13/2019
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Re: Investigation

Sullivan, Amy

Fri 5/10/2019 1:06 PM

To:Austin, Sgt. Calvin <Calvin.Austin@memphistn.gov>;

Hello Sgt. Austin,

Both Lt. Kelly and Sgt. Green have access to eAgent. Lt. Kelly's user name is ekelly and Sgt. Green's user
name is sgreen2. | was unable to locate where Lt. Kelly or Sgt. Green ran anything on Bridgett Stafford
through eAgent during the time frame given. | also ran Lt. Kelly's TN DL { id Sgt. Green's
TNDLE . and was unable to locate a speeding ticket on either of their driving histories. I'm

unsure if a speeding ticket issued in AL would show up on their TN DL or not.

| was unable to check Watson to see if Ms. Stafford was run through Watson during the time frame
mentioned.

Both WASP and Odyssey are Shelby County systems that could have been utilized to check for a
warrant. | don't have access to conduct a history search on those systems.

Please let me know if you need anything else.

Thank you,
Amy

From: Austin, Sgt. Calvin

Sent: Friday, May 10, 2019 9:16:23 AM
To: Sullivan, Amy

Subject: Investigation

Good morning Amy, here is the information that | asked you about,

Was Eric Kelly JBM 4679 or Shelia Green (Wright} IBM 225, issued a traffic ticket in Alabama in
August of 20187

Did Eric Kelly check Bridgett Stafford, DOB ) Ss# }, for a warrant anytime
around June/December 20187

Thank you Amy for helping me with this!

Sgt. Calvin Austin

Memphis Police Department
Inspectional Services Bureau
2714 Union Ext. Suite 700

https://outlook.office365.com/owa/?path=/mail/inbox 5/10/2019
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RE: Copy of traffic ticket # T-4740234

Summer Ivy <summer.ivy@alacourt.gov>

Fri 6/14/2019 3:26 PM

To:Austin, Sgt. Calvin <Calvin Austin@memphistn.gov>;

Good Afternoon Sgt. Austin. In order to receive a copy of the traffic citation T-4740234, you will need to mail in
a letter requesting a copy of the citation to 801 Richard Arrington Jr Blvd N, Birmingham, AL 35203, Jefferson
County Circuit Clerk. Once we receive the request we will mail a copy of the citation to the address that is

provided on the envelope. Thanks.

From: Austin, Sgt. Calvin <Calvin.Austin@memphistn.gov>
Sent: Friday, June 14, 2019 3:05 PM

To: Summer Ivy <summer.ivy@alacourt.gov>

Subject: Copy of traffic ticket # T-

Good afternoon

Per our conversation, | am requesting a copy of traffic citation T-- Any help in this matter
would be appreciated. Thanks you

Sgt. Calvin Austin

Memphis Police Department
Inspectional Services Bureau
2714 Union Ext. Suite 700
Memphis, TN. 38112

901-576-4938

https://outlook.office365.com/owa/?path=/mail/inbox 6/14/2019
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